
White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-37

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 3, 1973
between 6:07 and 6:36 p.m.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s forthcoming meeting with Hugh
 Scott

-Ervin Committee hearings
-Columnists

-Dick Wilson
-John W. Dean, III

-Credibility
-The Vice President's possible speech

-Patrick J. Buchanan
-Ervin Committee hearings

-Dean story, June 3
-The President's previous meeting with H. R. Haldeman
-Ziegler's contacts with Haldeman
-Dean

-Statements concerning meetings with the President
-Meetings with and calls from the President

-Number and timing
-Subjects discussed

-The President's call on Easter
-Ziegler
-Content

-Contacts with the President
-Attorney-client relationship

-Immunity
-The President's conversations with Henry E.
 Petersen

-Meetings with the President
-The President's orders
-March 21

-Haldeman
-William O. Bittman's demand
-The President's reaction

-Ziegler's and Buzhardt's knowledge
-Dean

-Statement
-Taping of telephone calls
-White House sources

-Richard A. Moore and Leonard Garment
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-37 (continued)

-Files
-Access
-Copying
-Alexander M. Haig, Jr.'s possible access

-Statements
-Effect

-Credibility
-Haldeman's and John D. Ehrlichman's forthcoming
 testimony
-White House response

-Ziegler's meeting, June 3
-Files

-Access
-Copying
-Contents
-Access
-Contents

-The President
-Ehrlichman, Haldeman and John N. Mitchell

-Access
-Haig

-Statement
-Timing

-Ervin Committee
-White House response

-The President's meeting with Haldeman
-Meeting among the President, Dean and
 Haldeman,  March 21

-Meetings with the President
-April 16
-Number

-Attorney-client relationship
-Calls from the President
-Immunity

-The President's motives
-Meetings with the President

-The President's orders
-Meeting with the President, March 21

-The President's reaction
-Justice Department
-Ehrlichman's investigation
-Conversation with Petersen

-Haldeman and Ehrlichman
-Forthcoming testimony
-Reaction to White House staff members

-Buzhardt and Garment
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-37 (continued)

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Privacy]
[Duration:  8 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

******************************************************************

-White House treatment compared with Dean's
-Access to papers

-Access to papers
-Possible effect of release
-Compared with Vernon A. Walters' memcons [memoranda

               of conversations]
-White House response

-Columnists
-Press briefings

-Gerald L. Warren
-Ziegler's schedule
-News leads
-Herbert G. Klein announcement
-Ziegler's role
-Melvin R. Laird
-Klein announcement
-Laird announcement

-Dean
-Statements

-Motive
-Content
-White House response

-Bryce N. Harlow and Laird
-White House response

-Ziegler, Haig, Garment and Buzhardt
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White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-39

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 3, 1973
between 6:40 and 6:41 p.m.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Richard A. Moore

-Contacts with Ziegler
-Meetings with the President and John W. Dean, III
-Forthcoming meeting with J. Fred Buzhardt, Jr.

-Meetings among the President, Dean and Moore



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-45

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 3, 1973
between 7:06 and 7:09 p.m.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Access to files
-H. R. Haldeman and John D. Ehrlichman
-Ziegler's conversation with J. Fred

  Buzhardt, Jr.
-Notes on conversations with the President
-Ziegler's conversation with Haldeman, June 3
-Telephone calls
-Notes on conversations with the President

-Haldeman, Ehrlichman and Charles W. Colson



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-47

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 3, 1973
at an unknown time between 7:30 and 7:34 p.m.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-The President's previous conversation with Ronald L.
 Ziegler

-John W. Dean, III's notes on conversations with the
               President

-Dean
-Notes on conversations with the President

-J. Fred Buzhardt, Jr. and Leonard Garment
-Copying
-Bruce A. Kehrli

-The President's previous meeting with H. R. Haldeman,
 June 3

-Dean's meetings with the President
-Dean

-Statement
-Meetings with the President

-Hugh Scott's possible response
-Notes on meetings with the President



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-51

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 3, 1973
between 9:37 and 9:45 p.m.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Notes of meetings with the President
-Chronology

-H. R. Haldeman
-The President's conversation with Alexander M.
 Haig, Jr.

-Motives
-J. Fred Buzhardt, Jr.
-Immunity

-Notes of meetings with the President
-Copying

-Tapes of phone calls
-Chronological files

-Memcons [memoranda of conversations]
-Work habits

-Contacts with the President
-Meeting, March 23

-James W. McCord, Jr.
-The President's orders regarding cover-up

-Executive privilege
-L. Patrick Gray, III
-Executive privilege

-Richard A. Moore
-Forthcoming conversation with Ziegler

-Buzhardt's schedule
-Charles A. Wright
-Ziegler

-Dean
-Files

-Possible examination
-Haig
-Buzhardt's view

-Xeroxing



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-53

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 3, 1973
between 9:46 and 9:48 p.m.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Motive
-Lawyers



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-55

Portion of a telephone conversation between the President, the
White House operator, Alexander M. Haig, Jr. and Stephen B. Bull.
 This portion was recorded on June 4, 1973 at an unknown time
between 8:53 and 9:04 a.m.  [This conversation is cross-referenced
to conversation 441-2.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

The President talked with the White House operator.

[See Conversation no. 441-2A]

Alexander M. Haig, Jr. conferred with the President before the
conversation began.

[See Conversation no. 441-2]

[End of conferral]

Call to Stephen B. Bull

Haig conferred with the President at an unknown time.

[See Conversation no. 441-2]

[End of conferral]

Haig talked with Stephen B. Bull at an unknown time/the President
can be heard in the background.

Meeting in Haig's office



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-57

Portion of a telephone conversation between the President and
Stephen B. Bull.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 9:11 and 9:12 a.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 441-4.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-White House tapes

-The President's review
-Ronald L. Ziegler's log



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-59

Portion of a telephone conversation between the President and
Stephen B. Bull.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 9:38 and 9:40 a.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 441-7.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

White House tapes
-Individual in charge
-The President's forthcoming review

-February 27 and 28 and March 1, 1973 meetings
-Secrecy



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-67

Portion of a telephone conversation between the President and
Stephen B. Bull.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 1:23 and 1:25 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 442-17. The President's portion of this
conversation has been previously released; RG 460, pp. 32-33 of
transcript for June 4, 1973, 442-1 through 442-69.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-White House tapes

-Meeting, April 16
-Bull's review

-Telephone calls
-Chronology of the President's conversations with
 John W. Dean, III

-H. R. Haldeman
-Forthcoming conversation with Bull

-The President's review of meetings with Dean
-February 27 and 28 and March 1, 1973 meetings

-Haldeman's chronology
-Ronald L. Ziegler



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-69

Portion of a telephone conversation between the President and
Stephen B. Bull.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 1:26 and 1:27 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 442-19. The President's portion of this
conversation has been previously released; RG 460, pp. 33-34 of
transcript for June 4, 1973, 442-1 through 442-69.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

White House tapes
-The President's review of meetings with John W. Dean,

III
-Meeting, April 16

-Duration



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-71

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 4, 1973 
between 1:29 and 1:36 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 442-21. The President's portion of this
conversation has been previously released; RG 460, pp. 34-39 of
transcript for June 4, 1973, 442-1 through 442-69.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-Press briefing, June 4

-Gerald L. Warren
-Questions

-John W. Dean, III
-Subpoena of logs
-Forthcoming testimony

-Columns, June 4
-William L. Safire
-Joseph W. Alsop

-The President's meetings with Dean
-Chronology

-Alexander M. Haig, Jr. and Stephen B. Bull
-February 27 and 28 and March 1, 1973 meetings

-Content
-Cover-up

-Meeting, March 21
-Content

-Executive privilege
-L. Patrick Gray, III
-Bugging of the President's plane in 1968
-Federal Bureau of Investigation (FBI) leaks

-W. Mark Felt
-Judges
-H. R. Haldeman and $350,000
-John D. Ehrlichman's conversation with Herbert
 W. Kalmbach

-Fundraising
-Dean

-Statements
-Files

-Haig's examination
-Meetings with the President

-Content
-Executive privilege
-Cover-up
-Ervin Committee hearings
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-71 (continued)

Henry A. Kissinger's trip to Paris
-Announcement
-Ziegler's schedule

Watergate
-Attacks on the President

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Privacy]
[Duration:  3 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

******************************************************************

-Clark M. Clifford's statement regarding the
 President's resignation
-Paul N. McCloskey
-Vernon A. Walters' memcons [memoranda of          

                conversations]
-Testimony by Haldeman and Ehrlichman

-Chronology of the President's conversations with Dean

Page 2



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-73

Portion of a telephone conversation between the President and
Stephen B. Bull.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 1:49 and 1:55 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 442-23. The President's portion of this
conversation has been previously released; RG 460, pp. 38, 39, and
40 of transcript for June 4, 1973, 442-1 through 442-69.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-White House tapes

-Chronology of the President's conversations with
 John W. Dean, III

-Ronald L. Ziegler and Alexander M. Haig, Jr.
-Meeting, April 16
-Meetings, March 1, March 6 through March 8
-Meeting, March 10
-Meeting, March 13

-H. R. Haldeman's presence
-Meeting, March 14

-Cabinet meeting
-Press conference

-Meeting, March 15
-Richard A. Moore

-Meeting, March 16
-Meeting, March 17
-Telephone calls



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-75

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 1:58 and 2:00 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 442-26. The President's portion of this
conversation has been previously released; RG 460, pp. 40-41 of
transcript for June 4, 1973, 442-1 through 442-69.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Files
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s examination
-Content

-White House tapes
-The President's review



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-77

Portion of a telephone conversation between the President and
Stephen B. Bull.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 2:27 and 2:29 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 442-30. The President's portion of this
conversation has been previously released; RG 460, pp. 42-43 of
transcript for June 4, 1973, 442-1 through 442-69.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-White House tapes

-Bull's review
-Location
-Meeting, March 6
-Bull's work station
-Meeting, April 16



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-78

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 5:00 and 5:06 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 442-43. The President's portion of this
conversation has been previously released; RG 460, pp. 51-55 of
transcript for June 4, 1973, 442-1 through 442-69.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Haig's meeting with unknown man

Haig's economic meeting
-Preparation of package
-John B. Connally
-Preparation of option paper

Watergate
-John W. Dean, III's files

-J. Fred Buzhardt, Jr.'s description
-Possible removal

-Dean
-Attitude, June 2
-Conversation with Buzhardt, June 2

-White House tapes
-The President's review of meetings with Dean

-Extent
-Content of meetings

-White House staff involvement
-Dean's investigation
-Individuals with knowledge

-Gordon C. Strachan
-Grand jury testimony
-H. R. Haldeman

-Dean
-Buzhardt's examination of files
-Role in cover-up



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-79

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 9:39 and 9:48 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 442-67. The President's portion of this
conversation has been previously released; RG 460, pp. 160-164 of
transcript for June 4, 1973, 442-1 through 442-69.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-White House tapes

-The President's review
-John W. Dean, III

-Statement
-White House tapes

-The President's review

Haig's meeting with Laird
-Attendees

-Bryce N. Harlow, J. Fred Buzhardt, Jr. and William
 J. Baroody, Jr.

-Buzhardt's and Baroody's earlier meeting with Laird
-John B. Connally's visit to Haig's office

-Timing of announcement of return to White House staff
-Laird's forthcoming activities

-The Vice President

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Privacy]
[Duration: 3 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

*****************************************************************

-Administration's forthcoming activities
-Haig's interviews of Federal Bureau of

Investigation  (FBI) agents

White House staff
-Roles of Laird, Harlow and Haig
-Harlow

-The President's forthcoming meeting with boss
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-79 (continued)

Haig's meeting with Connally
-Laird's role on White House staff
-Connally's departure

-Future role with White House staff
-Future role with administration

Haig's forthcoming conversation with Connally
-Laird
-Connally

-Future role with administration

Laird's call to Henry A. Kissinger, June 3
-Kissinger

-Future on White House staff

Kissinger

Connally
-The President's schedule
-Forthcoming conversation with Haig

-Connally's foreign travel
-Treatment by Haig
-Concern regarding Laird
-Conversation with Haig

-Laird

The President's schedule

Watergate
-White House tapes

-The President's review of conversations with Dean
-Content

-Buzhardt
-Reaction to examination of Dean's files

-Archibald Cox
-Relationship with Samuel J. Ervin, Jr.
-Possible resignation

-Effect
-Elliot L. Richardson
-Henry E. Petersen
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White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-85

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 4, 1973
between 10:50 and 10:53 p.m.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Ziegler's schedule
-The President's conversation with H. R. Haldeman

-Archibald Cox's statement, June 4
-The President's papers

-The President's papers
-White House response

-Ziegler's meeting with J. Fred Buzhardt, Jr.
and

 Leonard Garment
-Testimony by individuals
-Gerald L. Warren's statement, June 4
-Ziegler's previous conversation with Haldeman
-Ziegler's forthcoming meeting with Buzhardt,

                  June 5
-White House response

-John W. Dean, III
-Cox's conflict with Samuel J. Ervin, Jr.
-Samuel Dash's conflict with Fred D. Thompson
-Forthcoming testimony
-Possible leaks

-The President's conversation with Haldeman
-Haldeman's recollections of conversations with Dean

-Richard A. Moore
-Memcons [memoranda of conversations]

-Buzhardt
-Meeting with Dean
-Forthcoming meeting with Ziegler
-Alexander M. Haig, Jr.

-The President's papers
-Views of Buzhardt and Garment
-Cox
-Possible subpoena



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-89

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 5, 1973
at an unknown time between 1:12 and 1:16 p.m.  [This conversation
is cross-referenced with conversation 441-11.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-White House response

-J. Fred Buzhardt, Jr.
-Haig's role
-Confrontation
-Gerald L. Warren's press briefings

-Hugh Scott's statement
-Attacks on the President

-Attacks
-The President
-H. R. Haldeman, John D. Ehrlichman and John N.
 Mitchell
-Letter to [David?] Brinkley

-Executive privilege
-Brady Rule



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-91

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles W. Colson.  This portion was recorded on June 5, 1973
between 1:22 and 1:36 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 441-13.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Colson's forthcoming interview with Howard K. Smith
-Timing
-Watergate

-Press attacks on the President

Watergate
-Media reaction

-London Times
-David Brinkley

-Popular opinion
-Colson's attendance at wedding of partner's son
-Stock market

-Media coverage
-Democrats' leaders

-Popular opinion
-The President's resignation
-The President's impeachment

-Paul N. McCloskey
-National economy

National economy
-Stock market

-Colson's conversation with unknown broker

Watergate
-Colson's forthcoming interview with Smith

-Hugh Scott's statement, June 5
-Bernard W. Fensterwald quotation
-The President's innocence
-Firings of H. R. Haldeman and John D. Ehrlichman
-The President's cooperation

-The President's papers
-Colson's meetings with the President
-The President's investigation
-John W. Dean, III

-Contacts with the President
-Executive privilege
-Ervin Committee
-L. Patrick Gray, III hearings
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White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-91 (continued)

-Colson's call to the President, March 21
-Special counsel
-The President's investigation
-Purpose

-The President's call to Colson in Boston
-Colson's recommendations to Ehrlichman

-Dean's visit to United States attorney
-Immunity

-The President's investigation
-Effects

-The President's meeting with Dean, March 21
-Dean's contacts

-Henry E. Petersen
-Richard G. Kleindienst

-The President's knowledge
-The President's investigation

-The President's call to Colson in Boston, April 12
-Colson's meeting with Ehrlichman, April 13

-Dean's meeting with United States attorney,
 April 14

-Purpose
-Julie Nixon Eisenhower

-Colson's recommendations
-The President's conversations with Haldeman,
 Ehrlichman and Dean
-Effect

-The President's knowledge
-The President's meetings with Colson

-Evidence
-Mitchell

-Role
-Colson's forthcoming interview with Smith

-Dean
-Colson's testimony

-Dean
-Haldeman's and Ehrlichman's possible statements
-Attacks on the President

-Immunity
-Colson's forthcoming interview with Smith

-James W. McCord, Jr.
-Fensterwald

-Dean
-Use of information
-Immunity
-Resignation
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-91 (continued)

-The President's desire for White House staff
 cooperation
-Timing
-Smith's view of White House position
-Attacks on the President
-The President's role
-Archibald Cox's conflict with Ervin Committee
-Attacks on the President
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Abuse of Governmental Power Segments
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White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-93

Portion of a telephone conversation between the President and
Gerald R. Ford.  This portion was recorded on June 5, 1973 at an
unknown time between 5:21 and 5:25 p.m.  [This conversation is
cross-referenced with conversation 441-19.]  The National Archives
and Records Administration prepared the following log of this
conversation.

Alexander M. Haig, Jr.'s schedule

Watergate
-Ford's conversation with Paul N. McCloskey

-McCloskey's forthcoming action
-Ford's subsequent conversations

-Leslie C. Arends
-Louis C. Wyman

-McCloskey

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Privacy]
[Duration:  7 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

******************************************************************

-Forthcoming action
-Administration response

-The President's activities



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-98

Portion of a telephone conversation between the President,
Alexander M. Haig, Jr. and J. Fred Buzhardt, Jr.  This portion was
recorded on June 6, 1973 at an unknown time between 9:01 and 9:14
a.m.  [This conversation is cross-referenced with conversation
933-3B.]  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Buzhardt's conversation with the President, June 5
-Samuel Dash

-Possible subpoena
-Press reports

-Conversation with Buzhardt, June 5
-Buzhardt's conversation with Fred D. Thompson
-Conversation with Buzhardt, June 5



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-100

Portion of a telephone conversation between the President and J.
Fred Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 6, 1973
between 9:14 and 9:15 a.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 933-3D.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Ronald L. Ziegler
-Samuel Dash

-Interests
-Forthcoming call from Leonard Garment
-Furnishing of White House material

-Media reports
-Forthcoming call from Garment



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-104

Portion of a telephone conversation between the President and J.
Fred Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 6, 1973
between 1:00 and 1:04 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 443-3.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Buzhardt's forthcoming meeting with Archibald Cox

-Charles A. Wright
-Intentions of Buzhardt and Cox
-Tactics

-White House cooperation
-The President's papers
-Cox's possible attacks on the President
-John W. Dean, III's possible testimony

-Cox's possible contacts with the President
-Tactics

-White House cooperation
-Cox's possible attacks on the President
-Dean's possible testimony
-Buzhardt's knowledge



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-106

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles W. Colson.  This portion was recorded on June 6, 1973
between 1:09 and 1:38 p.m.  The President confers with Stephen B.
Bull during this conversation.  Their voices are muffled. [This
conversation is cross-referenced with conversation 441-13.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

The President talked with Charles W. Colson.

[See Conversation no. 443-6A]

Greetings

The President conferred with Stephen B. Bull at an unknown time.

[See Conversation no. 443-6]

[End of conferral]

The President's schedule

Watergate
-Colson's interview with Howard K. Smith

-Alexander M. Haig, Jr.'s view

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[National security]
[Duration:  5 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

******************************************************************

-Popular reaction
-Press attacks on the President

-Daniel L. Schorr's lead story on CBS, June 5
-The President's knowledge

-John D. Ehrlichman's implication
-Jeb S. Magruder's testimony

-Gordon C. Strachan's statement
-The President's contacts with Strachan

-James W. McCord, Jr.
-Memoirs



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 39-106 (continued)

-Lawyer's motive
-The President's foreign policy activities in 1972
-Wiretapping

-Lawrence F. O'Brien
-The President's reaction
-White House staff involvement

-John W. Dean, III
-Contacts with the President

-L. Patrick Gray, III's confirmation
-Executive privilege

-Immunity
-Colson's conversation with the President, March 21

-The President's investigation
-The President's conversation with Dean, March 21

-$1,000,000
-Clemency

-Dean
-Possible testimony

-Colson's conversation with Joseph W. Alsop
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s view of press treatment

-Contacts with the President
-Colson's interview with Smith, June 5

-The President's investigation
-The President's conversation with Colson, March 21

-David Shapiro's investigation
-E. Howard Hunt, Jr.

-Colson's meeting with the President, April 13
-Immunity
-The President's investigation

-White House staff
-Colson's interview with Smith, June 5

-Reaction
-John Stafford

-Colson's conversation with Max L. Friedersdorf
-Delivery of transcript to Congress

-Samuel L. Devine
-Wiretaps

-Robert F. Kennedy versus Dwight D. Eisenhower and
the

 President
-New York Times and Washington Post

-Press
-Colson's interview with Smith, June 5

-Baltimore Sun
-Post and Times

-Colson's conversation with unknown Times reporter
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Conversation Number 39-106 (continued)

-Dean
-Possible White House response
-Possible testimony

-Lawyers
-Charles N. Shaffer

-Cover-up
-White House staff's intentions

-Colson's interview with Smith, June 5
-The President's advisors
-The President's knowledge
-Smith's reaction
-Reaction

-Irv Kupcinet
-CBS

-Hugh Scott's statement, June 5
-Press coverage

-Press
-Goals
-Dean

-James B. Reston
-Dean

-Role
-Possible documents
-Possible testimony

-Conversations with the President
-Conversations with the President

-Richard A. Moore, H. R. Haldeman and Ehrlichman
-Howard H. Baker, Jr.

-Assistant's call to Colson, June 5
-Actions

-Popular opinion
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Ervin Committee hearings

-Popular opinion
-Press reaction

-Pat O'Hara's call to Colson, June 6
-John W. Mulcahy

-Possible actions of former staff members
-Colson, Haldeman and Ehrlichman

-Colson
-Possible accusations against him
-Conversations with the President

-Dean
-Conversations with the President

-The President's reaction
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Conversation Number 39-106 (continued)

-Call to Colson
-Colson's subsequent meeting with Shapiro

and
 Ehrlichman
-Ehrlichman's subsequent meeting with
 Haldeman and Dean
-Dean's subsequent meeting with United

States
 attorney

-Conversation with prosecutors
-G. Gordon Liddy, Magruder

-White House response
-The President's activities

-Leonid I. Brezhnev's forthcoming visit
-Press

-Attitude
-White House response
-Public reaction

-White House response
-Economy
-Defense of the President

-Colson's interview with Smith, June 5
-Colson's conversation with Lyndon K. "Mort" Allin
-Friedersdorf's reaction
-Dissemination of reaction

-Barry M. Goldwater
-Possible actions
-Relationship with Dean

-Popular opinion
-Compared with Vietnam

-Colson's interview with Smith, June 5
-Unknown man's call to Colson
-Congress
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Conversation Number 39-112

Portions of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  These portions were recorded on June 6,
1973 at an unknown time between 3:48 and 3:59 p.m.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 443-16.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Joseph A. Califano, Jr.'s call to Haig

-Wiretaps
-Reaction of Cyrus R. Vance and McGeorge Bundy
-Hugh Scott's statement
-Reaction

-Bundy
-Robert S. McNamara

-Robert F. Kennedy's activities

[Segment 2]

Watergate
-Califano's call to Haig

-Wiretaps
-Bundy's conversation with Kissinger
-Names of those tapped, 1961-64
-Liberals' treatment compared with Vietnam War
-Popular opinion
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Conversation Number 39-114

Portions of a telephone conversation between the President and
Gerald L. Warren.  These portions were recorded on June 6, 1973 at
an unknown time between 4:24 and 4:30 p.m.  [This conversation is
cross-referenced with conversation 443-18.]  The National Archives
and Records Administration prepared the following log of this
conversation.

[Segment 1]

Watergate
-News leads

-Paul N. McCloskey
-Long-time opposition to the President's

policies
-Impeachment

-The President's possible resignation
-Mail to White House

-Joseph R. Califano's call to Haig
-Wiretaps

-Reactions of Robert S. McNamara and McGeorge
 Bundy

-Wiretaps
-Warren's possible meeting with Frank Cormier
-Possible release

[Segment 2]

Watergate
-John D. Ehrlichman's deposition

-CBS's coverage
-Jeb S. Magruder's statement regarding Gordon C.
 Strachan
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Conversation Number 39-120

Portions of a telephone conversation between the President, Gerald
R. Ford and Hugh Scott.  These portions were recorded on June 6,
1973 at an unknown time between 4:56 and 5:02 p.m.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 443-27.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

[Segment 1] [P, GRF]

Watergate
-Paul N. McCloskey

-Forthcoming speech
-Impeachment
-Possible White House reaction

[Segment 2] [P, HS]

Watergate
-Scott's statement, June 5
-Michael J. "Mike" Mansfield

The President's schedule
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Conversation Number 39-129

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles W. Colson.  This portion was recorded on June 6, 1973
between 8:46 and 9:07 p.m.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Colson's interview with Smith, June 5

-Reaction
-Albert E. Sindlinger
-Newspapers

-Washington Post and New York Times
-Press coverage

-Motives
-Colson's possible CBS interview

-Timing
-Colson's meeting with Congressmen
-Popular opinion of the President

-John N. Mitchell's role
-Cover-up

-John W. Dean, III
-Possible allegations regarding the President
-Conversation with the President, March 21

-William O. Bittman
-Bittman

-Conversation with Colson
-The President's conversation with Dean, March 21

-$120,000
-Dean

-Credibility
-Archibald Cox and Samuel J. Ervin, Jr.
-Colson's law partners' opinion
-Colson's interview with Smith, June 5

-Possible allegations
-White House response

-Role in White House
-Possible immunity

-Opinion of Earl J. Silbert and Seymour Glanzer
-Cox's view

-Cox
-Possible examination of the President's papers

-Bryce N. Harlow's view of popular opinion
-Popular opinion

-Selection by Elliot L. Richardson
-Mandate

-Popular opinion
-Sally Harmony
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Conversation Number 39-129 (continued)

-The President's involvement
-Dean

-Possible allegations
-Views of Times and Post
-Role

-Perjury
-Orders to Colson regarding memoranda

-Possible immunity
-Ervin Committee hearings
-Cox

-Prosecutors
-Possible resignation
-Glanzer and Silbert
-Contacts with Colson
-Conversations with Dean

-Dean
-Possible allegations

-Henry E. Petersen
-Smith's question to Colson
-Conversations with Colson
-Possible immunity

-Alternatives
-Popular opinion

-Colson's conversation with Louis Harris
-Sindlinger's view

-Dean
-Possible Ervin Committee testimony by former staff
 members

-H. R. Haldeman, John D. Ehrlichman and Colson
-Maurice H. Stans
-John N. Mitchell
-Colson

-Ervin Committee hearings
-Congressional response

-Max L. Friedersdorf's efforts
-Colson's phone calls

-Hugh Scott's statement, June 5
-Popular opinion

-Colson's conversation with David E. Bradshaw
-Attacks on the President

-George S. McGovern supporters
-Cox and Samuel Dash
-Post, Times and networks

-Cover-up
-Compared with Lyndon B. Johnson and Abe Fortas

-Walter Jenkins affair
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Conversation Number 39-129 (continued)

-Colson's interview with Smith, June 5
-Charles H. Percy's reaction

-White House response
-Popular opinion
-Colson's interview with Smith, June 5
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Conversation Number 39-133

Portion of a telephone conversation between the President and
Gerald L. Warren.  This portion was recorded on June 7, 1973 at an
unknown time between 1:43 and 1:46 p.m.  [This conversation is
cross-referenced with conversation 441-27.]  The National Archives
and Records Administration prepared the following log of this
conversation.

-Watergate
-Popular opinion
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Conversation Number 39-138

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles G. "Bebe" Rebozo.  This portion was recorded on June 7,
1973 at an unknown time between 7:26 and 7:29 p.m.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-Popular opinion
-Letter to Rebozo from former Jersey City mayor in
 Leavenworth prison
-Participants' motives
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Conversation Number 40-3

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles W. Colson.  This portion was recorded on June 10, 1973 at
an unknown time between 11:05 and 11:35 p.m.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-New York Times
-Colson's interviews

-Dan Rather
-Sargent [first name unknown]

-Garrick Utley
-Howard K. Smith

-President's knowledge
-Colson's anger

-Samuel J. Ervin, Jr. Committee hearings
-Possible appearance by Colson
-President's attention
-Maurice H. Stans
-Jeb S. Magruder
-John W. Dean, III
-Colson
-Dean

-Transactional immunity
-Use immunity
-Fifth Amendment

-Effect
-Use immunity

-Consequences
-Dean

-Attack on Charles R. Richey
-Reason

-Picture in New York Times, June 10th
-Antagonists

-Colson
-Dean
-John D. Ehrlichman

-New York Times stories
-Missing files

-Lowell P. Weicker, Jr.
-H. R. Haldeman

-Colson's interview
-Possible warning to President concerning
 John N. Mitchell
-President's knowledge

-Mitchell and senior aides
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Conversation Number 40-3 (continued)

-President's views concerning campaign committee
-Radio and Television coverage

-Mitchell
-Dean

-Colson
-Interviews
-Knowledge

-President's knowledge
-Colson

-Interviews
-Conversations with President
-President's desire for full disclosure

-Ervin Committee hearings
-Possible appearance
-Interviews with staff
-Subpoena of files

-White House files
-Brookings Institution
-Colson's place on witness list

-Reason
-Ervin Committee

-Targets
-President, Haldeman, Ehrlichman, Mitchell
-Haldeman, Mitchell

-Mitchell
-Possible testimony

-Privilege or immunity
-Mitchell
-Magruder's possible testimony
-Dean

-Possible transactional immunity from
 Archibald Cox
-Use immunity

-Dean
-Statements
-Approach

-International Telephone and Telegraph (ITT)
-Brookings Institution
-Daniel Ellsberg case
-Reasons

-Possible deal with prosecutors
-Ervin Committee hearings

-Cox's views on television
-Possible effect on trials

-Mitchell, Ehrlichman, Haldeman, Dean
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Conversation Number 40-3 (continued)

-Colson
-NBC interview

-President's involvement
-Dean

-Attorneys' statements
-Memoranda
-Tapes

-Haldeman and Ehrlichman
-Possession of documents

-Leaks
-Ervin Committee

-Colson's interview with staff
-Effects
-Samuel Dash
-Staff's reaction

-Prospects
-Henry M. "Scoop" Jackson's statement, June 10

-Forthcoming Brezhnev Summit
-Possible Ervin Committee testimony of Mitchell,
 Haldeman and Ehrlichman

-New York Times
-Reaction of Colson's friends in Middleburg
-Haldeman, Ehrlichman and Mitchell appearances

before
 Ervin Committee

-Brezhnev
-White House strategy

-National economy
-Brezhnev
-Energy

-Gasoline shortage
-Economy
-Foreign affairs
-Effect on Watergate
-President's role
-Colson's role
-Haldeman's role
-Ehrlichman's role

-Colson's conversations
-Robert J. Dole

-Colson's mail
-Smith, ABC

-Dole's mail
-Watergate

-June 10th "Meet the Press" appearance
-Congressional attitude
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Conversation Number 40-3 (continued)

-Attacks on President
-Networks, New York Times, Washington Post
-Hugh Scott's statement

-Jackson
-Foreign policy views

-USSR and Jewish policy
-Statement concerning Brezhnev, June 10th

-Effect
-J. William Fulbright

-White House response
-Popular opinion
-Dole

-Statements
-Scott

-Statement
-Dean

-Allegations concerning President
-Role in White House
-Conversations concerning the President

-Time
-Content

-Haldeman, Ehrlichman, Colson, Mitchell
-Credibility

-Washington Post, New York Times, Networks
-Image
-White House portrayal

-Desire for immunity
-Fifth Amendment
-Haldeman, Ehrlichman, Colson, Mitchell

-Colson
-Smith interview
-Calls from press

-Reason
-New York Times story coverage

-Networks
-Invitation from "Face the Nation"

-Withdrawal
-New York Times story, June 10th

-Effect on President, Mitchell
-Chris Leyden [sp?] of Times

-Popular opinion
-Newspapers
-Mail
-Colson's conversation with Albert E. Sindlinger

-Poll results
-Jackson's statement
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Conversation Number 40-3 (continued)

-White House response
-Colson's actions
-Jackson's statement

-President's handling
-Ervin, Colson, Dean, Dash, Cox
-President's position
-Dean

-Actions
-Compared to James W. McCord, Jr.
-Possible immunity
-Image

-New York Times picture, June 10th
-Role in White House

-Knowledge
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Conversation Number 40-20

Portion of a telephone conversation between the President and J.
Fred Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 11, 1973
between 9:07 and 9:23 p.m.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Buzhardt's meeting with Fred D. Thompson

-Cross-examinations
-John W. Dean, III

-June 15th appearance in private session
-Thompson's preparation

-Another meeting with Buzhardt
-Use immunity

-Archibald Cox
-Testimony

-Date
-Leaks

-Thompson's cooperation with White House
-Knowledge of Dean's role
-Investigation of Democrats

-Buzhardt's cooperation
-Financing

-Timing
-Dean

-Information on testimony
-Conversation with Samuel Dash
-Forthcoming grand jury testimony

-Cox
-Subpoena

-Dean's response
-Dean

-Letter from Harold H. Titus, Jr. May 22
-Immunity

-Buzhardt's meeting with Henry E. Petersen
-Memorandum

-E. Howard Hunt, Jr. documents given to L.
Patrick  Gray, III

-Petersen's knowledge of Daniel Ellsberg break-in
-Earl J. Silbert's previous conversation with

Dean
-President's information
-Dean's information

-Immunity
-Date

-Hunt
-Dean

-Possible compromise of grand jury testimony
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Conversation Number 40-20 (continued)

-Conversations with President
-Contradiction

-Cox
-Jurisdiction
-Relationship with Kennedys
-Possible subpoena of Petersen

-FBI interview of Petersen
-Petersen's response

-Petersen's conversations with President
-H. R. Haldeman and John D. Ehrlichman

-Dean
-Possible immunity

-Cox
-Relationship with Petersen and prosecutors
-Knowledge

-Dean
-Ehrlichman

-Reaction to subpoena of Maurice H. Stans in   
                    summer 1972

-Relations with prosecutors and Cox
-Compared to Haldeman and Dean

-Dean's actions
-Ehrlichman

-Buzhardt's meeting with Thompson
-Thompson's role in hearings
-Samuel J. Ervin, Jr., Dash
-Howard H. Baker, Jr.

-Possible actions
-Lowell P. Weicker, Jr.

-Staff member

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Privacy]
[Duration:  10 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

*****************************************************************

-Chronology of President's conversations with Dean
-Dean

-Possible Ervin Committee appearance, June 15th
-Use immunity
-Contempt charges
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Conversation Number 40-20 (continued)

-Forthcoming grand jury appearance
-Ervin Committee

-Witness schedule
-Herbert L. Porter
-Stans
-Jeb S. Magruder
-Dean
-Forthcoming Brezhnev visit

-Thompson
-Conversation with Buzhardt
-Relationship with Dash

-Ervin Committee
-Relations between Democratic and Republican   

                    members
-Edward J. Gurney

-Thompson
-Conversation with Buzhardt

-Testimony of Dean, Charles W. Colson,     
                        Haldeman and Ehrlichman

-Television coverage
-Length of hearings
-Focus on Democrats finances

-Cooperation of Buzhardt
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Conversation Number 40-28

A telephone conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 12, 1973 between
11:44 and 11:54 a.m.  [This conversation is cross-referenced with
conversation 937-17.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Use immunity
-Judge John J. Sirica's ruling

-Senate committee
-Television coverage

-Archibald Cox's possible appeal
-Cox

-Concerns
-Pre-trial publicity

-Effect
-Ervin Committee

-June 15th private session with Dean
-Fred D. Thompson

-Timing of Dean's cross-examination
-Reasons

-Dean
-Timing of public testimony

-Leonid Brezhnev's visit
-Witness list

-Jeb S. Magruder
-Charles P. Moore

-Position at Committee to Re-elect the
 President (CRP)
-G. Gordon Liddy's meeting with Richard
 G. Kleindienst on golf course
-Magruder
-Conversation with Robert C. Mardian

-Magruder and Dean's roles
-Buzhardt's meetings, June 11th

-Henry E. Petersen
-Harold H. Titus, Jr.'s May 22 letter

-Possible attacks on Dean's credibility
-Dean

-Possible immunity
-Effects

-Possible cross-examination
-President schedule

-Buzhardt meeting
-Economic meeting
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Conversation Number 40-28 (continued)

-Conversation with President
-Recent
-1972

-September 15th meeting with Dean
-H. R. Haldeman
-Content

-Money
-Watergate break-in
-Lawrence O'Brien
-Howard Hughes
-Haldeman's recollection

-1972 campaign
-General Accounting Office (GAO) information
 concerning Democrats' finances

-Bryce N. Harlow's relationship with Head of GAO
-Dwight D. Eisenhower

-Buzhardt's contacts
-Possible threats to Congressmen
-Leaks
-Possible letter from Republican Congressmen

-Peter M. Flanigan
-A request
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Brezhnev visit

-Popular opinion
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Conversation Number 40-33

Portion of a telephone conversation between the President and J.
Fred Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 12, 1973
between 1:24 and 1:41 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 444-19.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Memorandum from Rose Mary Woods

-Questions for John W. Dean, III
-Dean

-Conversations with President
-Date

-Role on White House staff
-Henry E. Petersen

-Conversations
-John D. Ehrlichman
-Petersen
-L. Patrick Gray, III
-Petersen
-Possible cross-examination of Dean

-President
-H. R. Haldeman and Ehrlichman
-Gray, Petersen

-Possible cross-examination
-Meetings with Gray and Petersen

-Logs
-Acquisition by Buzhardt

-Dates
-Call to Gray and Petersen

-Ehrlichman
-June 15th appearance before Ervin Committee

-Private sessions
-Meetings with President
-Leaks

-White House response
-Tone
-Preparation

-Ronald L. Ziegler
-Cox

-Forthcoming announcement
-Possible content
-Dean
-John J. Sirica

-Transactional immunity
-Prosecutors' statements
-Petersen
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Conversation Number 40-33 (continued)

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-White House response

-Buzhardt's survey of news summaries
-Progress
-Items examined
-President's notations

-Maurice H. Stans
-Haldeman

-President's knowledge
-President's notations

-Dean
-Possible cross-examination

-Funds for defendants
-Timing

-Clemency for defendants
-Timing

-Conversations with President
-Funds for E. Howard Hunt, Jr. and William O. Bittman

-Timing
-Charles W. Colson

-Conversation with Bittman
-Timing

-Bittman's demand for funds
-Amount
-Timing
-President's March 21 conversation with Dean

-Mitchell, Thomas A. Pappas
-Dean's conversation with Colson

-Hunt, Bittman
-Dean

-Conversations with President
-Timing
-Content
-Significance of dates

-Phone talks with President
-Florida
-Hunt
-Timing

-Possible cross-examination
-Buzhardt's preparation

-Date
-President's notes and recollections
-Reason
-Ziegler

-Conversations with President
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Conversation Number 40-33 (continued)

-March 21, 1973
-Ehrlichman, Haldeman, Egil "Bud" Krogh,

Jr.,                        Dean
-Dean's June 19, 1972 conversation with G.

Gordon
 Liddy

-Dean's subsequent conversation with
 Ehrlichman

-Date
-Content
-Liddy

-Knowledge of Daniel Ellsberg break-in
-Date
-Fred F. Fielding's trip to Europe

-Shanoop [sp? - first name unknown]
-Secretary to Hunt, Liddy and David R. Young
-Reasons

-Krogh, Ehrlichman, Dean
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Conversation Number 40-37

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles G. "Bebe" Rebozo.  This portion was recorded on June 12,
1973 at an unknown time between 5:27 and 5:30 p.m.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 938-10.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Hughes contribution

-Kenneth Wilfred Gemmill
-Forthcoming meeting with Dick [surname unknown]

                   from Dayton
-Similar case in 1960

-Gemmill
-Ted Sorenson's role

-Similar case
-Gemmill's conversation with Rebozo

-Forthcoming handling
-Return of money
-Unknown man

-Schedule
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Conversation Number 40-43

Portion of a telephone conversation between the President and J.
Fred Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 12, 1973
between 9:37 and 9:56 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 444-26.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Maurice H. Stans

-Ervin Committee
-Testimony, June 12th

-Work at the Committee to Re-elect the President
 (CRP)

-Grand jury testimony
-Fifth Amendment

-Immunity
-Archibald Cox

-John W. Dean, III
-Immunity

-Cox
-Reason

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Motive
-Use immunity
-Grand jury and prosecutors' activity

-Reasons
-Interview with Fred F. Fielding

-Jeb S. Magruder
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Stans
-Compared to previous testimony
-Possible motive
-John N. Mitchell, Dean, Gordon C. Strachan
-H. R. Haldeman
-John D. Ehrlichman
-President
-Stans, Hugh W. Sloan, Jr.

-Perjury
-Possible sentence

-Taped conversations with Lawrence M. Higby,
Haldeman

-Content
-Lewisburg prison
-Haldeman
-Stans
-Sloan
-Mitchell, Dean, Strachan



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 1



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 40-43 (continued)

-Dean
-Compared to Magruder
-Possible grand jury testimony
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Logs of meetings
-Usefulness

-Briefing books
-Memoranda by others
-Subsequent testimony of Richard Moore,

Haldeman,   and Ehrlichman
-Briefing books
-Patrick J. Buchanan
-Press conferences

-March 2nd
-March 15th

-Executive privilege statement of March 12
-Gerald L. Warren's and Ronald L. Ziegler's

questions
-CRP
-Donald H. Segretti

-Fielding
-Dean's investigation of CRP

-Warren
-Dean's investigation of White House involvement

-Bob Toth of Los Angeles Times
-Ehrlichman's call
-Results

-Possible cross-examination
-Use of documents

-Warren
-Fred D. Thompson

-Work with Buzhardt
-Horse "Secretariat"

-Marlow W. Cook
-Edward J. Gurney
-Herman E. Talmadge

-John C. Stennis
-President's knowledge of Watergate

-Response to Dean's revelations
-Forthcoming Ervin Committee interview, June 15th

-Possible leaks
-News media
-White House response

-Dean
-Contradictions

-News magazines, Sunday papers
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Conversation Number 40-49

Portions of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  These portions were recorded on June 12, 1973
at an unknown time between 11:03 and 11:15 p.m.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Maurice H. Stans

-Ervin Committee
-Testimony, June 12th
-Television

-Coverage
-Ziegler's role on staff

-Charles W. Colson
-News leads

-Elliot L. Richardson
-Alexander M. Haig, Jr.
-Washington Star

[Segment 2]

Watergate
-John W. Dean, III

-Testimony, June 12th
-Fifth Amendment

-Consequences
-Forthcoming Ervin Committee interview, June 15th

-J. Fred Buzhardt, Jr. response
-Possible leaks

-White House response
-Motives
-Conversations

-Ziegler and Gerald L. Warren
-L. Patrick Gray, III and Henry E. Petersen
-President's meeting, March 21, 1972

-Content
-White House statement
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Conversation Number 40-71

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 13, 1973
at an unknown time between 1:41 and 1:46 p.m.  [This conversation
is cross-referenced with conversation 445-11.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-White House response

-Lawyers
-Ronald L. Ziegler
-Timing

-John W. Dean, III testimony before Senate committee
-Transactional immunity

-Judge John J. Sirica
-Possible perjury
-President's records of meetings

-Meeting with J. Fred Buzhardt, Jr.
-Dean's lawyers' knowledge
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Conversation Number 40-83

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles G. "Bebe" Rebozo.  This portion was recorded on June 13,
1973 at an unknown time between 7:15 and 7:17 p.m.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 445-33.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Howard Hughes contribution
-Rebozo's western friend

-Calls
-Forthcoming meeting with unknown man
-Rebozo's forthcoming conversation

-Kenneth Wilfred Gemmill's advice
-Disposition

-Jesse Calhoun
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Conversation Number 40-86

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles W. Colson.  This portion was recorded on June 13, 1973
between 9:41 and 9:53 p.m.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Maurice H. Stans

-Testimony
-Ervin Committee

-Howard H. Baker, Jr., Edward J. Gurney, Samuel J.
 Ervin, Jr.

-John W. Dean, III
-Washington Star story, June 13

-Colson
-Transactional immunity

-Archibald Cox, prosecutors
-Use immunity

-Perjury, confession
-Use immunity

-Judge John J. Sirica
-Grand jury testimony

-Seymour Glanzer, Earl Silbert
-Fifth Amendment

-Effect
-Washington Star story, June 13th

-Colson
-Colson

-Work on White House staff
-Dean
-Support of President

-Dean
-Forthcoming Ervin Committee interview, June 15

-White House response
-J. Fred Buzhardt, Jr.

-President's possible response
-Allegations concerning William O. Bittman payoffs
-Position
-Newsweek

-Judas Iscariot
-Image
-News pictures in New York Times, Washington Star,
 Newsweek
-Views of Cox and Samuel Dash
-Views of prosecutors

-Conversations with Colson
-Indictment
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Conversation Number 40-86 (continued)

-Role in cover-up
-Motive

-President's knowledge
-Request to Vernon A. Walters concerning
 Central Intelligence Agency (CIA) payroll

-John D. Ehrlichman
-Elliot L. Richardson

-President's evaluation
-Statement concerning President's need for lawyer
-Meeting with Alexander M. Haig, Jr.
-Tenure
-Actions
-Meeting with Haig
-Responsibilities

-Cox
-Views concerning Clarence Kelley

-Haig
-Kelley

-Blacks' view
-Relationship with President
-Reaff [sp? first name unknown]
-Richardson's views

-Press story
-Jonathan Moore

-Richardson
-1964 campaign in Massachusetts
-Boston Herald-Traveler
-Tenure
-Actions

-Ervin Committee hearings
-Colson's possible testimony

-Calls to committee
-Witness list

-Jeb S. Magruder
-Colson

-Dean
-Colson

-Colson's possible testimony
-Calls to committee
-Press stories
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Conversation Number 40-95

Portions of a telephone conversation between the President and
Charles W. Colson.  These portions were recorded on June 13, 1973
at an unknown time between 10:32 and 10:39 p.m.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Press coverage
-President's reaction

-Compared to Lyndon B. Johnson, John F. Kennedy,
 Dwight D. Eisenhower, Harry S Truman and Franklin
 D. Roosevelt

-Press
-Popular opinion

-Silent Majority
-Cover-up

-Press coverage
-Egil "Bud" Krogh, Jr.
-H. R. Haldeman and John D. Ehrlichman
-L. Patrick Gray, III
-Consequences
-International Telephone and Telegraph (ITT) comparison
-Compared to Robert L. Vesco case

-Prosecution
-ITT and Vesco cases

-Need for White House statement
-Public relations

[Segment 2]

Watergate
-John W. Dean, III

-Transactional immunity
-Effect

-Possible attacks
-Colson
-Howard H. Baker, Jr.
-Question of Maurice H. Stans
-Edward J. Gurney
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Conversation Number 40-97

Portions of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  These portions were recorded on June 13,
1973 at an unknown time between 10:43 and 10:49 p.m.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-John W. Dean, III

-White House response
-Maurice H. Stans

-Testimony, June 13th
-Ervin Committee

-Rift
-President's possible attack

-Dean
-[Joseph?] McCarthy committee
-Samuel J. Ervin, Jr.
-President's possible attack

[Segment 2]

Henry A. Kissinger's forthcoming briefing
-Wiretaps, Watergate
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Conversation Number 40-111

Portions of a telephone conversation between the President and
H.R. Haldeman.  These portions were recorded on June 14, 1973 at
an unknown time between 3:58 and 4:10 p.m.  [This conversation is
cross-referenced with conversation 446-3.]  The National Archives
and Records Administration prepared the following log of this
conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Maurice H. Stans
-Jeb S. Magruder

-Testimony, June 14
-John N. Mitchell
-Gordon C. Strachan

-Haldeman's knowledge
-Effect

-Motive
-Testimony, June 14

-Haldeman's knowledge
-Strachan meeting with Haldeman

-President's previous schedule
-John D. Ehrlichman and Haldeman meetings
-John W Dean, III

-Ervin Committee hearings
-Magruder

-Testimony, June 14
-President's and Haldeman's knowledge
-Strachan's knowledge

-Haldeman's knowledge
-Mitchell's role
-Dean's role

-Cover-up
-Ehrlichman's role

-Cross-examination
-Testimony, June 14th

-Dean's subornation of perjury
-Dean/Magruder/Mitchell meeting
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Conversation Number 40-111 (continued)

[Segment 2]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Witness schedule
-Haldeman
-Magruder
-Dean
-Herbert W. Kalmbach, Charles W. Colson,

Frederick  C. LaRue, Ehrlichman
-Mitchell, L. Patrick Gray, III
-Ehrlichman

-Time
-Stans' testimony
-Edward J. Gurney and Samuel J. Ervin, Jr.
-Ervin
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Conversation Number 41-1

Portions of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  These portions were recorded on June 18,
1973 between 4:20 and 4:22 p.m.  [This conversation is cross-
referenced with conversation 447-4.]  The National Archives and
Records Administration prepared the following log of this
conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Schedule
-Michael J. "Mike" Mansfield, Hugh Scott

[Segment 2]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Schedule
-William E. Timmons, J. Fred Buzhardt, Jr.
-Scott

-Howard H. Baker, Jr.'s statement
-President's schedule
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Conversation Number 41-3

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 18, 1973
between 4:27 and 4:29 p.m.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 447-5.]  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Michael J. "Mike" Mansfield
-Ronald L. Ziegler
-J. Fred Buzhardt, Jr., Fred D. Thompson
-John W. Dean, III's forthcoming statement
-David R. Gergen, Leonard Garment

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Privacy]
[Duration:  24 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

******************************************************************

-Ervin Committee hearings
-Schedule

-Forthcoming summit meeting with Soviets
-White House response
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Conversation Number 41-19

Portion of a telephone conversation between the President and
Julie Nixon Eisenhower.  This portion was recorded on June 19,
1973 at an unknown time between 3:01 and 3:04 p.m.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 447-25.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Administration response

-Strategy
-John W. Dean, III

-Documents
-Charges
-Cover-up
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Conversation Number 41-22

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles G. "Bebe" Rebozo.  This portion was recorded on June 21,
1973 at an unknown time between 3:52 and 3:56 p.m.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 447-30.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Hughes contribution to Rebozo

-"Calhoun" [nickname of unnamed individual]
-Return of money
-Lawyer, Kenneth Gemmill

-Forthcoming Conversation with man from New York
-Rebozo's legal status
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Conversation Number 124-6

Portion of a conversation between the President, Spiro T. Agnew,
William P. Rogers, et. al.  This portion was recorded on June 7,
1973 at an unknown time between 10:04 and 11:19 a.m. in the
Cabinet Room, White House.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Domestic intelligence

-Huston Plan
-Helms, Hoover and Noel Gaylor
-Pre-1967 activities
-Hoover's objection
-Implementation

-Need for cooperation
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Conversation Number 168-2

Portions of a telephone conversation between the President and
Henry A. Kissinger.  These portions were recorded on June 1, 1973
at an unknown time between 4:33 and 7:01 p.m. at Camp David,
Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Kissinger's conversation with McGeorge Bundy

-Wiretaps
-Robert F. Kennedy
-Alexander M. Haig, Jr.
-Kennedy

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Agency Policy/Investigatory Information]
[Duration:  5 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

******************************************************************

-Names
-Publication

-Lyndon B. Johnson
-Secret Service order to James J. Rowley

-Names
-Publication

-White House response
-Wiretaps

-Kennedy
-Kissinger's possible leak
-J. Edgar Hoover
-Number

-Publication

Page 1



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 168-2 (continued)

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 2
[Agency Policy/Investigatory Information]
[Duration:  29 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 2

******************************************************************

-Bundy

[Segment 2]

Wiretaps
-Names

-Publication
-Bundy
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Conversation Number 168-4

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 1, 1973
between 7:07 and 7:01 p.m. at Camp David, Maryland.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Wiretaps
-Release of information

-Format
-Ronald L. Ziegler

-Names of newsmen
-Dates
-Henry Brandon

-James J. Rowley
-Release of information

-Possible effect
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Conversation Number 168-9

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 2, 1973 at
an unknown time between 10:19 and 10:29 a.m. at Camp David,
Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Archibald Cox and Samuel Dash

-Ervin Committee hearings
-Coverage

-Ervin Committee hearings
-Wiretaps

-Ziegler's conversation with J. Fred Buzhardt, Jr.
and  Alexander M. Haig, Jr.

-Possible release of information
-William D. Ruckelshaus
-Ziegler's conversation with Haig

-Newsmen
-Washington Star story, June 1, 1973

-Scripps-Howard
-Wiretaps

-Newsmen
-National security
-Robert F. Kennedy

-Number
-President's previous press conference

-J. Edgar Hoover
-Possible release of information

-Format
-Ruckelshaus, Frank Cormier
-Federal Bureau of Investigation (FBI)
-Wire services

-Timing
-Hugh Scott's possible statement

-Kennedy's possible taps of newsmen
-Names
-Lyndon B. Johnson

-Secret Service
-W. Ramsey Clark

-Strategy
-Daniel Ellsberg - Morton H. Halperin tap

-Possible release
-Considerations
-Scott

-Ziegler's forthcoming conversation with Haig
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Conversation Number 168-11

Portion of a telephone conversation between the President and H.R.
Haldeman.  This portion was recorded on June 2, 1973 at an unknown
time between 10:54 and 11:13 a.m. at Camp David, Maryland.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Haldeman's and John D. Ehrlichman's television        

            appearances
-David Eisenhower's opinion
-Alexander M. Haig, Jr.'s opinion

-Robert E. Cushman
-Cushman

-Testimony
-Conflict with Ehrlichman

-Haig
-Haldeman and Ehrlichman

-Testimony
-John McClellan and John O. Pastore
-McClellan
-Pastore

-Bay of Pigs
-McClellan

-President's possible testimony
-National security

-Ehrlichman
-Ehrlichman

-Forthcoming grand jury testimony in Los Angeles
-National security

-Television appearance
-Haldeman

-Testimony
-Statement

-Denials
-John W. Dean, III

-Ehrlichman
-Statements concerning Dean

-Haldeman
-Testimony

-Pastore
-McClellan
-Presumed guilt of Haldeman and Ehrlichman

-Joseph Alsop
-Vernon A. Walters

-Denials
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Conversation Number 168-11 (continued)

-Statement
-Strategy
-John A. Scali's advice
-Television coverage

-McClellan
-Ehrlichman

-Newsmen's questions
-Coverage

-Haldeman
-Lawyers' advice
-Statements

-Release
-Testimony

-Pastore's question
-Individuals knowledge

-Walters
-Compared to Cushman

-Haldeman
-Ehrlichman
-Dean
-Pastore

-President's possible testimony
-McClellan
-Compared to Haldeman's testimony

-Haldeman
-Testimony
-Memory

-President's memory
-Concerns of administration
-Ervin Committee hearings

-Sally H. Harmony
-Robert Riesner, Jeb S. Magruder's assistant
-Strategy
-Witness list

-Dean and Magruder
-Immunity

-Immunity
-Procedures for judge

-Magruder and Dean
-Possible indictments
-Archibald Cox's intentions

-Ervin Committee hearings
-Ervin Committee hearings

-Statement by Edward J. Gurney and Herman E.
Talmadge
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Conversation Number 168-11 (continued)

-Witness list
-Strategy

-Samuel J. Ervin, Jr.'s response
-Gurney, Talmadge

-Vice President Spiro T. Agnew
-Ervin
-John N. Mitchell, Ehrlichman, Haldeman, Dean,
 Charles W. Colson

-President's knowledge
-Dean

-Contacts with President
-Content

-Houston plan
-Investigation

-Houston plan
-Ervin's opinion
-White House response

-Justification
-George H.W. Bush

-Statement
-Press coverage

-Christian Science Monitor
-President and national security

-Ervin Committee hearings
-Statements by Haldeman, Ehrlichman, Colson, Mitchell
-Ervin Committee

-Ervin
-Motives

-Compared to Gurney and Talmadge
-Howard H. Baker, Jr.

-Actions
-Support for Ervin

-Gurney and Talmadge
-New York Times editorial on Gurney and Talmadge
 action

-Popular opinion
-New York Times, Washington Post, networks
-President's trip to Iceland
-Bryce N. Harlow's view
-Forthcoming Ervin Committee hearings

-Co and Samuel Dash
-Effect of hearings on possible trials

-Mitchell
-Columns
-Haldeman, Ehrlichman, Mitchell
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Conversation Number 168-11 (continued)

-Haldeman and Ehrlichman
-Testimony

-Haig
-Cushman
-Possible release

-Statements
-Content
-Press coverage

-Haldeman's meeting with Richard M. Helms ad Cushman
-Haldeman's previous meeting with Dean

-Federal Bureau of Investigation (FBI) concern 
                    regarding Central Intelligence Agency (CIA)

-Haldeman's notes
-Haldeman's testimony
-Haldeman's subsequent meeting with Ehrlichman,
 Helms, and Walters

-FBI concern, in regards to CIA
-President's statement
-Dean
-L. Patrick Gray, III's testimony

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[National security]
[Duration:  43 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

******************************************************************

-Walters
-Dean's meeting with Haldeman

-Haldeman's subsequent meeting with the
President

-President's instructions concerning
 Haldeman, Ehrlichman, Helms and Walters

-President's meeting with Haldeman
-Haldeman's testimony

-Haldeman's role
-Gray's testimony
-Dean

-Ehrlichman's testimony
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Conversation Number 168-13

Portions of a telephone conversation between the President and
Henry A. Kissinger.  These portions were recorded on June 2, 1973
at an unknown time between 11:13 and 11:24 a.m. at Camp David,
Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Herman E. Talmadge's and Edward J. Gurney's plan
-Testimony by H.R. Haldeman, John D. Ehrlichman,

         and Charles W. Colson, John N. Mitchell and
John                    W. Dean, III

-President's role
-Popular opinion

[Segment 2]

Watergate
-President's role
-Firing of Haldeman and Ehrlichman
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Conversation Number 168-17

Portions of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  These portions were recorded on June 2,
1973 at an unknown time between 11:56 a.m. and 12:05 p.m. at Camp
David, Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

[Segment 1]

Wiretaps
-Robert F. Kennedy

-Names
-Newsmen

-Strategy

[Segment 2]

Watergate
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s view
-Archibald Cox's staff
-Ervin Committee

-Howard H. Baker, Jr. versus Samuel J. Ervin. Jr.
-Possible release of Huston plan

-Effect
-Richard M. Helms
-National security
-Ervin
-Ervin Committee

-Cox's staff
-Possible indictments

-H.R. Haldeman, John D. Ehrlichman, Charles W. 
                    Colson

-Buzhardt's view
-President's conversation with Haldeman

-Buzhardt
-Haldeman's testimony

-President's conversation, June 2, 1973
-Haldeman's lawyers' opinion

-Haldeman and John N. Mitchell
-Press treatment

-Ervin Committee hearings
-Buzhardt's view

-John L. McClellan
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Conversation Number 168-17 (continued)

-Statement concerning President
-Possible conversation with Buzhardt on Harlow

-President's statement
-Haldeman's and Ehrlichman's testimony

-President's possible testimony

Page 2



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 168-22

Portions of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  These portions were recorded on June 2, 1973
between 1:58 and 2:05 p.m. at Camp David, Maryland.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Wiretaps

-Ziegler's meeting with Alexander M. Haig, Jr.
-Release of information

-Hugh Scott
-Haig's efforts
-Robert F. Kennedy
-Release of information

-Timing

[Segment 2]

Watergate
-Press coverage
-White House response
-News lead, June 2, 1973
-Leaks

-Prosecutors, investigators
-Grand jury
-Ervin Committee
-Response
-Hugh Scott
-Vice President Spiro T. Agnew
-Edward J. Gurney

    -Ervin Committee
-Ziegler's conversation with Leonard Garment, June

2,
 1973

-Samuel Dash, Fred D. Thompson
-Gurney, Howard H. Baker, Jr.

-President's possible press conference
-Timing

-Leonid I. Brezhnev visit
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Conversation Number 168-24

Portions of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  These portions were recorded on June 3, 1973
at an unknown time between 10:10 and 10:35 a.m. at Camp David,
Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-News leads

-John W. Dean, III
-Statement concerning meetings with President in

                   1973
-Dean

-Statement concerning meetings with President
-Cover-up
-White House response

-New York Times
-Meetings with President

-February 27, 1973
-March 21, 1973
-Cover-up
-$350,000 and H. R. Haldeman
-Herbert W. Kalmbach
-February 27, 1973

-Richard A. Moore
-Meeting with Haldeman and John D. Ehrlichman at

                   LaCosta
-President's knowledge

-White House response
-Leonard Garment
-Ziegler's forthcoming meeting

-Leaks from prosecutors, Samuel Dash, and Ervin
 Committee

-Dean's statement
-Dean

-Statement concerning conversations with President
-Press coverage

-Contacts with President
-January 1973
-February 27, 1973 with Moore
-February 28, 1973

-Statement concerning meetings with President, January 
            1973-March 1973

-Number
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Conversation Number 168-24 (continued)

-Contacts with President
-Executive privilege

-Ervin Committee
-Preparation for President's March 15, 1973 press  

                conference
-Statement concerning meetings with President

-Intent
-Contacts with President

-March 21, 1973 meeting
-Cover-up

-Statement concerning meetings with President
-White House response
-Intent
-White House response

-News leads, June 2, 1973
-Soviet Embassy's possession of Pentagon Papers
-Tom C. Huston's statement

-Dean
-Contacts with President

-Number
-Ziegler's forthcoming meeting

-President's investigation
-Timing

-March 1973
-Wording of President's statement

-March 1973
-President's knowledge

-Payoffs
-Dean

-Contacts with President
-February 27, - March 21, 1973, April 16, 1973
-Number and timing
-Content

-Motives
-Immunity

-Statement concerning meetings with President
-White House response

-Garment
-Dean

-Statement concerning meetings about President
-President's knowledge of cover-up

-Documentation
-President's knowledge of cover-up
-Dean
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Conversation Number 168-24 (continued)

-Culpability
-Conversations with President

-White House staff members' culpability
-Haldeman

-Subornation of perjury
-Clemency offer
-Funds for defendants

-William O. Bittman
-President's response

-March 21, 1973
-Motives

-White House response
-Garment's view
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s view
-Ziegler's forthcoming meeting, (June 3, 1973) with
 Garment, Alexander M. Haig, Jr. and Buzhardt

-President's knowledge
-President's conversation with Haldeman

-Haldeman's subsequent conversation with
 Ehrlichman
-$350,000

-Kalmbach
-President's March 21, 1973 meeting with Dean

-President's response
-Ehrlichman
-Bittman

-Ehrlichman
-Jeb S. Magruder
-Ehrlichman

-Release of notes to grand jury
-White House response

-Possible statements by Haldeman, Ehrlichman and
 Charles W. Colson

-Ronald Ziegler's schedule

[Segment 2]

Watergate
-The press

-Relationship with Ervin Committee and prosecutors
-Response

-Edward J. Gurney
-John G. Tower
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Conversation Number 168-28

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles W. Colson.  This portion was recorded on June 3, 1973
between 10:48 and 11:07 a.m. at Camp David, Maryland.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-White House response

-Ronald L. Ziegler, J. Fred Buzhardt, Jr.
-John W. Dean, III

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Privacy]
[Duration: 7 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

*****************************************************************

Watergate
-Dean

-Statement concerning contacts with President
-New York Times, Washington Post
-Cover-up
-White House response

-Contacts with President
-February 27, 1973 with Richard A. Moore
-February 27 - March 15, 1973
-Executive privilege

-March 12, 1973 order
-Call to Colson concerning executive
 privilege order
-Motive

-Colson
-Forthcoming interviews

-Howard K. Smith
-New York Times
-Timing

-Ervin Committee hearings
-Sally Harmony, G. Gordon Liddy's secretary
-White House response

-Dean
-Strategy
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Conversation Number 168-28 (continued)

-Prosecutors' statements
-Expectations concerning revelation of Huston plan
-Statement concerning meetings with President

-New York Times, Washington Post, networks
-Contacts with President

-January 1973, February 1973
-Role

-Knowledge of break-in
-Jeb S. Magruder's perjury
-Clemency offer
-L. Patrick Gray, III
-Cover-up

-Contacts with President
-Funds for defendants

-E. Howard Hunt, Jr.'s attorney
-Meeting with President

-White House involvement
-John N. Mitchell

-Possible immunity
-Role
-Conversations with White House staff

-Colson
-White House staff involvement
-Denials

-President's attention
-Vietnam
-November 1972 - January 1973
-Mitchell

-Washington Post, New York Times, television networks
-Washington Post

-Compared to New York Times
-Story concerning President's possible grand jury
 appearance
-Possible White House response

-Press coverage
-Dean's statement

-Timing
-President's schedule
-Ervin Committee hearings
-Popular opinion

-News cycles
-Ervin Committee hearings

-Dean
-Contacts with President
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Conversation Number 168-28 (continued)

-President's will
-September 15, 1972

-Indictments of burglars
-Credibility

-Gray's statement
-Jack Anderson column concerning former law
 practice
-Press treatment

-White House response
-Ziegler's view

-Possible treatment by liberals
-Compared to James W. McCord, Jr.

-Gerald Alch
-White House response

-Immunity
-Colson's forthcoming interviews

-Colson's meetings with President
-President's knowledge

-President's investigation
-Dean

-White House response
-New York Times, Washington Post

-Ziegler's report
-Press coverage

-Dean's statement
-Popular opinion
-Dean

-Statements concerning contacts with President
-Popular opinion
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Conversation Number 168-30

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 3, 1973
between 11:51 and 12:09 p.m. at Camp David, Maryland.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Statement concerning meetings with President
-Possible statements

-H. R. Haldeman, John D. Ehrlichman, Charles W.
 Colson
-Edward J. Gurney, Barry M. Goldwater, John G.

Tower,                Hugh Scott
-Dean

-Statement of meetings with President
-White House response

-Contacts with President
-Dates
-Richard A. Moore
-Dates
-March 22, 1973

-Ehrlichman, Haldeman, John N. Mitchell
-Executive privilege
-Location

-Number
-President's press conferences in March 1973
-Executive privilege

-L. Patrick Gray, III's testimony
-Motive

-Immunity
-Leonard Garment's view

-White House response
-Contacts with President
-White House response

-Scott, Goldwater, Gurney, Tower
-Vice President Spiro T. Agnew

-March 21, 1973 meeting with President
-William O. Bittman

-March 22, 1973 meeting with President, Mitchell,
 Haldeman, Ehrlichman

-Bittman
-White House response

-President's schedule
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Conversation Number 168-30 (continued)

-Ziegler's schedule
-President contacts with Dean

-February 28, 1973 with Moore
-Dean

-Meetings with President
-President's notes

-Haldeman, Ehrlichman
-Dean's notes
-May 22, 1973 White Paper
-March 21, 1973

-Funds for cover-up
-$350,000 and Haldeman
-Herbert W. Kalmbach

-Meeting with Haldeman and Ehrlichman at La Costa
-Haldeman's and Ehrlichman's subsequent meetings
 with President

-White House response
-Haldeman's possible press meeting

-Paul[?] Miller
-Ziegler's recollection

-Dean
-Contacts with President

-White House response
-Ziegler's forthcoming meeting with Alexander M.

              Haig, Jr.
-Haig

-Henry A. Kissinger
-J. Fred Buzhardt, Jr. and Garment

-Response to Dean's statement and press
-Ervin Committee hearings

-Dean
-Possible testimony

-Date
-Possible immunity

-Buzhardt
-Dean

-Possible immunity
-Buzhardt

-White House response
-Compared to James W. McCord, Jr.

-Gerald Alch
-Press treatment

-Washington Post, New York Times stories, June
3,

 1973
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Conversation Number 168-30 (continued)

-White House response
-Statement concerning meetings with President

-Buzhardt's view
-Dean's lawyer

-Motive
-Characterized as news story
-New York Times story

-Dean's use of press
-CBS appearance

-Motive
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Conversation Number 168-32

Portion of a telephone conversation between the President and H.R.
Haldeman.  This portion was recorded on June 3, 1973 at an unknown
time between 12:35 and 1:11 p.m. at Camp David, Maryland.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Statement concerning meetings with President
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s view
-Dean's lawyer
-White House response

-Haldeman's belief
-President's work with Haldeman

-Contacts with President
-President's conversation with Richard G.
 Kleindienst
-Number
-Press story
-Dates

-Richard A. Moore
-Buzhardt

-Contacts with Haldeman and John D. Ehrlichman
-Ehrlichman

-Forthcoming call to Ronald L. Ziegler
-Interview with American Broadcasting Company      

                (ABC), June 3, 1973
-Haldeman

-Comments to press
-President and cover-up
-Involvement in break-in
-Dean

-Ehrlichman
-Interview with ABC, June 3, 1973

-Dean's contacts with President
-President's motive

-Dean
-Contacts with President

-Press Conference
-Executive privilege
-Ervin Committee
-L. Patrick Gray, III

-Ehrlichman
-Interview with ABC, June 3, 1973
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Conversation Number 168-32 (continued)

-President's contacts with Dean
-Forthcoming call to Ziegler

-Press coverage
-Dean

-Statement, June 3, 1973
-Pattern

-Buzhardt's view of leaks
-Attorney

-President's meeting with Haldeman
-Statements by President, Haldeman and Ehrlichman
-Haldeman's and Ehrlichman's meetings with President

-Central Intelligence Agency (CIA)
-$350,000
-Herbert W. Kalmbach
-President's activities

-Kalmbach's activities
-Ehrlichman

-Dean
-Contacts with President

-March 22, 1973 with Haldeman, Ehrlichman and
 John N. Mitchell

-Florida trip
-William O. Bittman
-Ervin Committee

-Strategy
-Dean report
-Gray's statement concerning Dean's veracity
-President's call to Kleindienst

-Kleindienst's cooperation with Ervin
 Committee
-Howard H. Baker, Jr.'s administrative 

                            assistant
-March 21, 1973

-Bittman
-Egil "Bud" Krogh, Jr.
-$350,000
-Ehrlichman and plumbers
-Dean's involvement

-Clemency offer
-Subornation of Jeb S. Magruder's

perjury
-April 15, 1973
-U.S. attorney

-Haldeman
-Access to notes
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Conversation Number 168-32 (continued)

-Possible chronology of events
-President, Haldeman, Dean

-Dean's investigation
-Ehrlichman's investigation

-Timing
-California

-President's motive
-Dean's trip to Camp David

-Ehrlichman's note for President's signature
-Attorney - client privilege
-Date

-Possible chronology of events
-President's role

-$350,000
-Haldeman's role

-Executive privilege
-President's opponents' tactics

-Dean
-White House response

-White House response
-Haldeman's possible interview with Robert U.

Woodward
-Washington Post

-President's opponents
-Aims

-President
-Haldeman, Ehrlichman, Mitchell

-Mitchell's role
-Magruder and Dean's role

-Allegations
-Cover-up
-Break-in

-Dean
-Dean's August 1972 report

-Ziegler
-McClellan Committee

-Charges against Haldeman and Ehrlichman
-Dean

-Knowledge of break-in
-March 21, 1973 meeting with President, Ehrlichman
 and Haldeman

-Haldeman's notes
-Statement concerning White House response
-Meeting with Mitchell and Magruder

-Dean's orders
-Magruder's perjury
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Conversation Number 168-32 (continued)

-Meeting with President
-February 27 and 28, 1973

-Moore
-March 1, 1973

-President's March 2, 1973 press conference
-March 6, 1973
-March 7, 1973
-March 14, 1973 with Moore

-Press conference
-Possible chronology
-Haldeman

-Possible interviews
-Ervin Committee
-Grand jury
-Deposition for Democratic National Committee (DNC)

-Post June 17, 1973 events
-Possible interviews

-Woodward, New York Times, Newsweek
-Washington Post
-Associated Press
-Length

-Ehrlichman
-Testimony

-Robert E. Cushman and Vernon A. Walters
-Motives

-Dean
-March 22, 1973 meeting with President and Haldeman

-Dean report at Camp David
-President subsequent investigation at Key Biscayne

-Haldeman's phone calls
-Mitchell, William D. Rogers, Charles W.   

                        Colson, Dean, Moore
-Colson's call to Magruder
-Rogers

-Grand jury testimony
-James W. McCord, Jr.'s letter to Judge John J.

                    Sirica
-President's questions, Haldeman's phone calls

-President's knowledge
-President's suspicions
-President's forthcoming conversation with Ziegler

-Ziegler's possible calls
-Haldeman, Ehrlichman

-Chronology of events
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Conversation Number 168-32 (continued)

-Haldeman's files
-Dean

-Documentary evidence
-Possible tape recordings by Dean

-Camp David
-Methodology

-Conversations with Haldeman
-Conversations with President

-Easter
-Florida
-$1,000,000
-Possible tape recording by Dean
-Dean's forthcoming plea

-March 21, 1973 meeting with President and Haldeman
-$1,000,000
-News story
-President's methodology
-Clemency offer

-1974 elections
-March 1973 offer

-Clemency
-January 1973
-McCord's testimony
-Dean's possible role
-President's opinions in March 21, 1973 meeting

-Dean
-March 21, 1973 meeting with President and Haldeman

-$1,000,000
-President's methodology
-Use for funds
-Bittman

-Easter call from President
-$1,000,000

-White House response

Call to Haldeman
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Conversation Number 168-34

A telephone conversation between the President and Ronald L.
Ziegler.  This portion was recorded on June 3, 1973 between 12:24
and 1:36 p.m. at Camp David, Maryland.  The National Archives and
Records Administration prepared the following log of this
conversation.

Watergate
-White House response

-Hugh Scott
-President's conversation with H.R. Haldeman

-Haldeman's and John D. Ehrlichman's statements
-Ziegler's conversation with Ehrlichman
-Popular opinion

-Governors Linwood Holton, Marvin Mandel, Dale
 Bumpers, Robert D. Ray, D.N. "Mike" O'Callagnan

-Television appearance, June 3, 1973
-President's conversation with Haldeman concerning John

W.  Dean, III
-Recording of phone calls

-President's Easter call to Dean
-Ziegler's presence
-$1,000,000
-Dean's plea
-Dean's subsequent call to Ziegler
-Ziegler's forthcoming call to Haldeman

-White House response
-Haldeman's view
-President's talk with Alexander M. Haig, Jr.

-Haldeman's forthcoming chronology of events
-$350,000, Herbert W. Kalmbach, Central Intelligence

               Agency (CIA), Dean
-White House response

-President's schedule
-Popular opinion

-Governor's television appearance
-Holton, Mandel, Bumpers, Ray, O'Callaghan

-Dean
-Statements

-Motive
-Attorney

-Firings of Haldeman and Ehrlichman
-Possible allegations concerning President
-Possible immunity

-Ehrlichman
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Conversation Number 168-34 (continued)

-Statement concerning meetings with President
-White House response

-Paris announcement
-Economy
-White House staff

-Melvin R. Laird
-Federal Bureau of Investigation (FBI) Director
-Orlando trip
-President's activities since April 15, 1973

-Media coverage
-Trips

-Norfolk
-Prisoner of War (POW) dinner
-Republican Finance Committee dinner
-Iceland trip

-Charles Wright's joining White House staff
-Dean

-Response by Haldeman, Ehrlichman, Charles W.
Colson,                Richard A. Moore

-Moore
-Conversations with Ziegler

-Advice concerning White House response
-Dean
-Ziegler's conversations with Haldeman, Ehrlichman
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Conversation Number 168-36

Portions of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  These portions were recorded on June 3,
1973 at an unknown time between 3:12 and 3:27 p.m. at Camp David,
Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-White House response
-Ronald L. Ziegler and Counsel's staff
-Attacks on President

-Cycles
-Popular opinion
-White House response

-John W. Dean, III's statement concerning meetings 
                with President

-President's knowledge
-Dean's contacts with President

-Number, dates
-Money for defendants

-Surrogates
-Cabinet

-Washington Post and New York Times stories
-President's knowledge

-Dean
-Possible evidence against President

-Possible tapes by Dean
-Documents
-H.R. Haldeman, John D. Ehrlichman

[Segment 2]

Watergate
-Dean's statements concerning meetings with President
-White House response

-Ziegler
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s and Leonard Garment's views
-Timing
-Statements by Haldeman and Ehrlichman
-Charles W. Colson's possible statement
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Conversation Number 168-36 (continued)

[Segment 3]

Watergate
-Dean's statements concerning meetings with President

-Timing
-White House response

-President's knowledge
-Charles H. Percy's statements
-Ervin Committee
-White House response
-Allegations

-Cycles
-White House response

-President's forthcoming activities
-President's possible resignation or impeachment

-Ehrlichman, Haldeman resignations
-Henry A. Kissinger's view
-Dean's statement concerning meetings with President

-Haig's conversation with Kissinger, June 3,1973
-Popular opinion

-Haig's conversation with Herbert G. Klein,
              June 2, 1973

-National economy
-White House response

-Timing
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Conversation Number 168-38

Portion of a telephone conversation between the President and H.R.
Haldeman.  This portion was recorded on June 3, 1973 between 3:29
and 3:30 p.m. at Camp David, Maryland.  The National Archives and
Records Administration prepared the following log of this
conversation.

Watergate
-The Presidents forthcoming meeting with Haldeman

-Chronology of Watergate events
-Location
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Conversation Number 169-16

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 20, 1973
at an unknown time between 9:38 and 9:42 a.m. at Camp David,
Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Stories concerning Ervin Committee
-Ronald L. Ziegler
-Leaks

-Possible immunity
-Archibald Cox

-Ziegler
-President's use of Internal Revenue Service (IRS),

                Democrats' use
-IRS investigation of Lawrence O'Brien

-J. Fred Buzhardt, Jr.
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Conversation Number 169-22

Portion of a telephone conversation between the President and
Ronald L. Ziegler.  This portion was recorded on June 20, 1973 at
an unknown time between 11:58 a.m. and 12:02 p.m. at Camp David,
Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Ziegler's conversation with J. Fred Buzhardt, Jr.

-Tape of Charles W. Colson and E. Howard Hunt, Jr.
-John W. Dean, III's conversation with Colson, 

                     December 1972
-Clemency offer

-Dean
-Tapes
-Colson's tape

-Buzhardt's view
-Dean

-Handling of funds
-Press coverage

-Ervin Committee
-Refusal to appear in executive session

-Handling of funds
-Buzhardt
-H. R. Haldeman and Colson
-Time and Washington Post, Walter Cronkite
-Network coverage
-Forthcoming letter from Committee to
 Re-elect the President (CRP)

-Buzhardt
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Conversation Number 169-28

Portion of a telephone conversation between the President and
Charles G. "Bebe" Rebozo.  This portion was recorded on June 20,
1973 at an unknown time between 3:28 and 3:31 p.m. at Camp David,
Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Howard Hughes contribution

"Calhoun" [nickname of unknown person]
-Conversation with Rebozo
-Package from Rebozo

-An unnamed attorney
-Meeting with Kenneth Gemmill, June 21, 1973

The President conferred with an unknown person at an unknown time.

-Rebozo's attempts to locate
-Contribution
-Gemmill's views concerning legal culpability
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Conversation Number 169-30

Portion of a telephone conversation between the President and
Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 20, 1973
at an unknown time between 7:23 and 7:30 p.m. at Camp David,
Maryland.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Press coverage
-Howard H. Baker, Jr.'s statement

-Contempt charges
-Edward J. Gurney

-Hugh Scott
-Handling of funds

-Scott's statement
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Conversation Number 441-2

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 4, 1973 between 8:53
and 9:05 a.m. in the President's EOB office.  [This conversation
is cross-referenced with conversation 39-55.]  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Files
-Combinations
-J. Fred Buzhardt's examination

-Conversation with Buzhardt, June 2, 1973
-Personal papers

-Possible allegations
-White House tapes

-President's possible review of conversations with
 Dean

-White House response
-Dean's materials
-President's possible meeting with Buzhardt and Haig

-Dean
-Meetings with President

-President's motives
-White House tapes

-H. R. Haldeman
-Secret Service
-Haldeman's review
-Stephen Bull

Haig talked with Bull at an unknown time between 5:53 and 9:05
a.m.
[Conversation No. 441-2A]

[See Conversation No. 39-55]

White House tapes
-H. R. Haldeman's review
-Location of President's review
-Secret Service
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Conversation Number 441-2 (continued)

Watergate
-Dean's files

-Buzhardt's forthcoming examination
-Combinations

-Dean
-March 21, 1973 meeting with President

-Status
-A press conference

Haig left at 9:05 a.m.
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Conversation Number 441-4

Portion of a conversation between the President and Stephen B.
Bull.  This portion was recorded on June 4, 1973 between 9:11 and
9:12 a.m. in the President's EOB office. [This conversation is
cross-referenced with 39-57.]
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 441-5

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 4, 1973 at an unknown
time between 9:12 and 9:38 a.m. in the President's EOB office. 
The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s examination of John W. Dean,  

            III's files
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Conversation Number 441-7

Portion of a conversation between the President and Stephen B.
Bull.  This portion was recorded on June 4, 1973 between 9:38 and
9:40 a.m. in the President's EOB office. [This conversation is
cross-referenced with 39-59.]
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Conversation Number 441-9

Portion of a conversation between the President and Stephen B.
Bull.  [The President replays a portion of a conversation he had
with John W. Dean, III.]  This portion was recorded on June 4,
1973 between 10:05 and unknown time before 11:19 a.m. in the
President's EOB office.  [This conversation is cross-referenced
with conversation 865-14 which was released under Record Group
(RG) 460.]  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

White House tapes
-President's review of conversations with John W.

          Dean, III
-February 27 and 28, 1973

-System
-Secrecy
-President's review

-Purpose
-Possible transcription
-February 27 and 28

-Time of meeting with Dean
-Bull's role in playing
-Machine functions
-Bull's role in playing

The President played a recording of a portion of his meeting with
Dean.

[See Conversation No. 865-14]

[See RG 460 for transcript of conversation}

-UNINTELLIGIBLE

Executive privilege

John D. Ehrlichman

The President stopped the recording.

Playing of White House tapes

Bull left at an unknown time before 10:16 a.m.

The President resumed playing the recording.
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Conversation Number 441-9 (continued)

-UNINTELLIGIBLE

Richard G. Kleindienst

The President played a recording of a portion of his meeting with
Dean.

The President stopped the recording.

Executive privilege
-Kleindienst

-UNINTELLIGIBLE

Watergate
-Ehrlichman
-Howard J. Baker, Jr.
-Samuel J. Ervin, Jr.
-Ervin Committee

-Information
-Dean, Ehrlichman, H. R. Haldeman

-Investigation
-President's cooperation
-Federal Bureau of Investigation (FBI) inquiry
-John N. Mitchell, Haldeman, Ehrlichman
-Maurice H. Stans

-Possible grand jury testimony
-Charles W. Colson, Haldeman
-Funds

-Donors
-Robert L. Vesco

-President's brother
-Popular opinion

-Stans
-A libel suit
-Lawrence O'Brien
-Conversation between Dean and unknown man
-Stans
-O'Brien's statement
-Colson

-Threat of lawsuit
-Roland Evans and Robert Novak

-Baker
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Conversation Number 441-9 (continued)

-Relations with William E. Timmons
-Lowell P. Weicker, Jr.

-L. Patrick Gray, III
-Gray

-Relationship with President
-Compared to President's relationship with J.
 Edgar Hoover

-FBI investigation
-Hoover's running FBI

-Henry E. Petersen
-Colson
-Campaign finances

-General Accounting Office (GAO) audit of George S.
 McGovern

-Colson
-Possible activities

-Kleindienst
-Interrogatories

Whistle blowers
-Dean's conversations with an unknown man
-Role

-UNINTELLIGIBLE

Watergate
-Ervin Committee

-Hearings
-Edward M. Kennedy's role
-Herbert W. Kalmbach
-Samuel Dash

-Bugging by FBI
-Robert F. Kennedy
-President's place in 1968

-Hoover's conversation with Patrick Coyne
-Coyne's subsequent conversation with Nelson
 Rockefeller
-Rockefeller's subsequent conversation with

Henry
 A. Kissinger

-Records
-W. Mark Felt
-Hoover's conversation with President
-Hoover's conversation with John N. Mitchell
-National Security Council (NSC)-FBI memorandum
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Conversation Number 441-9 (continued)

-Dick Whelan
-Anna Chennault

-Spiro T. Agnew's plane
-Dean's conversation with Mitchell

-Cartha D. DeLoach
-Coyne

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 2
[National security]
[Duration: 1 m 10 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 2

*****************************************************************

The President turned off the recording at an unknown time before
11:19 a.m.
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Conversation Number 441-11

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 5, 1973 at an unknown
time between 1:12 and 1:16 p.m. in the President's EOB office.
[This conversation is cross-referenced with conversation 39-89.]
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 441-13

Portion of a conversation between the President and Charles W.
Colson.  This portion was recorded on June 5, 1973 between 1:22
and 1:36 p.m. in the President's EOB office. [This conversation is
cross-referenced with conversation 39-91.]
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 441-19

Portion of a conversation between the President and Gerald R.
Ford.  This portion was recorded on June 5, 1973 at an unknown
time between 5:21 and 5:25 p.m. in the President's EOB office. 
[This conversation is cross-referenced with conversation 39-93.]
The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 441-23

Portions of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  These portions were recorded on June 5, 1973
between 5:29 and 7:14 p.m. in the President's EOB office.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Charles A. Wright's paper on executive privilege
-Hugh Scott
-Buzhardt's efforts

-Alexander M. Haig, Jr.
-Leonard Garment

-President's activities
-John B. Connally's view
-Firing of H.R. Haldeman and John D. Ehrlichman

-Popular opinion
-Connally's view

-President's activities
-Executive privilege

-Wright's paper
-Aaron Burr case

-John Marshall
-James St. Clair expedition
-Thomas Jefferson

-Papers
-Marshall's ruling

-President's possible role
-National interest

-John W. Dean, III
-Files

-Relevancy to Watergate
-Charles W. Colson

-Conversation with Buzhardt and Colson's attorney
-Executive privilege

-Files
-National security

-Plumbers
-Haldeman's and Ehrlichman's notes

-Procedures
-Possible subpoena

-Possible response
-Supreme Court
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Conversation Number 441-23 (continued)

-Procedures
-Contents

-Haldeman's notes
-Judge John J. Sirica

[Segment 2]

Watergate
-Executive privilege

-Haldeman's and Ehrlichman's notes
-Procedures
-Wright's paper

-Blanket subpoenas
-Subpoenas of May 25, 1973

-Buzhardt
-National Archives and Record Service
-Earl J. Silbert

-Subpoenas
-Specificity

-Committee's records
-Tapes from Haldeman and Ehrlichman
-Colson

-Tapes
-Howard K. Smith

-Forthcoming interview with Smith
-Haldeman, Ehrlichman, and Colson

-Possible television appearance
-John L. McClellan Committee testimony

-Contradictions
-Buzhardt's conversations with Frank H. Strickler

 and John J. Wilson
-Ehrlichman statements

-Counsel's work
-Mexican money

-Conversations with President
-Meeting with Vernon A. Walters and

     L. Patrick Gray, III
-John N. Mitchell, Haldeman

-Ehrlichman
-Conflicting testimony
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Conversation Number 441-23 (continued)

-Reasons
-Richard A. Moore

-Conversation with Buzhardt
-Possible memorandum
-March 19, 1973 meeting with President and Dean
-March 14, 15-20, 1973 meetings with President and
 Dean
-Meetings with Dean
-Quality as witness
-President's conversations with Dean before March

21,
 1973

-Cover-up
-Dean

-Role
-Gray hearings
-Haldeman's and Ehrlichman's activities
-Ervin Committee
-Executive privilege
-Gray nomination

-March 14, 15, 1973 meetings with President and
Moore

-Patrick J. Buchanan's preparation of questions
                    and answers book for press conference

-Executive privilege
-Supreme Court

-Alger Hiss case
-Executive privilege, Hiss case
-White House, Federal Bureau of Investigation  

                    (FBI), Justice Department
-March 19, 1973 meeting with President and Moore
-March 20, 1973 meeting with President and Moore

-White House response
-FBI

-Use by Lyndon B. Johnson
-Meetings with President

-White House staff involvement
-Gordon C. Strachan

-Haldeman, Ehrlichman
-Strachan

-Testimony
-Haldeman

-Lie detector tests
-Jeb S. Magruder and Strachan

-Henry E. Petersen
-Results
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Conversation Number 441-23 (continued)

-Samuel Dash
-Possible subpoena of President's logs by Ervin    

                Committee concerning meetings with Dean
-Garment
-White House response

-Motive
-Dean

-Possible subpoena of President's logs
-White House response

-Archibald Cox
-Possible subpoena

-White House response
-Specificity

-Dean's files
-Custody

-Secret Service
-FBI

-Dean
-Meetings with President

-Petersen
-Strachan
-Break-in of Daniel Ellsberg's psychiatrist's
 office
-President's response to information

-Contacts with Petersen and Richard G. Kleindienst
-Ellsberg break-in

-President's knowledge
-Ehrlichman

-Dean
-Meeting April 16, 1973 with President

-Resignation
-Haldeman and Ehrlichman

-President's April 15, 1973 meeting with Kleindienst and
 Petersen

-Resignations of Haldeman and Ehrlichman, Magruder's
 testimony
-President's April 16, 1973 meeting with Dean

-Resignation
-Dean

-President's conversation with Petersen, April 16,
 1973
-President's conversation with Petersen, April 29,
 1973

-Petersen
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Conversation Number 441-23 (continued)

-Possible blackmail by Dean
-Gray

-FBI inquiry
-Dean's comments to President

-Dean
-Conversations with the President

-Strachan
-Mitchell, Ehrlichman, Haldeman
-Haldeman and $320,000
-Ehrlichman and Herbert W. Kalmbach

-Haldeman
-Money

-Order from Dean
-Ehrlichman

-Order to Kalmbach concerning money for defendants
-Angela Y. Davis

-Ehrlichman and Haldeman
-Motives concerning funds for defendants

-Dean
-Conversations with President

-March 22, 1973 with Haldeman, Ehrlichman and  
                    Mitchell

-Mitchell's position
-President's desire for full disclosure

-Ehrlichman, Dean
-President's call from Florida

-Dean's subsequent trip to Camp David
-James W. McCord, Jr.

-$1,000,000
-March 21, 1973 meeting

-Call from Florida
-Ronald L. Ziegler

-Buzhardt
-Role on intelligence evaluation committee

-Robert F. Froehlke
-Dean

-March 21, 1973 meeting with President
-Funds for defendants
-Clemency offer

-March 22, 1973 meeting with President, Haldeman and
 Ehrlichman
-Mitchell
-March 21, 1973 meeting with President

-Clemency offer
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Conversation Number 441-23 (continued)

-Subornation of perjury
-Funds for defendants
-Blackmail

-William O. Bittman
-President's knowledge

-White House staff procedures
-Dean

-Conversations with President
-Content

-Ervin Committee
-March 21, 1973

-President's response
-Investigations by Dean and Ehrlichman

-Possible White House response to testimony
-Testimony of Haldeman, Ehrlichman, Moore
-President's possible statement

-Connally's view
-President's possible testimony

-Ervin Committee
-Grand jury
-Precedent

-Andrew Johnson
-Possible White House response

-White House response
-Gerald L. Warren
-Legal questions

-Dean
-President's call from Florida

-Dean's subsequent call to Ziegler
-Dean's possible pleading

-Petersen
-Advice to President
-E. Howard Hunt, Jr. break-in of Ellsberg's        

                psychiatrist's
 office

-National security
-Meeting with President and Kleindienst

-Ellsberg information to Judge William M.
                  Byrne, Jr.

-President's activities, April 15 - April 30, 1973
-Haldeman, Ehrlichman and Dean

-Resignations of Haldeman, Ehrlichman and Dean
-Dean

-Meeting with Buzhardt, June 3, 1973
-Logs
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Conversation Number 441-23 (continued)

-Possible release to Dash
-Conversations with President

-Lawyer's story
-Timing

-Possible immunity
-Conversations with President

-Seymour M. Hersh's story
-Robert U. Woodward and Carl Bernstein's story
-September 15, 1972

-Indictments of defendants
-Haldeman's notes
-Internal Revenue Service (IRS)

investigation                        of Lawrence F. O'Brien and
Howard Hughes

-Campaign tactics
-Dean's efforts

-Haldeman
-Signing of President's will

-Memorandum to Haldeman
-Organization of Counsel's office

-Frederic V. Malek's study
-1972 campaign

-Haldeman's response
-Role in 1972 campaign

-Financing law
-Fred F. Fielding's work

-Documents in lock box
-Buzhardt's  efforts

-Meeting with Buzhardt, June 2, 1973
-Paycheck
-Staff members' files

-Location
-Archives

-Certificate
-Dean's files

-Certification
-Contacts with Buzhardt

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 2
[National security]
[Duration:  19 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 2

******************************************************************
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Conversation Number 441-23 (continued)

-Meeting with Buzhardt, June 2, 1973
-Dean's possible testimony

-Files
-Files

-Return of personal materials
-International Telephone and Telegraph (ITT)   

                    investigation
-Robert L. Vesco
-ITT investigation

-Securities and Exchange Commission (SEC)
-Removal of boxes to Justice Department

-Vesco
-Buzhardt's forthcoming conversations

-Ralph E. Erickson, Department of Justice  
                        (DOJ)

-William J. Casey
-Erickson

-William H. Rehnquist
-Removal of boxes to DOJ

-Casey
-Vesco
-Possible White House response

-Backgrounders
-Woodward and Bernstein
-Buzhardt's conversations with Woodward

-Washington Post
-Forthcoming trials

-Possible Dean testimony
-Outcome
-Interest
-Possible motions

-Effect
-Mitchell, Magruder, Frederick D. LaRue
-LaRue

-Funds for defendants
-Testimony

-Dean
-Meeting with Haldeman, Ehrlichman, and Moore in
 California, February 1973

-Wiretaps
-Robert C. Mardian's testimony

-Meeting with President in 1971 in San Clemente
-William C. Sullivan's view

-President's instructions to Mardian
-Wiretap logs
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Conversation Number 441-23 (continued)

-Ziegler's statement
-The President's recollection

-Ehrlichman
-Buzhardt's conversation with Mardian and his
 lawyer

-Ellsberg case
-Ehrlichman's call to Mardian

-Mardian's statement
-Sullivan
-President's instructions

-Mardian's conversations concerning visit to San
 Clemente

-Ellsberg case
-Meeting with President, Haldeman, Ehrlichman

-Wire service leads
-Scott's statement

-Johnson's and John F. Kennedy's wiretaps

[Segment 3]

Watergate
-White House response

[Segment 4]

Watergate
-White House response

-Ervin Committee, Cox
-President as defendant

-Dean
-Statements
-Immunity

-Senate
-Forthcoming indictment

-Cox versus Dash
-Dean

-Use immunity
-Possible indictment

Page 9



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 441-23 (continued)

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 3
[National security]
[Duration:  7 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 3

******************************************************************

-Cox
-Blanket indictments

-Possible effect
-Possible trials

-Dean
-Haldeman and Ehrlichman

-Possible indictments
-Possible indictments

-Mitchell, Magruder
-Hugh W. Sloan, Jr.
-Strachan
-Sally Harmony

-G. Gordon Liddy
-Colson
-Kalmbach

-Kalmbach
-Funds for defendants
-Expectation of indictments

-Thomas A. Pappas
-Funds for defendants

-Mitchell
-Mitchell's possible testimony
-President's March 21, 1973 conversation with Dean

-Mitchell
-Pappas

-Intent
-Mitchell

-Conflict between self-interest and animosity
-Mitchell
-Ehrlichman, Haldeman

-Mitchell
-Role in bugging and cover-up
-Dean's subornation of Magruder's perjury
-Pappas's fund-raising
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Conversation Number 441-23 (continued)

-President's March 21, 1973 meeting with Dean
-President's relations with Pappas

-Fundraising efforts
-Maurice H. Stans

-Dean
-Possible statements concerning Pappas

-Effect
-Conversations with President
-White House response

-Credibility of Dean
-Conversations with President

-Lawyers' efforts
-Woodward's and Hersh's efforts
-Timing

-Log for January 1973
-Requests for March 1973 and April 1973 logs
-Possession of logs
-April 19, 1973 request of Jack Nessitt

Manolo Sanchez entered at an unknown time after 5:29 p.m.

President's schedule

Sanchez left at an unknown time before 7:14 p.m.

Watergate
-Dean

-Meetings with President
-Kleindienst's impression
-Buzhardt's impression
-Statements to lawyers

-Charles N. Shaffer
-Lawyers' actions
-Possible immunity

-Cox
-Prosecutors' view

-March 21, 1973 meeting with President and Haldeman
-President's methodology

-Ehrlichman
-Funds for defendants
-Haldeman
-Amnesty, clemency, funds for defendants
-Dean's possible statements
-Bittman

-Possible subpoena of President's papers
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Conversation Number 441-23 (continued)

-White House response
-Cox and Dash

-White House response
-Dean's meetings with President

-Logs
-Dates

-Haldeman
-Buzhardt's possible call to Dash
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Conversation Number 441-27

Portion of a conversation between the President and Gerald L.
Warren.  This portion was recorded on June 7, 1973 at an unknown
time between 1:43 and 1:46 p.m. in the President's EOB office. 
[This conversation is cross-referenced with conversation 39-133.]
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 441-35

Portions of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  These portions were recorded on June 7, 1973
between 3:53 and 5:30 p.m. in the President's EOB office.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Richard A. Moore

-Meeting with his attorney and Buzhardt, June 7,
1973

-Moore's forthcoming testimony
-Effect on John W. Dean, III

-Forthcoming interview with Ervin Committee staff,
 June 8, 1973

-Dean
-President's conversation with Charles W. Colson

-Earl J. Silbert and Seymour Glanzer
-Silbert's relationship with Colson's attorney

-President's conversations with Colson and H.R. Haldeman
-Buzhardt's conversations with attorneys

-Colson
-Dean

-Statements
-Immunity
-Buzhardt's conversation with Jack Miller, Moore's
 attorney

-Miller's relationship with Charles N. Shaffer
-Immunity

-Archibald Cox's motion before Judge John J.
 Sirica

-Jeb S. Magruder and Dean
-Radio and Television coverage of
 hearings

-Immunity
-Timing of decision

-Cox, Sirica, Miller
-Transactional

-Lawyer's statement
-Cox

-Cox's goals
-White House response

-Testimony by Haldeman, John D. Ehrlichman, Moore,
and                Henry E. Petersen

-President's recollections of meetings
-Tapes, dictabelts
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Conversation Number 441-35 (continued)

-Haldeman
-Deposition

-President's April 15, 1973 phone call
-President's knowledge

-Daniel Ellsberg's psychiatrist break-in
-Dean's March 1973 conversation with President
-E. Howard Hunt, Jr.'s possible statement
-Petersen's memorandum
-Dean's conversation with President

-Dean
-March 13, 1973 conversation with President
-March 22, 1973 calls from President

-Key Biscayne
-Record

-Haldeman
-March 22, 1973 conversation with Dean
-Deposition concerning conversations with the
 President and Dean

-Dean
-Petersen
-March 21, 1973 conversation with the President and
 Haldeman

-Funds for defendants, clemency offer
-William O. Bittman

-Ehrlichman, Haldeman
-Conversations with Petersen

-Petersen
-Conversation with President

-President's March 21, 1973 conversation with
 Dean

-Bittman
-Timing

-Haldeman
-Deposition

-President's conversation with L. Patrick
                  Gray, III

-Destruction of documents
-Ehrlichman

-Petersen
-Conversation with President

-Resignations of Haldeman and Ehrlichman
-Dean

-Conversation with President
-Resignation

-President's subsequent conversation with Haldeman and
 Ehrlichman
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Conversation Number 441-35 (continued)

-Ehrlichman's call to Gray
-Possible Petersen call to Gray
-Destruction of documents

-Ehrlichman's response
-Gray's subsequent conversation with Petersen

-Destruction of documents
-Petersen

-Dean
-Dean

-Possible assumptions concerning President's
 knowledge

-President's desire for full disclosure
-Haldeman, Ehrlichman
-Dean's statement

-Dean's memorandum to Haldeman
-Donald H. Segretti
-Cover-up, funds

-Petersen
-Conversation with President

-Gray, Ehrlichman
-Gray

-Testimony concerning destruction of documents
-Withdrawal of nomination

-Timing
-Possible discussions with Haldeman and
 Ehrlichman

-President's role
-Haldeman's and Ehrlichman's resignation

-Destruction of documents
-Petersen and Richard G. Kleindienst

-Withdrawal of nomination
-Timing
-Procedures

-William E. Timmons
-James O. Eastland
-Timmons' contacts with Committee
-Unnamed Senators

-Content of documents destroyed
-President's knowledge
-Dean's knowledge
-Hunt's knowledge
-Fred F. Fielding's knowledge

-Fielding
-Role on White House staff

-Dean
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Conversation Number 441-35 (continued)

-Gray
-Ehrlichman's orders concerning documents

-William J. Casey
-International Telephone and Telegraph (ITT)

-Records moved to Justice Department (DOJ)
-Robert L. Vesco
-Buzhardt's conversation with Ralph E. Erickson,

              June 6, 1973
-Erickson's testimony, June 6, 1973

-ITT
-Records moved to DOJ
-Dean
-Casey
-Harley O. Staggers
-Content

-Release
-Securities and Exchange Commission (SEC)
-Spiro T. Agnew

-Erickson's contacts with Casey
-Dean's role

-Casey's statement concerning Dean
-Erickson
-G. Bradford Cook

-Staggers's investigation
-Ervin Committee's awareness

-Records
-Casey's testimony

-Effect
-Erickson
-Casey

-Antitrust case
-Casey

-Conversations
-Leonard Garment

-Forthcoming conversation with Buzhardt
-Erickson
-Documents moved to DOJ

-Content
-Anti-trust case

-Ralph W. McLaren
-White House role

-President's conversations with
 Kleindienst and John N. Mitchell

-Prospectus, SEC
-Petersen

-Conversation with President
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Conversation Number 441-35 (continued)

-Hugh W. Sloan, Jr.
-Testimony, June 7, 1973

-Sloan's conversations with Ehrlichman and
Dwight

 L. Chapin
-Motives of participants
-Buzhardt's dealings with John L. McClellan

-Social Service Council
-An unknown case

-Harry S Truman's investigation after World
                  War II

-Avoidance of headlines
-Petersen

-Motives
-Meeting with President

-Resignations of Haldeman and Ehrlichman
-Conversation with President

-Dean's visit to prosecutors
-Ehrlichman's investigation

-Ehrlichman's notes
-Dean

-Visit to prosecutor, April 6, 1973
-Ehrlichman's knowledge

-Petersen
-Contacts with President in April 1973

-Hunt and national security
-Ellsberg papers to Judge William M. Byrne, Jr.
-Appointment of Cox

-Dean
-Logs in possession

-Meetings with the President
-President's logs

-Samuel Dash's conversation with Buzhardt
-Cox's request
-Dean's possible statement under oath

-Effects
-Dash, Cox
-Press

[Machine malfunction - 3 seconds]

-Dean
-Meetings with President

-President's recollection
-Records

-Questions to Gerald L. Warren
-White House response
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Conversation Number 441-35 (continued)

-Possible information to Cox and Dash
-Dean's knowledge
-Haldeman's and Ehrlichman's notes
-Shaffer's conversation with Miller

-Dean's concern
-Ehrlichman, Haldeman
-Moore

-Possible testimony
-Buzhardt's meeting with Miller and Moore
-Records

-Meetings with President and Moore
-Moore's recollection

-Buzhardt's meeting with Miller and Moore
-Moore's testimony

-Conversations with Moore
-Dean's culpability
-Dates
-Hunt's attempted blackmail of Ehrlichman

-Ellsberg case
-Compared to Dean's conversations with President
-Dean's forthcoming meeting with President,

March
 21, 1973

-Conversations with President
-Ellsberg break-in
-Bittman's alleged blackmail concerning Hunt

[Machine malfunction - 5 seconds]

-March 21, 1973
-Content
-Haldeman

-March 22, 1973
-James W. McCord, Jr.'s letter to Judge

Sirica
-Hunt's involvement

-White House response
-Chronology
-March calendar
-March 1973 phone calls

-Haldeman, Ehrlichman and Ronald L. Ziegler
-March 23, 1973 phone calls

-Camp David
-Content

-Buzhardt's forthcoming chronology
-President's meetings with Dean

-White House strategy



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 6



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 441-35 (continued)

-Discussion items
-Colson and Chapin

-Roles as White House consultants

[Machine malfunction 2 seconds]

-Moore's recollection
-Investigation

-Gray
-Dean's March 20, 1973 letter under oath

-Veracity
-Dean's letter

-Sloan
-Magruder

-Gordon C. Strachan, Haldeman
-Strachan

-President's subsequent conversation with
 Haldeman

-Magruder
-Possible testimony

-Strachan
-Haldeman's telephone tape

-Strachan
-Statements concerning individuals' knowledge

-Haldeman, Ehrlichman and President
-President's access to Democratic National Convention
 (DNC) bugging information
-Magruder

-Statements concerning individuals' knowledge
-Robert U. Woodward and Carl Bernstein
-White House staff involvement

-Dean's statements to President
-Haldeman and Ehrlichman and Strachan

-Dean
-Role
-March 21, 1973 conversation with President
-March 17, 1973 conversation with President

-White House staff involvement
-Dean's conversation with G. Gordon Liddy,
 June 1972

-Strachan

[Machine malfunction - 3 seconds]

-Ervin Committee hearings
-Date of Dean's testimony
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Conversation Number 441-35 (continued)

-Possible cross-examination of witnesses
-Fred D. Thompson

-Dean
-March 20, 1973 conversation with President

-President's statement, June 6, 1973
-Melvin R. Laird
-Alexander M. Haig, Jr.'s retirement from the

military
-Effect

-President's conversation with Laird, June 6, 1973
-Laird

-Conversations with Buzhardt
-Dean

-March 21, 1973 conversation with President
-President's response

-Popular opinion
-Casey

-Possible White House response
-Forthcoming conversation with Buzhardt
-Mitchell

-ITT
-Antitrust case

-President's conversation with Kleindienst
-Compared to International Business Machines

(IBM)                    case
-Elliot L. Richardson
-Prospects

-President's role
-Ehrlichman
-McLaren

-Dean
-Use immunity

-Attorney
-Possible testimony

-Effect on future trial
-Attacks on President

-Howard H. Baker, Jr.
-Motive

-Transactional immunity
-Perjury

-White House Strategy
-President's possible evidence

 -Miller
-Moore's attorney
-Background

-John F. Kennedy administration
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Conversation Number 441-35 (continued)

-Conversations with Shaffer
-President's possible evidence against Dean

-Haldeman and Ehrlichman
-Depositions

-Dean conversations
-Buzhardt's conversation with Frank H. Strickler

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Statute]
[Duration:  13 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

******************************************************************

-Grand jury
-Mandate

-Cox's view
-Silbert's actions

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 2
[Statute]
[Duration:  8 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 2

******************************************************************

-President's notes
-White House response

-Counsel's team
-Thomas A. Pappas

-President's March 21, 1973 conversation with Dean
-Fund-raising

-Mitchell
-Motive

-Mitchell
-Possible testimony
-Vesco
-Perjury
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Conversation Number 441-35 (continued)

[Segment 2]

Watergate
-Mitchell

-Possible prison term
-Vesco

-Attorney
-Attorney General from Warren G. Harding's
 administration

-Harry Daugherty
-Martha Mitchell

-Pappas
-Buzhardt's forthcoming inquiries
-Grand jury, Ervin Committee
-Mitchell, President

-Kalmbach
-Role

-Pappas
-Buzhardt's forthcoming inquiry
-Location
-Dean's possible testimony

-John O. Connally's view
-Popular opinion concerning the President's role

-President's knowledge
-Conversations with staff members

-Dean, Mitchell, Haldeman, Ehrlichman
-Involvement
-Credibility

-Popular opinion
-Media efforts

-White House response
-Possible testimony

-Haldeman, Ehrlichman, Moore, Petersen, Colson
-Petersen
-Dean
-Possible investigations

-Silbert, Petersen
-Silbert's thoroughness

-Federal Bureau of Investigation (FBI) inquiry
-Opinions of Gray and Kleindienst

-Ehrlichman
-President's meeting with Gray

-W. Mark Felt
-Watergate investigation

-Gray
-Nominated
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Conversation Number 441-35 (continued)

-Dean's view
-Ehrlichman, Haldeman

-Conversation with President, June 1972
-Vernon A. Walters

-Possible conversation with Dean
-Feelings concerning Mitchell

-Dean
-Motives

-Mitchell
-Knowledge of Magruder's perjury

-Mitchell
-Gray

-FBI investigation
-Mitchell

-Actions concerning accused individuals
-President's administration

-Haldeman, Ehrlichman
-Bobby Baker

-Buzhardt's acquaintance
-Mrs. Buzhardt

-Previous administrations
-President's administration
-Future of President's administration

An unknown man entered at an unknown time after 3:53 p.m.

President's schedule

The unknown man left at an unknown time before 5:30 p.m.

Watergate
-Criminal conduct
-Effect on administration
-News leads for weekend

-Henry A. Kissinger
-New York Times

-Documents
-Additional burglaries

-Plumbers
-Justice Department

-Plumbers
-Activities

-Ehrlichman
-News leads for weekend

-Anthony T. Ulasewicz
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Conversation Number 441-35 (continued)

-Ehrlichman's employee
-Super-spy rumor
-Robert S. Strauss' claims concerning break-in of 

              house
-Break-in at President's physician's office

-Daniel Schorr's claims concerning break-in of house
-Seymour M. Hersh

-Investigation
-Break-in
-1972 campaign

-George S. McGovern's finances
-Violence

-San Francisco, New York, Los Angeles
-Colson's possible testimony
-Ehrlichman
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Conversation Number 443-3

Portion of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr. This portion was recorded on June 6, 1973 between
1:00 and 1:04 p.m. in the President's EOB office.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 39-104.] 



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 443-6

Portion of a conversation between the President, Charles W. Colson
and Stephen B. Bull.  This portion was recorded on June 6, 1973
between 1:05 and 1:38 p.m. in the President's EOB office.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 39-106.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

[See Conversation No. 39-106; one item has been withdrawn from the
conversation.]

[End of telephone conversation]

Watergate
-Colson's television appearance with Howard K. Smith,
 June 5, 1973

-Tricia Nixon Cox
-Mrs. Nixon

[The above part of the office conversation took place  
simultaneously with the telephone conversation.]

Bull left at an unknown time before 1:38 p.m.
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Conversation Number 443-16

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 6, 1973 at an
unknown time between 3:48 and 3:59 p.m. in the President's EOB
office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
39-112.]
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 443-18

Portions of a conversation between the President and Gerald L.
Warren.  These portions were recorded on June 6, 1973 at an
unknown time between 4:24 and 4:30 p.m. in the President's EOB
office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
39-114.]
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 443-27

Portions of a conversation between the President, Gerald R. Ford
and Hugh Scott.  These portions were recorded on June 6, 1973 at
an unknown time between 4:56 and 5:02 p.m. in the President's EOB
office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
39-120.]
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 443-35

Portions of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  These portions were recorded on June 6, 1973
between 5:43 and 6:00 p.m. in the President's EOB office.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Buzhardt's meeting

-John W. Dean III, unidentified judge
-Archibald Cox, Jim Thornburgh
-Charlie Henley[?]
-Leonard Garment
-Cox's position

-Access to documents
-Constitution and Cox's mandate

-Cox's purpose
-Attacks on President
-Allegations against President
-Thornburgh's attitude

-Cox's access to files
-Henry E. Petersen

-Conversation with Cox
-Petersen's conversations with President

-Attorney-client privilege

[Segment 2]

Watergate
-Buzhardt's meeting with Cox

-Petersen
-Privilege
-Memorandum concerning evidence against H. R.  

                    Haldeman and John D. Ehrlichman

An unknown man entered at an unknown time after 5:43 p.m.

The unknown man left at an unknown time before 6:04 p.m.

-Petersen's knowledge concerning Daniel 
                           Ellsberg break-in

-Conversation with Cox
-Petersen's conversation with President

-March 1973

Page 1
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Conversation Number 443-35 (continued)

-Possible tape of President's April 15,
 1973 conversation with Dean

-President's April 15, 1973 conversation with Dean
-Content
-Petersen and grand jury reports

-Buzhardt's meeting
-Cox's requests

-Possible dictabelts of Haldeman's and 
 Ehrlichman's conversations

-Ehrlichman's dictabelts
-President's meetings with Dean
-President's meetings with Haldeman, Ehrlichman
 and John N. Mitchell

-After June 17, 1972
-June 6, 1973 to March 15, 1973

-Cox's purpose
-President's meetings with Haldeman and Ehrlichman after
 March 15, 1973
-Conversations after April 30, 1973

-Frequency
-Content

-Cox's purpose
-Buzhardt's meeting

-Cox's procedures
-Inventory of files

-Time required
-Definition of President's papers
-Executive privilege
-Cox's jurisdiction

-Investigation of President
-Cox
-Possible future confrontation with President

-Subpoena
-Knowledge of case
-Buzhardt's meeting

-Cox's access to President's papers
-Charles A. Wright's view

-Cox's possible subpoena
-Cox

-Knowledge of case
-Memorandum of Ehrlichman's conversation with  

                    Richard G. Kleindienst
-Materials in possession of Special Prosecutor



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 2



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 444-5

A conversation between the President and J. Fred Buzhardt, Jr. 
This portion was recorded on June 11, 1973 at an unknown time
between 2:13 and 2:55 p.m. in the President's EOB office.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 40-7.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Possible cross-examination
-Buzhardt's forthcoming meeting with Fred
 D. Thompson
-Dean's contacts with President
-News summaries
-Inconsistencies
-Ronald L. Ziegler's briefing notes
-Richard A. Moore
-H. R. Haldeman's notes
-John D. Ehrlichman conversations

-Treatment by media
-News summaries

-Staff secretary

Manolo Sanchez entered at an unknown time after 2:13 p.m.

Call from Charles G. "Bebe" Rebozo
-Bull

Rebozo talked with the President between 2:17 and 2:18 p.m.

[Conversation No. 444-5A]

[See also Conversation No. 40-7]

[End of telephone conversation]

Watergate
-Dean

-Possible cross-examination
-News summaries

-President's markings
-L. Patrick Gray, III hearings
-Executive privilege
-President's recollection

-Investigation
-Charles Wright's meeting with Fred F. Fielding
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Conversation Number 444-5 (continued)

-Fielding's views
-Newsweek story

-Documents
-Patrick J. Buchanan's memorandum

-March 21, 1973 conversation with President
-Content

-Use immunity
-Judge John J. Sirica's forthcoming ruling, June
 12, 1973

-Archibald Cox's possible response
-Transactional immunity

-Prosecutors' views
-Cox

-Knowledge of case
-Forthcoming sworn testimony

-Ervin Committee hearings
-Maurice H. Stans
-Herbert L. Porter
-Stans
-Jeb S. Magruder, Charles W. Colson, Dean
-Stans
-Forthcoming Leonid I. Brezhnev visit

-Daniel K. Inouye's conversation with Jonathan
C.                    Rose

-International Telephone and Telegraph (ITT)
-Alexander M. Haig, Jr.'s conversation with an

unknown                man
-Elliot L. Richardson

-Responsibility
-Dita Beard
-Cox
-Transfer of records

-Dean
-News summaries

-Buzhardt's review of President's markings
-Conversations with President

-Henry E. Petersen
-Daniel Ellsberg break-in

-Petersen's knowledge
-Timing

-National security
-Ehrlichman's knowledge concerning Dean's knowledge
-Dr. Lewis Fielding
-Dean's relationship with Petersen

-Buzhardt's relationship with Petersen
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Conversation Number 444-5 (continued)

-Petersen's April 15, 1973 memorandum
-Cox

-John F. Kennedy Administration
-Dean

-Role
-Motive

-John N. Mitchell
-Questioning of Haldeman

-Ervin Committee hearings
-Petersen, Earl J. Silbert

-Petersen
-Papers sent to Judge William M. Byrne

-Ervin Committee hearings
-Gray
-ITT

-San Diego Hotel payments
-President's news summaries

-Buzhardt's review
-Dean's possible references
-Petersen
-President's notations

-White House staff cooperation with Federal
Bureau
                  of Investigation (FBI)

-Haldeman
-Materials to Dean

-Gray hearings
-Haldeman

-Dean
-Allegations against the President
-Ervin Committee cross-examination
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Immunity
-Buzhardt's forthcoming conversation with Thompson
-White House response

-Melvin R. Laird, Bryce Harlow
-Ervin Committee hearings

-Duration
-Magruder, Stans, Colson, Dean, Haldeman, Ehrlichman
-Popular opinion

-Media reporting
-Douglas Kiker report

-Sally Harmony's testimony
-Howard H. Baker, Jr.

-Colson
-News conference
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Conversation Number 444-5 (continued)

-Media analysis
-Haldeman, Ehrlichman, Mitchell

-Buzhardt's conversation with Colson
-Mitchell
-Conversation with President

-Mitchell
-Dean
-Petersen
-Magruder
-Petersen

-Contacts with President
-Dean

-Contacts with President
-Richard G. Kleindienst's statement

-News summaries
-Insinuations concerning tapes

-Haig's belief
-President's possible response

Buzhardt left at 2:55 p.m.
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Conversation Number 444-14

Portion of a conversation between the President and Raymond K.
Price, Jr.  This portion was recorded on June 12, 1973 at an
unknown time between 12:45 and 1:15 p.m. in the President's EOB
office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Watergate
-Firing of H. R. Haldeman and John D. Ehrlichman

-Dwight D. Eisenhower and President
-John W. Dean, III

-White House response
-Haldeman's possible response
-Use immunity
-Transactional immunity
-Compared to James W. McCord, Jr.

-President's possible resignation
-President's knowledge
-Ervin Committee hearings

-Media reporting
-Dean and Jeb S. Magruder

-Veracity
-Haldeman, Ehrlichman, John Mitchell
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Conversation Number 444-19

Portion of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 12, 1973 between
1:24 and 1:41 p.m. in the President's EOB office.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 40-33.]
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Conversation Number 444-26

Portion of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 12, 1973 between
9:37 and 9:56 p.m. in the President's EOB office.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 40-43.]



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 445-6

Portion of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 13, 1973 at an
unknown time between 11:45 a.m. and 1:29 p.m. in the President's
EOB office.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Cross-examination
-Opening statement

-Duration

Manolo Sanchez entered at an unknown time after 11:45 a.m.

Delivery

Sanchez left at an unknown time before 1:29 p.m.

-Dean's statement

Buzhardt's schedule

Watergate
-Dean

-Credibility
-Contacts with L. Patrick Gray, III and Henry E.   

                Petersen
-White House response
-Forthcoming trial
-Transactional immunity

-Archibald Cox
-Possible evidence against President

-Possible evidence
-Samuel J. Ervin, Jr.
-John D. Ehrlichman
-Samuel Dash
-Documents
-Tapes of Ehrlichman
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Conversation Number 445-6 (continued)

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 4
[Privacy]
[Duration:  43 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 4

*****************************************************************

-Ehrlichman's investigation
-Statements concerning Ehrlichman, H. R. Haldeman

-Mary McGrory interview
-Forthcoming cross-examination

-Buzhardt's preparation
-Chronology

-Haldeman, Ehrlichman
-President's meetings with Dean

-Dates

An unknown man entered at an unknown time after 11:45 a.m.

President's briefcase

The unknown man left at an unknown time before 1:29 p.m.

Watergate
-President's notes, Haldeman conversations
-Dean

-Contacts with Ehrlichman
-President's instructions concerning
 investigation
-Contacts with President

-February 27, 1973
-Richard G. Kleindienst
-John N. Mitchell

-Minority counsel for Ervin Committee
-Kleindienst

-Testimony
-Mitchell

-Ehrlichman, Haldeman
-Kenneth Keating
-Edmund G. "Pat" Brown

-Mitchell, Ehrlichman
-President's recollection

-Dean
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Conversation Number 445-6 (continued)

-February 27, 1973 meeting with President
-President's knowledge
-Ervin Committee
-Hiss case

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[National security]
[Duration:   8 s  ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

*****************************************************************

-Federal Bureau of Investigation (FBI)
-Leaks
-William H. Sullivan
-Records

-President's notes
-FBI

-Sullivan
-Records

-Gray
-Effect of possible investigation

-A Navy yeoman [Charles E. Radford]
-Ehrlichman
-Executive privilege
-Ehrlichman, Haldeman
-Executive privilege
-Kleindienst
-Ervin Committee
-Break-in

-February 28, 1973 meeting with President
-Ervin Committee hearings
-White House staff involvement
-Gray

-Testimony
-Charles W. Colson
-Dean
-Cover-up
-Ervin
-Dash

-John F. Kennedy or Robert F. Kennedy
-Bugging

-Lyndon B. Johnson and Robert F. Kennedy
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Conversation Number 445-6 (continued)

-1968
-FBI
-Sullivan

****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 2
[National security]
[Duration:  6 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 2

*****************************************************************

-1968 bugging
-Sentencing of burglars
-Federal Judges
-Sullivan
-Burglars

-E. Howard Hunt, Jr.
-Wife

-Possible clemency
-Donald H. Segretti
-Herbert W. Kalmbach

-San Clemente
-Ervin Committee hearings

-Howard H. Baker's possible handling
-March 1, 1973 meeting with President

-President's forthcoming press conference
-Gray

-Testimony
-Availability of raw files

-Bella S. Abzug
-Possible report
-Daniel Schorr
-Bugging

-1968 campaign plane
-Cartha D. DeLoach
-Effect on FBI of possible revelations

-Dean's investigation
-Gray's investigation
-Hiss case
-Gray

-Kleindienst
-Statement on executive privilege
-Sullivan
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Conversation Number 445-6 (continued)

-March 7, 1973 meeting with President
-Gray

-1968 bugging

Sanchez entered at an unknown time after 11:45 a.m.

Matches

Sanchez left at an unknown time before 1:29 p.m.

Watergate
-Dean

-March 7, 1973 meeting with President
-Gray
-FBI leaks

-Lie-director tests
-Dean's contacts with Gray
-Jerry Wilson
-Civil suit

-March 8, 1973 meeting with President
-Forthcoming press conference
-Duration
-Henry A. Kissinger's presence
-Dwight L. Chapin
-Gray

-March 10, 1973 telephone conversation with
President

-March 13, 1973 meeting with President and Haldeman
-Forthcoming press conference
-Colson

-Future role with administration
-Kenneth S. Rietz
-Mitchell
-Briefing Book for press conference

-Ronald L. Ziegler
-Haldeman

-Release of Dean report
-Sullivan

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 3
[National security]
[Duration:  5 s  ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 3

*****************************************************************
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Conversation Number 445-6 (continued)

-FBI
-Dean's possible response to Ervin Committee
-Gray, John Wilson
-Chapin
-Hugh W. Sloan, Jr.
-Kalmbach

-Ziegler's statement
-President's legal work

-Frank De Marco, Jr. President
-Kalmbach
-New York firm

-John H. Alexander
-Kalmbach

-Ziegler
-New York firm, Kalmbach's firm
-White House
-New York firm
-Donation of President's papers

-Dean
-March 13, 1973 meeting with President and H. R.
 Haldeman

-Jeb S. Magruder
-Forthcoming testimony

-Sentences of burglars
-Judge John J. Sirica

-Ervin Committee
-Targets of investigation
-Haldeman
-Chapin

-Gordon C. Strachan
-Knowledge

-Colson's relationship with Hunt
-Mitchell

-Knowledge
-Release of truth
-Ehrlichman
-White House staff knowledge of burglary of
 Democratic National Committee (DNC)
-Sullivan

-Chappaquiddick
-Possible testimony

-Kalmbach
-Bugging

-National security
-March 14, 1973 meeting with President and Richard
 A. Moore
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Conversation Number 445-6 (continued)

-President's dictating habits
-President's forthcoming press conference

-March 15, 1973 meeting with President and Moore
-President's previous press conference
-Hiss case

-March 16, 1973 meeting with President
-FBI files

-Possible release
-Dean report
-President's possible suspicions

-Haldeman and Ehrlichman
-March 16 meeting with President

-Need for truth
-Mitchell, Magruder
-Release of truth
-Dash

-Haldeman
-Visit to Camp David by Dean and Moore
-Mitchell
-Ziegler
-1968 bugging

-Kleindienst's view
-Mitchell, Colson, Haldeman
-Magruder

-Possible testimony
-White House staff knowledge of burglary of DNC

-Strachan
-Magruder

-G. Gordon Liddy
-Haldeman's knowledge

-Magruder
-Ervin Committee hearings

-Possible White House staff testimony
-Haldeman, Ehrlichman, Dean

-Magruder, Sloan
-Possible testimony

-Haldeman's involvement
-Ehrlichman

-Break-in of Daniel Ellsberg's doctor's
 office

-Dean's assertion
-Liddy

-Strachan
-Conversation with Dean concerning White
 House staff knowledge of DNC burglary

-Break-in of Ellsberg's doctor's office
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Conversation Number 445-6 (continued)

-President's reaction
-Picture of Liddy

-March 20, 1973 meeting with President and Moore
-President's notes
-Written interrogatories
-White House response
-Mitchell

-Grand jury
-Lyndon B. Johnson
-Robert L. Vesco

-Murray M. Chotiner, George A. Smathers
-Edward J. Gurney's press conference
-White House response

-Ziegler
-Segretti

-Debriefing by Dean
-Moore's response
-Need for statement

-Phone conversations with President
-March 20, 1973 meeting with President and Moore

-Prisoners of War (POW's)
-Kleindienst
-Sentencing of burglars
-Moore
-White House staff involvement

-March 21, 1973 meeting with President and Haldeman
-"Cancer in the Presidency"
-Funds for defendants

-Haldeman
-Ehrlichman
-Kalmbach
-William O. Bittman
-Haldeman's entrance
-$120,000
-$1,000,000

-Haldeman's recollections
-Funds for defendants

-Washing money
-Cuban committee

-Clemency offer
-Funds for defendants

-Hunt
-Haldeman
-President's response

-Dean's forthcoming meeting with
 Haldeman, Ehrlichman and Mitchell
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Conversation Number 445-6 (continued)

-March 21, 1973 meeting with President, Haldeman,
and

 Ehrlichman
-Content
-Dean's previous meeting with Mitchell,
 Ehrlichman and Haldeman

-Mitchell's knowledge
-Mitchell

-Conversations with President
-William P. Rogers

-President's conversations, March 1973
-Kleindienst, Petersen

-President's subsequent conversations with Dean,
 Ehrlichman, Haldeman

-Dean
-Conversations with prosecutors

-Magruder
-Break-in of Ellsberg's psychiatrist's office
-Immunity

-Ellsberg break-in
-Petersen's possible knowledge
-Photograph

-Central Intelligence Agency (CIA)
-Dr. Lewis Fielding's office
-Hunt's story

-Liddy
-Release of information

-Petersen
-Petersen

-Contacts with President
-Robert E. Cushman, Jr.

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 5
[National security]
[Duration:  29 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 5

******************************************************************

-Mitchell
-March 22, 1973 conversation with President,
 Ehrlichman, Haldeman

-Records
-Bittman
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Conversation Number 445-6 (continued)

-President's conversations with Dean after James W.
 McCord, Jr.'s March 23, 1973 statement

-Hunt
-Ellsberg case

-Hunt
-Dirty tricks
-Plumbers

-President's conversations with Ehrlichman
-$1,000,000

-Dean's possible statements
-Possible White House response

-President's conversation with Haldeman
-Haldeman's meeting with Dean and Mitchell

-Content
-Bittman

-Possible immunity
-Conversation with Colson concerning clemency

-Colson's conversations with the President
-Hunt's wife's death

-Gerald Alch's testimony
-Effect on Bittman
-Money and clemency for burglars

-Clemency
-Colson, Bittman
-Ehrlichman
-Dean's instructions to John J. Caulfield

-Hunt, McCord
-President's conversations with Ehrlichman

-Dean
-April 1973 conversations with President

-Intent of fund-raisers
-April 16, 1973 meeting with President

-Resignation
-Haldeman, Ehrlichman

-Petersen
-Conversations with President

-Resignations of Haldeman, Ehrlichman and Dean
-Dean

-Conversations with President
-Petersen
-Dean's meetings

-Liddy, Haldeman
-Vernon A. Walters
-Magruder

-Ehrlichman's instructions to Kalmbach
-Haldeman and $350,000



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 10



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 445-6 (continued)

-Dean's involvement
-Clemency offer, subornation of perjury
-Funds for defendants

-Bittman
-President's call from Florida
-Bittman
-March 21, 1973

-Thomas A. Pappas and Mitchell
-Martha Mitchell
-Haldeman's knowledge

-President's methodology
-President's response

-Ehrlichman
-Turning over of notes

-Moore
-Cox

-Requests
-Documents
-Petersen and executive privilege
-Tape of President's conversation with Dean

-President's dictation
-Inventory of files
-Kleindienst, Petersen

-Documents
-President's appointment logs

-Documents
-Specificity

-President's tapes
-Ehrlichman, Colson
-Telephone conversations
-Locations

-Cox
-Requests

-Ehrlichman's tapes
-Notes
-Ehrlichman's tapes

-Content
-Possible confrontation

-Timing
-Dean's Ervin Committee testimony

-Dash
-Possible requests

-Cox
-Knowledge of case
-Possible indictments
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Conversation Number 445-6 (continued)

-Dean
-Magruder

-Dean
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Goal
-Statement
-Cross-examination
-Goal

-Content
-Conversations with President and Ehrlichman,
 Haldeman, or Moore

-Possible perjury
-Possible effect
-President's advice

-Perjury
-Possible statements concerning Bittman

-Mitchell's role in fund-raising
-Buzhardt's speculation

-Possible fund-raising
-Maurice H. Stans
-Pappas

-Mitchell
-Frederick C. LaRue

-Funds for defendants
-Fred F. Fielding's testimony

-Possible immunity
-Cox
-Sirica
-Cox
-Effect

-Dean's lawyers
-Ehrlichman and Haldeman
-Relationship with Mitchell

-Gray
-Results of DNC burglary

-Conversations with Ehrlichman
-Strachan, Haldeman

-Dean
-Strategy

-Immunity
-Lawyer's motions in court, June 12, 1973

-Sirica's response
-May 22, 1973 letter from prosecutors

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Goal
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Conversation Number 445-6 (continued)

-Offers to prosecutors
-Dr. Fielding break-in, lockbox

-Phone conversations with President
-President's records

-Haldeman's phone records

Buzhardt left at 1:29 p.m.
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Conversation Number 445-11

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 13, 1973 at an
unknown time between 1:41 and 1:46 p.m. in the President's EOB
office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
40-71.]
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Conversation Number 445-22

Portions of a conversation between the President and Ronald L.
Ziegler.  These portions were recorded on June 13, 1973 at an
unknown time between 3:45 and 4:04 p.m. in the President's EOB
office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Samuel J. Ervin, Jr.'s questioning of Maurice H.  
                Stans

-Edward J. Gurney
-Howard H. Baker, Jr.'s response
-Gurney's response
-Baker

-Ziegler's meeting with J. Fred Buzhardt, Jr.

[Segment 2]

Watergate
-President's previous meeting with Buzhardt

-Buzhardt
-John W. Dean, III

-White House response
-News columns
-Veracity

-Buzhardt
-White House response

-Buzhardt
-George H. W. Bush

-Efforts
-Problems
-White House response
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Conversation Number 445-22 (continued)

[Segment 3]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Possible investigations
-Internal Revenue Service (IRS)

-Gurney
-Ervin
-Stans
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Conversation Number 445-33

Portion of a conversation between the President and Charles G.
"Bebe" Rebozo.  This portion was recorded on June 13, 1973 at an
unknown time between 7:15 and 7:17 p.m. in the President's EOB
office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
40-83.]
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Conversation Number 446-3

Portions of a conversation between the President and H. R.
Haldeman.  These portions were recorded on June 14, 1973 at an
unknown time between 3:58 and 4:40 p.m. in the President's EOB
office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
40-111.]
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Conversation Number 446-6

Portions of a conversation between the President, J. Fred
Buzhardt, Jr. and Ronald L. Ziegler.  These portions were recorded
on June 14, 1973 at an unknown time between 4:15 and 5:58 p.m. in
the President's EOB office.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

[Segment 1] [P, JFB, RLZ]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Jeb S. Magruder
-Veracity

-Gordon C. Strachan
-Possible immunity
-Possible testimony

-H. R. Haldeman's knowledge of cover-up
-John D. Ehrlichman

-Memorandum to David R. Young
-Daniel Ellsberg's file

-Buzhardt's conversation with John W. Wilson
-Young's testimony

-Egil "Bud" Krogh, Jr.
-Forthcoming grand jury testimony
-Ehrlichman's memorandum

-John W. Dean, III
-Interview June 14, 1973 with Fred D. Thompson and
 Samuel Dash

-Conversations with the President concerning
 civil suit

-Judge Charles Richey
-Unnamed lawyers
-Dean's June 15, 1972 meeting with
 President

-Haldeman's notes
-September 15, 1972 conversation with President and
 Haldeman

-Lawrence F. O'Brien and the Internal Revenue  
                    Service (IRS)

-President's civil suit, Judge Richey
-Henry  McPhee

-Dwight D. Eisenhower administration
-Edward A. McCabe

-McPhee and McCabe
-Dean

-Interview, June 14, 1973
-Thompson
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Conversation Number 446-6 (continued)

-Strachan
-Ervin Committee

-Immunity
-Haldeman's knowledge of break-in

-Contacts with President
-Haldeman

-Conversations with President concerning cover-up
-Conversation with Wilson

-Budget
-Strachan

-Knowledge of cover-up
-Haldeman's and Ehrlichman's possible public statements
-Haldeman

-Forthcoming Ervin Committee interview
-Frank H. Strickler
-Dean conversation March 21, 1973 with President

-William O. Bittman
-Dean

-Handling of funds
-$350,000

-Haldeman
-$22,000 to Charles Colson

-Maurice H. Stans' testimony concerning Strachan
-Colson's $22,000

-Remainder
-W. Richard Howard's conversation with Strachan
-Dean

-Handling
-Amount

-Haldeman
-Mitchell

-March 22, 1973 meeting with Haldeman
-Haldeman's notes
-Full disclosure

-Full disclosure
-Colson's view
-President's view

-Dean's response
-Public relations

Ronald Ziegler talked with the President between 4:31 and 4:32 
p.m.

[Conversation No. 446-6A]
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Conversation Number 446-6 (continued)

[See Conversation No. 40-114]

[End of telephone conversation]

Watergate
-Strachan

-Compared to Dean and Magruder
-Response to Magruder's testimony
-Possible testimony concerning Haldeman
-Possible immunity

-White House response
-Cross-examination
-Cabinet
-Buzhardt

-Carl T. Curtis
-Strom Thurmond

Ziegler entered at 4:34 p.m.

-Barry M. Goldwater
-Congress

-William E. Timmons' efforts
-Curtis, Goldwater
-John C. Stennis

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[Privacy]
[Duration:  11 s  ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

*****************************************************************

-Goldwater
-President's activities

-Leonid I. Brezhnev
-Dean's forthcoming testimony

-White House response
-Ehrlichman

-Memorandum concerning covert activities
-National security

-Strachan
-Possible Ervin Committee testimony concerning
 Haldeman
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Conversation Number 446-6 (continued)

-Central Intelligence Agency (CIA)
-Magruder

-Ervin Committee testimony, June 14, 1973
-Contacts with President
-Alleged conversation with Haldeman, January 1973

-Strachan
-Possible Ervin Committee testimony concerning
 Haldeman

-Response to break-in
-President, Ziegler
-White House staff involvement
-Committee to Re-elect the President (CRP)

-Magruder
-Magruder
-Henry E. Petersen

-Conversations with President
-Bittman and blackmail

-Possible testimony
-L. Patrick Gray, III

-Dean's role on White House staff
-Conversations with President

-Dean
-Firing of Haldeman and Ehrlichman

-William P. Rogers' views
-Possible testimony

-Cover-up
-President's conversations with Petersen

-Bittman
-Grand jury
-Wilson's request of President

-Haldeman and Ehrlichman charges
-National security

-Ellsberg break-in
-Ziegler

-Dean
-Handling of remainder of Colson's $22,000, June

1972
-Joe Baroody(?)
-Strachan

-Haldeman
-$350,000

-President
-Conversations concerning money

-Dean
-Handling of funds

-Cross-examination
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Conversation Number 446-6 (continued)

-Possible transactional immunity
-Possible evidence against

-Magruder's grand jury testimony
-John J. Caulfield's testimony

-Clemency offer
-Immunity

-Archibald Cox
-Prosecutors' views concerning evidence against
 President
-Response to President's statement concerning
 immunity
-Conversation with President concerning resignation
-Meetings with President, Haldeman, Ehrlichman,
 Richard A. Moore

-Immunity
-President's notes

-Moore's recollections
-1968 bugging

-William C. Sullivan, Cartha D. DeLoach
-Strachan

-Possible Ervin Committee testimony concerning
 Haldeman

-Dean
-Conversations with President

-White House staff involvement
-Strachan, Haldeman

-March 21, 1973
-Haldeman's notes, President's notes
-$350,000
-Ehrlichman

-Herbert W. Kalmbach
-Self-incrimination
-Involvement

-Cross-examination
-Dash

-Dash's view
-White House response

-Dash
-Possible conversation with Leonard Garment

-Lawyers
-David Shapiro, Bittman
-Colson

-Ethnic affinities
-Congressional response
-Republicans

-Bryce N. Harlow
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Conversation Number 446-6 (continued)

-Timmons, Tom C. Korologos
-Edward J. Gurney

-Comments concerning Ervin and President
-President

-Tenure in office
-March 21, 1973 meeting with Dean

-Blackmail
-Bittman

-Clemency offer
-John N. Mitchell

-Funds for defendants
-Conversation with Moore
-Burglars' jail terms

-E. Howard Hunt, Jr.
-Mitchell
-Dean

-March 21, 1973 meeting with President and Haldeman
-Haldeman's possible testimony
-Petersen's possible statement

-Funds for defendants
-Bittman
-Cessation of payment

-Date
-Dean's conversation with President

-White House response
-President's reporting to Petersen
-President's response
-Dean's possible testimony

-Strachan
-Possible Ervin Committee testimony

-Haldeman's knowledge of cover-up
-Funds for defendants

-Ehrlichman's conversation with Herbert W. Kalmbach
-Haldeman

-Kalmbach
-Meeting with President, July 1972

-Funds for defendants
-Ehrlichman

-Ervin Committee hearings
-Duration

-Testimony of Haldeman and Ehrlichman
-Mitchell
-Stans
-Mitchell's possible testimony
-Dean
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Conversation Number 446-6 (continued)

-Forthcoming cross-examination
-President's role in Hiss case

Hiss case
-Alger Hiss
-President's legal background
-Whitaker Chambers

-Book Witness
-James J. Kilpatrick's column

Watergate
-Dean

-Possible appellations
-March 20, 1973 conversation with President

-Moore
-White House staff involvement

-Forthcoming cross-examination
-Conversations with Federal Bureau of          

                    Investigation (FBI), President, Petersen
-Conversations with Ehrlichman

-Ehrlichman's contacts with Gray, Petersen
-Conversations with Ehrlichman, Petersen, Gray

-Petersen
-Conversation with President concerning suspicions
-Suspicions

-Ehrlichman's call concerning Stans's subpoena
-Dean

-Dean
-Petersen's view
-Purpose of meetings with Petersen

-Gray
-Forthcoming testimony
-Contacts with President

-FBI investigation
-Destruction of documents

-Effect
-Richard G. Kleindienst, Ehrlichman, President
-Knowledge of contents

-Ehrlichman
-Fred F. Fielding
-Dean

-Statements to Ehrlichman, Petersen and Earl
 J. Silbert

-Fielding's statement
-Contents
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Conversation Number 446-6 (continued)

-Ehrlichman's alleged orders
-Dean

-Documents at Camp David
-Secretary
-Hunt, G. Gordon Liddy
-Memoranda from files

-Political intelligence from George
 S. McGovern's secret service guard

-Memcons [memorandum of conversations]
-Mitchell, Magruder meeting
-Meeting with Quigley [first name unknown]
-Meetings with President
-Motives

-Motives
-Effect of James W. McCord, Jr.'s letter
-Call from Ziegler
-Conversations with President

-President's response
-Committee to Re-elect the President (CRP)
 involvement

-Haldeman, Ehrlichman, Colson, Dean
-CRP staff involvement

-CRP staff involvement
-Clark MacGregor

-Magruder
-Dean's comments concerning testimony

-Dean
-Ervin Committee testimony
-Ervin Committee interview, June 14, 1973

-Conversations with President concerning civil
 cases

-Judge Richey
-Richey's response

-Conversation with President concerning civil cases
-Possible date
-Haldeman's notes

-Richey
-Possible date
-Richey
-Motives

-Lawyers goals
-Dash's views

-Conversation with Garment
-Forthcoming cross-examination

-Thompson, Dash
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Conversation Number 446-6 (continued)

[Segment 2] [P, RLZ]

Watergate
-Dean
-Haldeman

-Strachan's possible testimony
-Magruder

-Ervin Committee testimony, June 14, 1973
-President's knowledge
-Press coverage

-Strachan
-Dean

-Huston plan documents
-White House response
-Possible press response

-Dash

[Segment 3] [P, RLZ]

Watergate
-Buzhardt
-Possible future revelations

-White House response
-Senate Select Committee

-Strachan cross-examination
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Conversation Number 447-4

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 18, 1973 between
4:20 and 4:22 p.m. in the President's EOB office.  [This
conversation is cross-referenced with conversation 41-1.]
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Conversation Number 447-5

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 18, 1973 at an
unknown time between 4:27 and 4:29 p.m. in the President's EOB
office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
41-3.]
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Conversation Number 447-11

Portions of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  These portions were recorded on June 18, 1973 at an
unknown time between 4:31 and 5:45 p.m. in the President's EOB
office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Timing
-White House response

-John W. Dean, III
-$4,000

[Segment 2]

Watergate
-Dean

-Money
-Motives compared with other participants
-Handling of funds

-Buzhardt's conversation with Fred D. Thompson
-$4,000
-Possible subpoena of financial records

-Ervin Committee
-Howard H. Baker. Jr.
-Motives
-Dean's forthcoming testimony

-Timing
-Leonard Garment
-Buzhardt's conversations with Samuel Dash and
 Thompson

-Daniel K. Inouye's conversation with John
 Rhodes
-Maury Leiberman's [?] call to Garment
-Buzhardt's conversation with Thompson

-White House response to possible allegations
-Charles W. Colson
-H. R. Haldeman
-Henry E. Petersen

-William O. Bittman's alleged blackmail
-E. Howard Hunt, Jr.

-Charles Allen Wright
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Conversation Number 447-11 (continued)

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Michael J. "Mike" Mansfield, Hugh Scott
-Buzhardt's conversation with Thompson
-Timing

-Meeting with Dean, June 16, 1973 in
 executive session
-Baker, Thompson
-Buzhardt's questions for Thompson

-Dean
-Postponement

-Thompson
-Samuel J. Ervin, Jr.

-Purpose
-Handling of funds

-Bryce N. Harlow
-Amount
-Lifestyle
-Financial situation

-Buzhardt's son's investigation
-Alexandria, Virginia

-Dean's father
-Alimony

-Haldeman's $350,000
-Colson's $22,000

-Disposition
-W. Richard Howard

-Maurice H. Stans' testimony
-$22,000
-$350,000

-Howard's statement
-William J. Baroody's advertising firm

-Amount
-Gordon C. Strachan

-$22,000
-Stans
-Strachan

-$4,000
-Money for defendants

-Bittman
-Possible questioning
-Possible release of information

-Buzhardt's forthcoming conversation with
 Thompson and Dash

-Dean
-Forthcoming Ervin Committee testimony
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Conversation Number 447-11 (continued)

-Timing
-Thompson's view of Ervin
-Dash, Thompson

-Thompson's view
-Conversations with Buzhardt statement
-Possible leak
-William P. Clements
-Roman L. Hruska
-Leaks

-Haldeman's role in tap on Lawrence F.
 O'Brien's phone
-Colson's role

-Colson's forthcoming press conference, June 19,
1973

-Colson's television appearance, June 18, 1973
-White House response

-Handling of funds
-Colson

-David Shapiro
-White House response
-Ronald L. Ziegler's view
-Handling of funds

-Possible press response
-Baker's possible response

-Buzhardt's work
-Forthcoming conversation with Dash

-Forthcoming statement
-Possible procurement
-Location of copies
-Hruska's request

-Forthcoming Ervin Committee executive session
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Egil "Bud" Krogh, Jr.'s statement
-Meetings with President
-Richard A. Moore's possible testimony
-Testimony concerning Moore
-Petersen
-John N. Mitchell
-Fred F. Fielding

-L. Patrick Gray, III's statement, June 18, 1973
-Contacts with President
-Relationship with Moore

Buzhardt left at 5:45 p.m.
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Conversation Number 447-13

Portion of a conversation between the President and Henry A.
Kissinger.  This portion was recorded on June 19, 1973 at an
unknown time between 12:10 and 12:35 p.m. in the President's EOB
office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Republicans, Democrats
-Handling of funds
-Fred D. Thompson's possible questioning
-White House response

-President's activities
-President's opponents

-Goals
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Conversation Number 447-22

Portions of a conversation between the President and Ronald L.
Ziegler.  These portions were recorded on June 19, 1973 at an
unknown time between 2:00 and 2:59 p.m. in the President's EOB
office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-John W. Dean, III

-Handling of funds
-Press coverage
-$4,000, $14,000
-J. Fred Buzhardt, Jr.

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Prosecutors

-Evidence
-Testimony

-Vernon A. Walters
-Robert E. Cushman, Jr.

-Ervin Committee
-Howard H. Baker, Jr.
-Edward J. Gurney

-Buzhardt's view
-White House response

-Buzhardt, Leonard Garment
-Press's view
-White House staff
-Popular opinion
-White House response

-Ziegler's conversation with Buzhardt, Garment
 and Charles A. Wright, June 19, 1973

-Possible defense by a senator
-Archibald Cox and prosecutors
-White House response

-Garment's calls
-Buzhardt
-Timing

-Cox
-Effect on White House staff

-Julie Nixon Eisenhower
-Conversation with Ziegler, June 18, 1973
-Phil Donahue interview

-White House response
-Timing

-California
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Conversation Number 447-22 (continued)

-Dean
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-White House response
-Strategy

-Senators' possible response
-White House response

-Julie Nixon Eisenhower's view
-White House staff and press

-Past statements
-Ziegler's beliefs

-Julie Nixon Eisenhower
-Staff statements

[Segment 2]

Watergate
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-White House response

[Segment 3]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Press
-Dean's forthcoming testimony

-Gurney
-White House response

[Segment 4]

Watergate
-Hearings

-Dean
-Ziegler's belief

-White House response
-Timing
-Press conference
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Conversation Number 447-22 (continued)

[Segment 5]

Watergate
-Jeb S. Magruder
-Ziegler's belief
-Prosecutors

-Immunity
-Charges
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Conversation Number 447-25

Portion of a conversation between the President and Julie Nixon
Eisenhower.  This portion was recorded on June 19, 1973 at an
unknown time between 3:01 and 3:04 p.m. in the President's EOB
office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
41-19.]
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Conversation Number 447-30

Portion of a conversation between the President and Charles G.
"Bebe" Rebozo.  This portion was recorded on June 21, 1973 at an
unknown time between 3:52 and 3:56 p.m. in the President's EOB
office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
41-22.]
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Conversation Number 447-40

A conversation between the President and J. Fred Buzhardt, Jr. 
This conversation was recorded on June 21, 1973 at an unknown time
between 5:22 and 7:05 p.m. in the President's EOB office.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-President's schedule
-Buzhardt's conversations with Alexander M. Haig, Jr.
-President's schedule
-John W. Dean, III

-Possible cross-examination
-Handling of funds

-Amount
-Payments to defendants
-Frederick C. LaRue

-Amount
-Gordon C. Strachan
-E. Howard Hunt, Jr.'s message to Paul L.

O'Brien,                    March 17 or 18, 1973
-$123,000

-O'Brien's subsequent call to Dean
-Content

-April 20, 1973 pick-up by Hunt
-Hunt's testimony

-Amount
-William O. Bittman's role
-John J. Caulfield's role
-Bittman, Dean
-Timing of payments

-Dean's April 21, 1973 conversation with
 President
-Dean's conversation with James Neal

-O'Brien
-Conversations among Strachan, Lawrence
 M. Higby, and H. R. Haldeman

-Content
-Butterfield [first name unknown]
-Strachan, Higby

-Dean
-Payments to defendants

-Haldeman's view
-Instructions to Strachan

-LaRue
-Strachan's memory

-Strachan
-Possible immunity
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Conversation Number 447-40 (continued)

-Ervin Committee
-John D. Ehrlichman, Haldeman

-Handling of funds
-Buzhardt's conversation with Maurice H. Stans
-Jeb S. Magruder, Herbert L. Porter
-Records
-Ervin Committee hearings

-Possible cross-examination of Dean
-Fred D. Thompson

-Conversation with Buzhardt
-Edward J. Gurney

-Executive session with Dean
-Samuel Dash
-Thompson's question concerning handling of
 funds

-W. Richard Howard
-Dean's response

-Amount
-Howard
-Use
-Maureen Dean

-Dean
-Handling of funds

-Seymour M. Hersh
-David Shapiro and Charles W. Colson
-Thompson's investigation
-Release of story

-Buzhardt's conversation with an unknown
 Federal Bureau of Investigation (FBI) 

                            agent
-Internal Revenue Service (IRS)

-Expected effect
-March 21, 1973 meeting with President
-Paul Duke's television report

-Ronald L. Ziegler's call to Buzhardt
-Melvin R. Laird

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Thompson's view
-Dash and Thompson

-Conversation with Dean's lawyer
-Conversation with Buzhardt

-Television reports
-Gurney
-Meeting with President

-White House staff involvement
-Strachan
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Conversation Number 447-40 (continued)

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Thompson's view
-Buzhardt's credibility
-September 15, 1972 meeting with President

-IRS investigation of Lawrence F.
O'Brien

-Thompson's and Dash's response
-Democratic members' response

-IRS investigation of O'Brien
-Dean's investigation
-Howard Hughes's $220,000

-Las Vegas Sun
-George P. Shultz[?]
-Possible effects
-IRS
-Charles W. Colson
-Buzhardt's conversation with Haldeman
-Ervin Committee view

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Effect
-Haldeman, Ehrlichman
-Richard A. Moore

-La Costa meeting
-Haldeman, Ehrlichman

-Colson
-Conversations with Hunt

-Colson
-Possible Ervin Committee testimony

-Democratic members
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Moore
-John N. Mitchell
-White House response

-Ziegler
-President's possible meeting with reporters

-Ervin Committee hearings
-Moore, Henry E. Petersen, Haldeman
-Petersen's possible testimony
-White House response

-President's possible meeting with reporters
-Dean

-Colson
-Hunt tape concerning payoffs and Committee to Re-
 elect the President (CRP)

-Content
-Dean
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Conversation Number 447-40 (continued)

-Transcripts
-Ervin Committee
-Prosecutors

-Knowledge concerning funds for defendants
-Funds for defendants

-Moore
-Herbert W. Kalmbach, LaRue
-Knowledge

-Dean
-Colson's suppositions concerning CRP
-Kalmbach, LaRue
-Thomas A. Pappas

-Dean's knowledge
-Mitchell

-Dean's role
-LaRue

-Role
-Testimony
-Attorney Fred Zinnerman[?]
-Role

-Mitchell
-O'Brien

-O'Brien
-Testimony concerning role

-Dean
-Dean

-Mitchell's knowledge of activities
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Statement
-Charles N. Shaffer
-Statement

-Release
-Effect on television
-Television coverage
-Senate schedule

-Michael J. "Mike" Mansfield
-Possible cross-examination
-Effect

-Possible response
-Haldeman's possible statement
-Colson
-Moore's possible statement

-Attorney Jack Miller
-Colson

-Possible press conferences
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Conversation Number 447-40 (continued)

-Buzhardt
-Thompson's request

-IRS and other information
-Cross-examination

-Possible disbarment
-Immunity

-Effect
-Funds

-CRP's forthcoming actions
-Stans, Kenneth W. Parkinson; and Stans' lawyer,
 [First name unknown] Barker

-Dean
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Stans
-Stans

-Ervin Committee testimony
-Archibald Cox

-Possible indictments
-Conversation with Buzhardt, June 21, 1973

-Request for documents
-Taping of telephone calls
-Ervin Committee documents

-Dash
-Buzhardt's views

-Letters to Buzhardt
-Dean's meetings with President

-Tenure in office
-Popular opinion

-Buzhardt's conversation with Harry S. Dent
-John B. Connally's view

-Dent
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Possible effect
-Statement

-Cox
-Tenure in office

-Elliot L. Richardson's tenure in office
-Richardson

-Conversation with Buzhardt, June 16, 1973
-Special Prosecutor's office

-Tactics
-Desire to tape phone calls in Pentagon

-A General Services Administration (GSA) study
-Possible effect
-Dave Soloman [?]



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 5



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 447-40 (continued)

-Secretary's notes
-Taping of phone calls at Justice Department

-Laird
-Cox

-Handling by White House
-Break-in of Dr. Lewis Fielding's office

-Jurisdiction
-Morton H. Halperin

-Suit against Henry A. Kissinger and Haig
-Wiretap

-Cox
-Jurisdiction

-Richardson's suggestion
-Halperin wiretap

-Wiretaps
-John F. or Robert F. Kennedy
-Richardson's possible conversation with President
-Buzhardt's request for list from FBI

-Preliminary list
-Frank Koppel

-John F. Kennedy, Robert F. Kennedy, Marilyn
 Monroe

-Richardson's possible conversation with President
-List of Kennedy taps

-Possible release
-Possible FBI leaks

-Clarence M. Kelley
-Status of confirmation

-Wiretaps
-Richardson

-Reasons
-Halperin

-Lawsuit
-Supreme Court criteria

******************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1
[National security]
[Duration:  1 m 18 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 1

*****************************************************************

-Richardson
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Conversation Number 447-40 (continued)

-Forthcoming conversation with Cox
-Jurisdiction

-Confirmation
-Cox

-Expectation concerning tenure in office
-Grand jury

-Indictments
-Prosecutors

-Earl J. Silbert
-Possible indictments

-Dean
-Mitchell
-Haldeman, Ehrlichman
-Ehrlichman's prior knowledge of Ellsberg

                  break-in
-A memorandum
-Egil "Bud" Krogh, Jr.'s statement
-Ehrlichman's memorandum concerning        

                        psychiatric file
-Content

-Ehrlichman
-Possible perjury

-Supreme Court ruling
-Grand jury
-Senate Armed Services Committee
-House Armed Services Committee
-John L. McClellen
-Possible indictment

-Prosecutors
-Possible indictments

-Petersen's conversation with Buzhardt
-Convictions

-District of Columbia juries
-Neal

-Liaison with Archibald Cox
-Role in Justice Department

-James Hoffa
-Cox

-Indictments
-Appeals

-Tenure in office
-Forthcoming report to Congress

-Richardson
-Compared to Ervin Committee

-Popular opinion
-Ervin Committee hearings
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Conversation Number 447-40 (continued)

-Status
-Leonard Garment's view
-Charles Allen Wright's view

-Location
-Tom Merinus (sp?)

-Cox
-Tenure in office
-Possible replacement
-Response to investigation

-Ervin Committee
-Dash, Thompson

-Response to investigation
-President
-Mitchell

-Magruder's testimony
-Magruder
-Dean
-Magruder
-Mitchell
-Ehrlichman
-Haldeman

-Ehrlichman's interviews contrasted with Haldeman's
-Dean's knowledge
-Ervin Committee

-Ehrlichman's interview contrasted with Haldeman's
-Cox

-Possible confrontation with White House
-Documents
-Timing

-Letters to Buzhardt
-Requests for documents

-Ziegler
-Request for inventory of President's files

-Buzhardt's response
-Ervin Committee hearings

-Dean
-Possible effect of testimony
-Role
-Possible effect of testimony

-Magruder
-Dean's forthcoming testimony

-Popular expectations
-Use immunity

-Perjury
-Phrase concerning L. Patrick Gray, III's

actions
-Ziegler, President, Moore



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 8



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 447-40 (continued)

-White House taping system
-Dean's possible suspicions
-White House response
-Lyndon B. Johnson

-Cox
-Possible subpoena of President's papers

-Petersen
-Effect

-A subpoena to Buzhardt
-Richardson

-Possible confrontation with Cox
-Timing

-Dean's testimony
-Staff

-Jonathan Moore
-John T. Smith

-Gerard Smith's son
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-White House response

-Richardson
-Haldeman and Ehrlichman resignations
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Interview with staff

-Conversation with President
-J. Edgar Hoover's conversation with
 President concerning 1968 campaign

plane
 bugging

-Mitchell
-Context

-Wiretaps
-William C. Sullivan
-Cartha D. DeLoach
-Popular opinion

-Johnson
-Press reports

-President's schedule
-San Clemente

-Buzhardt's work
-Haig

-White House response
-UNINTELLIGIBLE
-Dean's forthcoming Ervin Committee testimony

Buzhardt left at 7:05 p.m.
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Conversation Number 931-1

Portion of a conversation between the President, Alexander M.
Haig, Jr., Ronald L. Ziegler and an unknown man.  This portion was
recorded on June 4, 1973 at an unknown time between 8:12 and 8:34
p.m. in the President's Oval Office.  The National Archives and
Records Administration prepared the following log of this
conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Records
-David C. Hoopes' possible reproduction
-Restrictions on use

-H. R. Haldeman and John D. Ehrlichman
-Haig's conversation with Hugh Scott
-Dean

-Records
-Hoopes
-Conversations with President

-Dates
-Ronald L. Ziegler

-President's recollections
-Statement concerning meetings with President

-Involvement
-White House response to press story

-Ziegler
-Responses by Haldeman and Ehrlichman

-Meetings with President
-Ehrlichman and Haldeman
-February 27, 28, 1973

-Ziegler
-Records

-Hoopes
-Haldeman

The President conferred with an unknown man at an unknown time
after 8:12 a.m.

[Requested Ziegler be asked to join them]

The unknown man left at an unknown time before 8:34 a.m.

-News summary
-Dean's statements

-William F. Buckley, Jr.'s [?] column
-Veracity

-Dean
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Conversation Number 931-1 (continued)

-Statements
-Documents
-Press coverage
-Motives
-President's response

-Conversations concerning investigations
-Haldeman, Ehrlichman
-President

-Executive privilege
-Bugging President's plane in 1968

-Lyndon B. Johnson
-William C. Sullivan

-White House response
-Clark M. Clifford's statement

-Resignations of President and Vice President Spiro
 T. Agnew
-Democrats

-Popular opinion
-Testimony of Robert E. Cushman, Jr. and Vernon A.

Walters
-White House involvement in cover-up

-Walters' memcons [memoranda of conversations]
-Leak to New York Times

-President's opponents' strategy
-Clifford
-Paul N. McCloskey, Jr.

-Statement concerning President's impeachment
-Governors

-Linwood Holton
-Possible effect

-White House response
-President's impeachment

-McCloskey
-Walters' memcons

-Times coverage compared to Washington Post
-Dean

-New York Times
-Revelation of Huston Plan

-Press coverage
-News summary

-Popular opinion
-National Broadcasting Corporation (NBC) poll
-Ervin Committee hearings
-David Brinkley's mail

-Conversation with Henry A. Kissinger
-Haig

-Effect on career
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Conversation Number 931-1 (continued)

-Dean
-Possible future revelations
-Meetings with President

-$1,000,000
-President's call to Haldeman on June 3

-Haldeman's recollections
-Las Vegas

-Clemency
-Time

-President's response
-Tape

-President's motive
-White House response

Ziegler entered at 8:29 a.m.

-Chronology of meetings with President
-Haldeman's recollection
-Log

Ziegler left at an unknown time before 8:33 a.m.

-Records
-Copies, originals
-Possible examination by President

-Hoopes
-Knowledge of location

Ziegler entered at an unknown time after 8:29 a.m.

-Chronology of meetings with President
-February 28, March 1, 1973

-March 2, 1973 press conference
-Records

-Originals
-Memoranda

-Dean's dictation
-Ziegler

Ziegler left at 8:33 a.m.

-President's position
-White House response

-Records
-Ehrlichman
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Conversation Number 931-2

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 5, 1973 between
8:28 and 8:38 a.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Hugh Scott's forthcoming statement on wiretaps, June 5

-President's forthcoming meeting with Congressional
 leaders
-President's forthcoming meeting with Gerald R. Ford
 and Scott
-Preparation
-Tone and content
-Numbers and character

-Newsmen
-Elliot L. Richardson
-Newsmen

[Segment 2]

Watergate
-News summary
-John W. Dean, III

-Television coverage
-London Times story, June 5, 1973

-U.S. press coverage

An unknown man entered at an unknown time after 8:28 a.m.

President's schedule

The unknown man left at an unknown time before 8:38 a.m.

Watergate
-London Times story
-Dean

-Statement concerning meetings with President
-White House response

-Release of logs
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Conversation Number 931-2 (continued)

-Legal questions
-Ronald L. Ziegler

-Archibald Cox
-Cox

-Possible resignation
-Reason
-Ervin Committee

-Richardson
-Statement

-Haig's forthcoming call
-Dean's resignation
-Dean's files
-Actions

-Reasons
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Conversation Number 932-1

Portions of a conversation between the President, John B. Connally
and Alexander M. Haig, Jr.  These portions were recorded on June
5, 1973 between 3:07 and 5:18 p.m. in the President's Oval Office.
 The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

[Segment 1] [P, AMH, JBC]

Connally
-Role in administration

-Timing
-Watergate

-President's possible resignation
-Firing of H. R. Haldeman and John D.
 Ehrlichman
-Possible impeachment of President

-Paul N. McCloskey, Jr.

Watergate
-News stories, June 3

-John W. Dean, III
-Vernon A. Walters' memcons [memoranda of          

                conversations]
-Clark M. Clifford's statement

-Resignations of President and Vice President
 Spiro T. Agnew

-Governor Patrick Lucey's statement
-President's resignation

-Effect
-Connally's advice

-White House response
-President's role

-Ervin Committee, grand jury investigation
-Popular opinion

-President's role
-Proof
-White House response

-White House response
-Leonard Garment's role

-Haldeman, Ehrlichman
-President's activities

-Schedule
-Leonid I. Brezhnev

-Popular opinion
-Press and Senate
-White House response
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Conversation Number 932-1 (continued)

-Popular opinion
-President's knowledge

-Haldeman and Ehrlichman
-Knowledge
-Contacts with President
-Popular opinion

-White House response
-National economy
-Franklin D. Roosevelt's "Fireside Chats"
-Effect
-Tone

-Congress
-Archibald Cox versus Samuel J. Ervin, Jr.

-Hearings
-Possible duration
-White House response

-President as leader
-Political psychology
-Export controls on food
-Style

-Cabinet ideas
-President as leader

-Caribbean Common Market
-Americans' ownership of gold

-Cabinet ideas
-Effect of President's presidency

-Press, Congress
-White House response

[Segment 2] [P, AMH, JBC]

President's schedule
-Watergate

-Dates
-Haldeman and Ehrlichman

-Firing
-Effect on President
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Conversation Number 932-1 (continued)

[Segment 3] [P, AMH, JBC]

Watergate
-Connally's views
-Popular opinion

-President's role
-President's schedule since April 15th

-Press coverage
-President's schedule

-Outside Washington, D.C., California
-Brezhnev

-Press coverage
-Haig's conversation with J. Fred Buzhardt, Jr.

-President's forthcoming conversation with Buzhardt

[Segment 4] [P, AMH,]

Watergate
-Connally's view
-White House response
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Conversation Number 933-1

Portions of a conversation between the President and Rose Mary
Woods.  These portions were recorded on June 6, 1973 at an unknown
time between 8:25 and 8:53 a.m. in the President's Oval Office. 
The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Thomas A. Pappas

-Contact with Woods
-Location

-Greece
-Fund raising

-Leonard W. Hall
-John N. Mitchell

-Hall
-Possible position

-Meeting with President, March 7, 1973
-Fund-raising

-President's intentions
-Funds for defendants

-Herbert W. Kalmbach
-Motives of participants

-President's meeting with Pappas
-Pappas

-Forthcoming conversation with Woods
-Possible questioning concerning President

-Mitchell
-Kalmbach
-John W. Dean, III

-President's knowledge
-Committee to Re-elect the President (CRP)

-Responsibility
-G. Gordon Liddy and E. Howard Hunt, Jr.

-Funds for defendants
-Campaign workers
-Kalmbach

-Funds for defendants
-Participants

-Compared to Edward M. Kennedy's staff
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Conversation Number 933-1 (continued)

[Segment 2]

Watergate
-Pappas

-Possible subpoena
-Funds for defendants

-Kalmbach
-Mitchell
-Dean

-Frederick C. LaRue
-Robert L. Vesco

-LaRue
-Maurice H. Stans

-Ervin Committee hearings
-Hearsay evidence

-John D. Ehrlichman's deposition
-President's knowledge
-Jeb S. Magruder and Gordon C. Strachan

-Strachan
-Conversation with Magruder concerning Liddy

-Liddy
-Ervin Committee hearings

-Sally Harmony's testimony
-Robert A. F. Reisner's testimony

-Magruder, Clark MacGregor
-Magruder

-Work
-H. R. Haldeman
-MacGregor

-Pappas
-Forthcoming conversation with Woods
-Meetings with President
-Possible meeting with Woods

-New York
-Possible subpoena
-Fund-raising for 1972 campaign

-Meeting with President, March 7, 1973
-Ambassadorship to Greece

-Henry J. Tasca
-Conversation

-Possible testimony
-Mitchell, President

-Forthcoming conversation with Woods
-Location
-Family
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Conversation Number 933-1 (continued)

-William T. Cahill
-Sam [surname unknown]
-Magruder
-Accusations

-President's reaction to break-in
-Woods' reaction to break-in

-Jack N. Anderson
-James W. McCord, Jr.

-Anderson
-Ervin Committee hearings

-Joe Woods
-Gerald Alch

-Lie detector tests
-Alch
-McCord
-Bernard W. Fensterwald

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 3
[Privacy]
[Duration:  10 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 3

******************************************************************

-Ervin Committee hearings
-Alch's testimony

-Fensterwald
-Members
-Howard H. Baker, Jr.

-Woods' conversation with unnamed
 person

President's schedule
-Unknown man

Watergate
-Effect on President, Woods
-Dean

-News story, June 2, 1973
-Lawyer
-Contacts with President

-Chronology
-February 27, 1973
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Conversation Number 933-1 (continued)

-March 21, 1973
-Hunt's lawyer's blackmail
-$1,000,000
-Haldeman
-William O. Bittman

-Work
-Role

-Morale on staff
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Conversation Number 933-3

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 6, 1973 at an
unknown time between 9:01 and 10:03 a.m. in the President's Oval
Office.  [Portions of Segment 2 are cross-referenced with
conversations 39-98 and 39-100.]  The National Archives and
Records Administration prepared the following log of this
conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Wiretaps

-Media coverage, June 5, 1973
-Compared to coverage of John D. Ehrlichman's
 deposition

-Jeb S. Magruder and Gordon C. Strachan
-Networks' coverage of Hugh Scott statement

-Distribution
-Names

-Possible release
-Dan Rather's commentary, June 6, 1973

[Segment 2]

Watergate
-President's call to J. Fred Buzhardt, June 5, 1973
-President's meeting with Buzhardt, June 5, 1973

-Samuel Dash's possible subpoena for logs
-Dean

-Dean's subpoena
-Leonard Garment or Buzhardt call
-Gerald L. Warren briefing

-Haig's forthcoming call to Buzhardt

The President talked with the White House operator at an unknown
time between 9:01 and 9:14 a.m.

[Conversation No. 933-3A]

[See Conversation No. 39-97]

[End of telephone conversation]



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 1



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 933-3 (continued)

Watergate
-Buzhardt

-Cabinet meeting attendance

Haig talked with Buzhardt at an unknown time between 9:01 and
9:14 a.m.

[Conversation No. 933-3B]

[See Conversation No. 39-98]

[End of telephone conversation]

-John W. Dean, III's possible subpoena
-Information supplied by Buzhardt

-Publicity
-Garment

[The above part of the office conversation took place
simultaneously with the phone conversation.]

-Ronald L. Ziegler
-Dash's possible subpoena

-Buzhardt's conversation with Fred D. Thompson, June
 5, 1973
-Dash's call to Buzhardt, June 5, 1973
-Press coverage

The President talked with the White House operator at an unknown
time between 9:01 and 9:14 a.m.

[Conversation No. 933-3C.]

[See Conversation No. 39-99]

[End of telephone conversation]

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 5
[Privacy]
[Duration:  5 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 5

******************************************************************
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Conversation Number 933-3 (continued)

-Garment

The President talked with Buzhardt between 9:14 and 9:15 a.m.

[Conversation NO. 933-3D]

[See Conversation No. 39-100]

[End of telephone conversation]

-White House response
-Public relations needs

-Ehrlichman's deposition
-Press reports [White House News Summary]
-Magruder and Strachan

-White House response
-Archibald Cox, Dash
-President's papers

-Buzhardt, Garment
-Buzhardt

-Access to President's papers
-Ownership

-Dean's, Ehrlichman's, H.R. Haldeman's papers
-Haldeman
-Dean's safe

-President's papers
-Contents
-Possible press reports

-Magruder, Strachan
-Strachan

-Contacts with President
-President's papers

-Subpoenas
-White House response

-Buzhardt, Charles A. Wright, Garment
-Meetings with Haig, President
-Haig meeting, June 5, 1973

-Wiretaps
-Press coverage

-New York Times, Washington Post
-Names

-Patrick J. Buchanan
-Buzhardt

-White House response
-John B. Connally's views
-Success
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Conversation Number 933-3 (continued)

-President's activities
-Purpose

-Melvin R. Laird
-Bryce N. Harlow

[Segment 3]

Watergate
-Popular opinion

-Mail to Mrs. Nixon, Julie Nixon Eisenhower and
 Tricia Nixon Cox

-Ehrlichman's deposition
-Press coverage

-Scott's statement
-Vice President Spiro T. Agnew's statement
-Popular opinion

-Connally's view
-Wiretaps

-John F. Kennedy's administration
-Release of names
-Daniel Ellsberg tap
-Names

-Buchanan
-Robert F. Kennedy years, Lyndon B. Johnson

years

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 4
[National security]
[Duration:  17 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 4

*****************************************************************

[Segment 4]

Watergate
-Press coverage
-White House response
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Conversation Number 933-3 (continued)

-Connally
-President's possible press conference

-Timing
-Leonid I. Brezhnev's visit

-Popular opinion
-Joseph W. Alsop's column

-Mail
-White House
-Networks

[Segment 5]

Watergate
-William P. Rogers' view
-Popular opinion

-Dean
-Connally's view
-View of politics

-President's opponents
-Paul N. McCloskey. Jr.

-President's call to Gerald R. Ford, June 5th
-Possible speech, possible resolution

-Impeachment resolution
-Carl Albert's view

-President's conversation with Rogers, June 5, 1973
-Meetings with Dean

-Rogers
-A meeting with Haig

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 6
[Privacy]
[Duration:  10 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 6

*****************************************************************
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Conversation Number 933-3 (continued)

[Segment 6]

Watergate
-Dean

-A phone call from President
-March 21, 1973 meeting with President

-President's response
-Buzhardt

-Credibility
-Press comment

-White House response

[Segment 7]

Watergate
-Charles W. Colson

-Television interview, June 5, 1973
-Albert E. Sindlinger's statement

-Relationship to national economy
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Conversation Number 933-5

Portions of a conversation between the President and Clarence M.
Kelley.  These portions were recorded on June 6, 1973 at an
unknown time between 10:05 and 10:35 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Federal Bureau of Investigation (FBI)
-J. Edgar Hoover

-Clyde A. Tolson
-Wiretaps

-John F. Kennedy and Lyndon B. Johnson years
-William C. Sullivan

-Statement concerning blackmail
-Removal of files

-Relationship with President
-Alger Hiss case

-L. Patrick Gray, III
-Relationship with President

[Segment 2]

Watergate
-FBI
-Requirements

-Young Hoover
-Possible personnel actions

-Possible transfers
-Kelley's possible conversation with Henry Petersen
-Hoover's legacy

-Confirmation hearings
-Questioning
-Gray

-Access to raw files
-Access to raw files

-Bella S. Abzug
-Senator John L. McClellan

-Confirmation hearings
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Conversation Number 933-5 (continued)

[Segment 3]

Watergate
-FBI
-Use by President

-Compared to John F. Kennedy, Lyndon B. Johnson,
 Robert F. Kennedy, Dwight D. Eisenhower

-Requirements

[Segment 4]

Watergate
-FBI Director
-Local officials, other federal agencies
-Hoover and Richard M. Helms

-Watergate
-Relationship
-White House involvement

-Gray

[Segment 5]

Watergate
-FBI
-Confirmation hearings

-Watergate questions
-Statement

-Wiretaps
-National security
-Judicial approval
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Conversation Number 933-8

Portions of a conversation between the President, Melvin R. Laird,
Alexander M. Haig, Jr. and Gerald L. Warren.  These portions were
recorded on June 6, 1973 at an unknown time between 11:05 and
11:35 a.m. in the President's Oval Office.  The National Archives
and Records Administration prepared the following log of this
conversation.

[Segment 1] [P, AMH, MRL, GLW]

Wiretaps
-Press coverage

-Gerald L. Warren's briefing
-President and Dwight D. Eisenhower compared to Robert

F.
 Kennedy
-National security

-Duration
-Organized crime

[Segment 2] [P, AMH, MRL]

Watergate
-Press Questioning

-Answers
-Popular opinion
-Haig's opinion
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Conversation Number 933-11

Portions of a conversation between the President, Charles A.
Wright, Alexander M. Haig, Jr. and J. Fred Buzhardt, Jr.  These
portions were recorded on June 6, 1973 at an unknown time between
11:44 and 12:53 p.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1] [P, CAW, AMH, JFB]

Watergate
-Subpoena

-Edward J. Gurney
-Samuel Dash

-Possible subpoena
-Statement concerning White House cooperation
-Possible subpoena

-President's meetings with John W. Dean, III
-Reporters' comments on statement
-Archibald Cox

-Ervin Committee hearings
-Effect on forthcoming trials

-John N. Mitchell, Dean, H. R. Haldeman,
 John D. Ehrlichman
-Cox
-Compared to other cases' publicity

-Sam Shepard
-Billy Sol Estes
-Bobby G. Seale

-Cox
-Forthcoming meeting with Wright and Buzhardt

-President's papers
-Content

-Ehrlichman, Haldeman conversations
-Dean

-Papers, memcons [memoranda of conversations]
-Contents

-Haldeman and Ehrlichman
-Compared to Vernon A. Walters' memcons    

  -Ehrlichman's deposition
-Press coverage [CBS]

-President's knowledge
-Jeb S. Magruder and Gordon C. Strachan

-President's role
-Herbert W. Kalmbach

-Funds for defendants

Page 1
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Conversation Number 933-11 (continued)

-Ehrlichman's and Dean's roles
-President's knowledge
-Haldeman's role

-President's papers
-Contents

-Conversation with Dean
-Ronald L. Ziegler
-Courts

-David L. Bazelon
-Supreme Court Justices

-Thurgood Marshall
-Brown [first name unknown]

-Philadelphia lawyer
-Jewel S. LaFontant

-Ehrlichman[?]
-Senate confirmation

-Senators
-Executive privilege

-Access permission and terms
-Dean

-Contacts with President
-1972
-Executive privilege meeting, February 27, 1973

-Ehrlichman, Haldeman, and Haig
-Richard A. Moore

-L. Patrick Gray, III
-Ervin Committee appearances
-Dean report
-Donald H. Segretti
-Cover-up
-Release of information

-Fred D. Thompson
-Relations with Buzhardt
-Edward J. Gurney
-Forthcoming meeting with Buzhardt

-Possible cross-examination of Dean
-Dash
-Preparation

-Dean
-March 21, 1973 meeting with President

-Cancer on the Presidency
-Subornation of perjury
-Clemency offer
-Dean's role
-William O. Bittman's blackmail

-Conduct
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Conversation Number 933-11 (continued)

-Thompson's forthcoming questioning
-Contacts with Haldeman, Ehrlichman and

President
-Contacts with President

-Content
-Dates
-Strachan
-Cover-up
-Executive privilege, Gray testimony

-President's desire for full disclosure
-Haldeman television appearance

-Dean
-Report
-Letter to Ervin Committee, March 20, 1973

-Moore
-Possible Ervin Committee testimony

-Gray
-Cover-up

-March 21, 1973 meeting with President
-President's assumptions about role
-Letter, March 20, 1973

-Purpose
-Content

-Payoffs to defendants
-Ervin Committee
-Segretti
-Investigation with Federal Bureau of      

                        Investigation (FBI) and Justice Department
-March 21, 1973 meeting with President

-Problems
-Out of context quotes

-$1,000,000
-Discussion

-Funds for defendants
-Haldeman
-Motives of participants

-Haldeman and Ehrlichman
-Increases
-Obstruction of justice

-Haldeman
-Ehrlichman
-Mitchell
-Timing of burglars' trials and sentencing

-Chronology
-James W. McCord, Jr.'s letter

-Cox
-Forthcoming meeting with Buzhardt
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Conversation Number 933-11 (continued)

-Role
-Access

-Call from Buzhardt
-Leak

-Conversation with Buzhardt
-Earl J. Silbert's subpoena

-Forthcoming meeting with Buzhardt
-Dean

-Meetings with President
-Moore
-February 27, 1973

-Moore's, Haldeman's, Ehrlichman's testimony
-President's press conference
-Cox's purpose
-President's role in case

-Dean meetings
-Immunity for Dean

-Purpose
-White House response

-Letter to Ervin Committee, June 5, 1973
-Possible delay

-President's role
-Jurisdictional guidelines

-Elliot L. Richardson
-Immunity for Dean

-Dean
-Possible testimony before Ervin Committee

-Immunity
-Effect
-Cross-examination

-Immunity
-Television coverage

-Importance
-Expectations
-Buzhardt's forthcoming conversation with
 Thompson

-Timing
-Knowledge of wiretaps

-Cross-examination strategy
-January 1972
-Mitchell
-Jeb S. Magruder
-G. Gordon Liddy
-President's knowledge

-Conversations
-Haldeman
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Conversation Number 933-11 (continued)

-Clark MacGregor
-Haldeman

-Cross-examination
-President's knowledge

-Gray's documents
-Ehrlichman
-Dean's assessment
-Fred F. Fielding's role

-Dean's knowledge
-Subornation of perjury

-Mitchell and Magruder
-President's knowledge

-Howard H. Baker, Jr.
-Thompson
-President's knowledge
-Funds for defendants

-Haldeman, Ehrlichman
-Clemency offer

-Ehrlichman's alleged meeting with
 President

-March 21, 1973 meeting with President
-Problems
-Subornation of perjury, clemency offer
-Funds for defendants

-President's role
-Haldeman

-President's role
-$1,000,000
-Cover-up
-Payoffs

-Mitchell's role
-Bittman

-Receipt of $120,000
-Possible testimony
-Dean's story concerning threats from E. Howard

              Hunt, Jr.
-Work for Ehrlichman

-President's meeting with Mitchell, Ehrlichman and
 Haldeman, March 22, 1973

-Full disclosure
-Dean's trip to Camp David

-Dean
-Possible testimony concerning meetings with
 President

-Cross-examination
-Credibility
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Conversation Number 933-11 (continued)

-Conversations with President
-Easter phone call

-$1,000,000
-Ziegler's presence

-$1,000,000
-March 21, 1973

-President's motives
-Full disclosure

-Mitchell meeting with
President,

 March 22, 1973
-Possible White House attack on credibility

-Timing
-Robert U. Woodward
-Reporters' concerns
-Cross-examination
-Media
-February 27, 1973 meeting with President
-Moore's testimony

-Moore
-Knowledge

-Dean's comments
-March 20, 1973 call from Dean

-Dean's forthcoming meeting with President
-Democrats, Internal Revenue Service (IRS)

-Possible knowledge
-Views concerning Dean's informing President

-A phone call from Dean, March 20, 1973
-Dean

-Contacts with President
-March 21, 1973 meeting, March 22, 1973 calls

-President's meeting with Mitchell, March
22,

 1973
-Phone calls

-Florida
-Camp David

-April 15, 1973
-Conversation with Henry E. Petersen
-Haldeman and Ehrlichman
-Resignation

-Timing
-Petersen

-Petersen
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Conversation Number 933-11 (continued)

[Segment 2] [P, CAW, AMH, JFB]

Watergate
-Petersen

-Knowledge
-Meeting with President after Cox's appointment
-Possible suspicions
-Praise by Dean and Mitchell

-Reason
-Views concerning Mitchell

-Mitchell
-Dean's views

-Dean
-Haldeman, Ehrlichman or Mitchell supervision
-Possible cross-examination

-President's role
-President's orders concerning report

-March 21, 1973
-Camp David trip
-March 20, 1973

-Contacts with President
-Content

-Possible White House counterattack
-Haldeman and Ehrlichman
-Statements

-President's response to White House staff
 involvement

-Haldeman, Ehrlichman, Mitchell
-Dean's motives

[Segment 3] [P, AMH]

Watergate
-White House response

-Charles W. Colson
-Dean
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Conversation Number 933-11 (continued)

[Segment 4] [P, AMH]

Watergate
-Dean

-Press handling
-Washington Post, New York Times

-Press handling
-Walters' memcons
-Huston plan
-Wiretaps
-Dean's statements concerning President's knowledge

-Dean
-Statements concerning conversations with President

-White House response
-Joseph W. Alsop's column, June 6, 1973
-Possible statements concerning conversations with
 President
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Effect
-White House response

-Buzhardt
-June 4, 1973 press stories

-Dean
-Haig's conversation with Buzhardt
-Fear of jail
-Motive

-President, Ehrlichman, Haldeman
-Ervin Committee and lawyers' goal

-President's culpability
-Haig's analysis
-White House response

-Strategy
-Laird

-Role on White House staff
-William E. Timmons' view of Congressional  

                        response to appointment
-Bryce N. Harlow's role on White House staff

-Dean
-Files
-Possible recordings of telephone calls
-Files

-News summary from President
-Acquisition, contents

-Work habits
-Possible immunity
-Files
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Conversation Number 933-11 (continued)

-Dean's conversation with Buzhardt, June 2, 1973
-Lawyers

-Ervin Committee hearings
-Possible duration
-Maurice H. Stans' possible testimony

-President's conversation with William P.
Rogers,

 June 5, 1973
-Mitchell's possible testimony

-Robert L. Vesco case indictment
-Dean's possible testimony

-Effect of immunity
-Haldeman and Ehrlichman

-Possible testimony
-Colson
-President

-Laird's joining White House staff
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Conversation Number 934-5

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 7, 1973 at an
unknown time between 9:20 and 10:04 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-John W. Dean, III

-Documents in New York Times, June 7, 1973
-White House response

-Haig's instructions to Leonard Garment and
 J. Fred Buzhardt, Jr.
-President's papers

-Access

[Segment 2]

Watergate
-New  York Times story, June 7, 1973

-Huston plan
-May 22 recommendation
-White House response

-Implementation
-J. Edgar Hoover's objections

-Wiretaps
-Press coverage of Robert F. Kennedy bugging

-New York Times story, June 7, 1973
-Effect

-Huston plan
-Attacks on President

-Ronald L. Ziegler

[Segment 3]

Watergate
-President's papers

-Buzhardt
-Charles A. Wright
-Garment
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Conversation Number 934-5 (continued)

-Haig's conversation with Buzhardt, June 6, 1973
-Possible subpoena
-Bryce N. Harlow's view
-Sequence of events

-George H. W. Bush
-H. R. Haldeman
-John D. Ehrlichman
-Charles W. Colson

-Purpose
-Possible access

-Garment, Buzhardt, Wright
-Haig

-Ownership
-Henry E. Petersen
-Diaries

-Meetings
-Secret Service

-White House response
-President's  activities

-George Meany
-Leadership

-Spending bills
-Minimum wage
-President's papers
-Effect
-Economy
-Energy
-International affairs
-Effect

-Paul N. McCloskey, Jr.
-Laird's joining staff

-Hugh W. Sloan, Jr., Jeb S. Magruder, Ehrlichman, Dwight
           L. Chapin, Maurice H. Stans, Haldeman, John N. Mitchell

-Possible allegations
-Mitchell

-Possible testimony
-Effects

-Dean
-Colson

-Call from President
-Howard K. Smith television interview

-Tricia Nixon Cox's opinion
-U.S. attorneys
-Dean

-Prosecutors' opinion
-Immunity
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Conversation Number 934-5 (continued)

-Dean
-Possible immunity

-Archibald Cox
-Effect

-Haldeman's possible testimony
-Possible evidence against President

-Documents
-Telephone tapes

-Conversations with President, Haldeman
-Dates

-E. Howard Hunt, Jr.
-William O. Bittman
-National security considerations

-President's desire for full disclosure
-Investigations
-Hunt

-National security considerations
-Dean
-Haldeman, Ehrlichman

-Cox
-Actions
-Possible  removal
-Samuel Dash

-Buzhardt
-Documents for Ervin Committee

-Dean
-Pace
-Haldeman's memcons

-Time span
-President's conversations

-Ehrlichman
-Colson

-Content
-Haldeman

-Content
-Haldeman, Ehrlichman and Colson

-Press stories about roles
-Haldeman, Ehrlichman
-Funds

-Writing history of President's first term for
 Reader's Digest
-Peter M. Flanigan
-Haldeman's classmate on West Coast
-Hobart E. Lewis

-White House staff
-Haldeman, Ehrlichman, Colson
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Conversation Number 934-5 (continued)

-Story on current role
-President's conversations with Colson
 concerning labor matters

-Call to Haldeman and Ehrlichman
-Melvin R. Laird's appointment

-Haig's call to Haldeman
-Laird's conversation with Haig

-Content
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Conversation Number 934-11

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 7, 1973 at an
unknown time between 12:33 and 1:26 p.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
Charles G. "Bebe" Rebozo

-Taxes
-Haig's source at the Treasury Department

-Howard Hughes campaign contribution in 1970
-Details
-Publicity

-Taxes
-Status in Treasury Department
-Reporting  of contribution
-Possible consultation with Philadelphia lawyer

-San Clemente case
-Hughes contribution

-Reporting of contribution
-Philadelphia lawyer
-President's possible role
-Possible revelation in press
-Possible disposition

-Forthcoming conversations with President and Haig
-Hughes contribution

-Handling

[Segment 2]

Watergate
-John W. Dean, III

-New  York Times story, June 7, 1973
-Huston plan

-Possible release
-White House response, May 22 [1973]

-Wiretaps
-Joseph A. Califano, Jr.'s call to Haig
-Publicity
-Hugh Scott
-Statements by Michael J. "Mike" Mansfield, William 

 Proxmire,  James W. Symington and William J. Green
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Conversation Number 934-11 (continued)

[Segment 3]

Watergate
-Rebozo

-Haig's conversation with William E. Simon
-Possible leak from Internal Revenue Service

(IRS)
-Consequences

-Hughes contribution
-Reporting
-Status
-Rebozo's conversation with President, Haig

-Lawyer
-Status of tax problem

-Simon
-Lawyer

-Hughes contribution
-Investigation of Hughes
-Rebozo's friend Richard Danner
-Handling

-Possible prosecution
-Effect
-Forthcoming conversation with Haig
-White House knowledge of problem
-Compared to Maurice H. Stans

-Robert L. Vesco contribution
-Veracity
-Publicity

-Rebozo
-Philadelphia  lawyer

-President's schedule
-J. Fred Buzhardt, Jr.

-Buzhardt's forthcoming letter to Archibald Cox
-Delay

-Cox
-Public stance
-Possible resignation

-Rebozo
-Philadelphia lawyer
-Hughes contribution

-Tax reporting
-Rebozo's conversation with President
-Lawyer's possible advice

-Possible conversation with President
-Hugh W. Sloan, Jr.

-Statement concerning John D. Ehrlichman
-Ehrlichman

-Knowledge of use of funds
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Conversation Number 934-12

Portion of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 7, 1973 at an
unknown time between 5:37 and 5:52 p.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Watergate
-Henry E. Petersen

-Forthcoming conversation with Buzhardt
-Conversations with President

-Firing of H.R. Haldeman and John D. Ehrlichman
-Grand jury testimony

-Forthcoming testimony
-Privilege

-Conversations with President
-Knowledge of Daniel Ellsberg break-in

-Time
-Paper
-Judge  William M. Byrne, Jr.
-Justice Department investigation of evidence
 of Hunt's activities

-Conversations with President
-Firing of Haldeman, Ehrlichman, John W. Dean,

III
-Investigation
-Forthcoming testimony

-Dean
-Conversations with President

-William O. Bittman
-Conversations with Dean

-Dean
-Conversations with President
-Responsibility as White House counsel
-Conversations with President

-Richard A. Moore's possible testimony
-President's desire for full disclosure

-Meeting with Moore, Haldeman and Ehrlichman at La
 Costa

-Moore's message to John N. Mitchell concerning
                    funds

-Funds for defendants
-Mitchell's response
-President's knowledge

-Conversations with President at La Costa
-Conversations with President in Washington, DC

-White House logs
-Story in Washington Post
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Conversation Number 934-12 (continued)

-Dean's response
-Timing
-Dean's memory

-Meetings with the President
-Request for March 1973, April 1973, September 1972
 and October 1972 logs

-Cox
-Request for White House logs

-Purpose
-President's involvement in preparation of
 former staff members' testimony

-Possible White House response
-Executive privilege
-Separation of powers

-Abuse of power
-December 18, 1972 bombing
-Cambodia

-Ervin Committee hearings schedule
-Dean

-Judge,  David L. Baxelon
-Haldeman, Ehrlichman
-Jeb S. Magruder
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Conversation Number 934-14

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 7, 1973 at an unknown
time between 5:35 and 6:04 p.m. in the President's Oval Office. 
The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-William J. Casey

-Forthcoming conversation with J. Fred Buzhardt, Jr.
-Movement of files

-John W. Dean, III
-John N. Mitchell

-Mitchell
-Effect on White House staff
-The media

-Haig's conversation with James B. Reston, June 6
-New York Times
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Conversation Number 934-15

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 7, 1973 between 6:11
and an unknown time before 6:27 p.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Watergate
-Charles G. "Bebe" Rebozo

-Howard Hughes contribution
-Handling
-Philadelphia lawyer

-Compared to Dr. Kenneth W. Riland's case
-Hughes contribution

-Intent
-Handling
-Internal Revenue Service (IRS)

-Appointment of Haig and Melvin R. Laird
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s view of effect
-Possible future revelations

-Possible "super spy"
-John W. Dean, III

-Possible future statements
-Lawyers

-William  O. Bittman
-President's role in fund-raising

-H. R. Haldeman's possible testimony
-Amount

-Status
-Buzhardt's view

-Press handling
-Joseph Kraft
-Television
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Conversation Number 935-4

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 11, 1973 at an
unknown time between 9:05 and 9:45 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Charles H. Percy
-Letter to President

-Haig's forthcoming call to Percy
-Meeting with President

-Time
-Brezhnev visit
-Call for special prosecutor
-President's view
-Effect on Elliot L. Richardson

-Scott
-Richardson

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 6
[Privacy]
[Duration:  3 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 6

******************************************************************

-Call by Haig
-Tone

-Richardson
-Vote for special prosecutor

-Timing

[Segment 2]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Maurice H. Stans
-Jeb S. Magruder
-John W. Dean, III
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Conversation Number 935-4 (continued)

-Immunity
-Possible testimony concerning President

-Newsweek
-Magruder's possible testimony

-Wiretaps
-John N. Mitchell, H. R. Haldeman

-Press coverage
-Archibald Cox

-Richardson's mandate
-International Telephone and Telegraph (ITT)       

                merger
-William J. Casey, Securities and Exchange
 Commission (SEC)
-Purpose
-Haig's forthcoming conversation

-ITT member
-President's conversation with Richard G.

Kleindienst
-Richard W. McLaren

-Richardson
-Forthcoming conversation with Haig
-Mandate to Cox
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Conversation Number 935-6

Portions of a conversation between the President, Ronald L.
Ziegler and Alexander M. Haig, Jr.  [Haig enters the office
seconds before the end of the conversation.]  These portions were
recorded on June 11, 1973 at an unknown time between 9:49 and
10:01 a.m. in the President's Oval Office.  The National Archives
and Records Administration prepared the following log of this
conversation.

[Segment 1] [P, RLZ]

Watergate
-Joseph Alsop's column, June 11, 1973

-John W. Dean, III
-Judgments concerning character

-Congress
-Dean

-Forthcoming cross-examination
-J. Fred Buzhardt, Jr.

-Documents
-Meetings with President

[Segment 2] [P, RLZ, AMH]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Maurice H. Stans
-Jeb S. Magruder
-Dean

-Dean
-Immunity
-Archibald Cox
-Purpose

-Charles W. Colson, John D. Ehrlichman, H. R.
 Haldeman

-White House response
-Buzhardt
-Dean
-Gerald L. Warren's statement, June 10, 1973

-Press coverage
-Newsweek story

-Tone
-Forthcoming testimony of Colson, Haldeman,
 Ehrlichman
-Alsop column
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Conversation Number 935-6 (continued)

-Patrick J. Buchanan
-Column, June 11, 1973 in New York Times

-Joseph Kraft, Washington Post
-1972 election

-Effect of Watergate
-Vice President Spiro T. Agnew

-Forthcoming speech, June 11, 1973 on Ervin
Committee

-William E. Timmons' activities
-President's meeting with Alexander M. Haig, Jr.
-Henry M. Jackson's statement

-Leonid I. Brezhnev's visit
-Gerald R. Ford, Barry M. Goldwater, Buchanan,

Agnew,                Hugh Scott

Alexander M. Haig, Jr. enters the office at an unknown time before
10:01 a.m.
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Conversation Number 935-7

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 11, 1973 between
10:01 and an unknown time before 10:07 a.m. in the President's
Oval Office.  The National Archives and Records Administration
prepared the following log of this conversation.

Watergate
-Elliot L. Richardson

-Conversation with Haig
-Mandate to Archibald Cox
-Dita Beard
-James O. Eastland inquiry
-Richardson's role in administration

-Richardson's role
-Qualifications

-International Telephone and Telegraph (ITT)
-E. Howard Hunt, Jr.'s meeting with Beard

-Charles W. Colson
-Contribution
-Richard W. McLaren
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Conversation Number 935-11

Portion of a conversation between the President and Henry A.
Kissinger.  This portion was recorded on June 11, 1973 at an
unknown time between 12:18 and 12:36 p.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Watergate
-Charles W. Colson

-Statements concerning Henry A. Kissinger and
 Plumbers

-Kissinger's knowledge
-Effect

-H. R. Haldeman, John D. Ehrlichman
-Forthcoming testimony

-White House response
-Firing of Haldeman, Ehrlichman, John W. Dean, III

-Kissinger's April 1, 1973 meeting with President
-Richard G. Kleindienst
-Henry E. Petersen
-President's response

-Media handling
-Washington Post, New York Times, networks
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Conversation Number 935-14

Portion of a conversation between the President and Ronald L.
Ziegler.  This portion was recorded on June 11, 1973 at an unknown
time between 12:40 and 12:50 p.m. in the President's Oval Office.
 The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Ziegler's previous press briefing

-President's phone call
-H. R. Haldeman

-Tone
-Henry M. Jackson's statement on Soviet Summit

-Popular opinion
-Alexander M. Haig, Jr.'s view

-Press opinion
-Ervin Committee hearings

-Maurice H. Stans
-Jeb S. Magruder

-Conversations with Haldeman
-President's role

-Allegations against President
-John W. Dean, III

-March 21, 1973 conversations with President
-Dean's role in Watergate
-William O. Bittman

-Conversations with President
-Dates
-White House staff involvement

-Conversations with Haldeman and John D. Ehrlichman
-White House involvement

-Camp David
-Attacks against President
-March 21, 1973 conversation with President

-$1,000,000
-Clemency offer
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Conversation Number 935-15

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 11, 1973 at an
unknown time between 12:50 and 1:12 p.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Watergate
-Ervin Committee hearings

-John N. Mitchell, John W. Dean III, H. R. Haldeman,
               John D. Ehrlichman, Jeb S. Magruder

-Archibald Cox
-Possible indictments
-Dean

-Possible immunity
-Ervin Committee hearings

-Magruder
-Joseph Alsop

-Editorial
-J. Fred Buzhardt, Jr.
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Conversation Number 936-1

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 11, 1973 at an
unknown time between 3:05 and 3:09 p.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Elliot L. Richardson
-Tenure
-Watergate

-International Telephone and Telegraph (ITT)
-President's knowledge
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Conversation Number 936-6

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 11, 1973 at an
unknown time between 5:25 and 5:42 p.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Elliot L. Richardson

-Haig's conversation with assistant
-Cook [first name unknown]
-Jonathan Moore

-Press stories
-International Telephone and Telegraph     

                        (ITT)
-Dita Beard

-ITT
-James O. Eastland, Hugh Scott

[Segment 2]

Watergate
-J. Fred Buzhardt, Jr.

-Review of news summaries
-President's notations
-John W. Dean, III's possible allegations

-News summaries
-Henry E. Petersen
-Content
-Haig's search

-Buzhardt
-Access to President's files

-Conversation with Haig
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Conversation Number 936-3 (continued)

[Segment 3]

Watergate
-Dean

-Actions
-Effect
-Motive

-Possible immunity
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Popular opinion
-Dean

-Possible allegations concerning President
-William O. Bittman
-Money
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Conversation Number 936-4

Portion of a conversation between the President and F. Donald
Nixon.  This portion was recorded on June 11, 1973 at an unknown
time between 5:43 and 6:04 p.m. in the President's Oval Office. 
The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Support for President
-John N. Mitchell, H. R. Haldeman and John D. Ehrlichman

-Involvement
-Ehrlichman

-Relations with F. D. Nixon and Mitchell
-Mitchell
-Charles W. Colson
-Mitchell
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Conversation Number 937-1

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 12, 1973 at an
unknown time between 8:30 and 8:35 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Watergate
-News summary

-Spiro T. Agnew's speech
-Herbert W. Kalmbach
-John W. Dean, III
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Conversation Number 937-3

Portions of a conversation between the President and Rose Mary
Woods.  These portions were recorded on June 12, 1973 at an
unknown time between 8:46 and 9:18 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Thomas A. Pappas

-Wood's efforts to contact
-Secretary

-Conversation with President
-Possible statements

-Ervin Committee hearings
-Jeb S. Magruder and John W. Dean, III
-H. R. Haldeman, John D. Ehrlichman, John N.

Mitchell
-Maurice H. Stans

-Compared to attacks on previous Presidents
-Ronald L. Ziegler
-Mrs. Nixon

-Walter H. Annenberg's calls to Woods
-London Express editorial
-London Times editorial

-Patrick J. Buchanan's article
-Dean

-Allegations concerning President
-Motive
-Compared to Magruder
-Possible cross-examination

-J. Fred Buzhardt, Jr.
-Conversations with Henry E. Petersen

-Vernon A. Walters
-Meeting with Magruder and Mitchell
-Funds for defendants

-Herbert W. Kalmbach
-Clemency offer

-Conversations with L. Patrick Gray, III
-Buzhardt
-Leonard Garment
-Buzhardt's conversations with Fred D. Thompson

-Woods' possible conversation with John H. Alexander
-Mitchell

-Mitchell
-Family
-Contacts with Robert H. Abplanalp
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Conversation Number 937-3 (continued)

-Allegations
-Pappas

-Forthcoming conversation with Woods
-Woods' conversation with Tony [surname
 unintelligible]

-Media attacks on President
-Bob [Haldeman?], Charles Rhyne

-President's possible press conference
-Press

-Buzhardt's view
-Garret D. "Jack" Horner
-Joseph W. Alsop
-William F. Buckley, Jr.
-Howard K. Smith
-Response to President's accomplishments

-President's opponents
-Mary McGrory

-James W. McCord, Jr.
-Dean
-Liberals

[Segment 2]

Watergate
-Popular opinion

-Democrats
-Preston Wall?

-Sentencing of burglars
-Compared to other crimes

-McCord
-Gerald Alch
-Testimony
-Bernard W. Feinsterwald
-Alch
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Conversation Number 937-3 (continued)

[Segment 3]

Watergate
-Cash contribution given to Rose Mary Woods by unnamed

man
-Possible delivery to campaign committee
-Possible investigation of unnamed man
-Folder in Woods' safe
-Possible delivery to campaign committee

-William E. Brock, III
-Bill [surname unknown] [Brock?]
-Possible delivery to campaign committee

-Woods' forthcoming conversation with Brock
-Woods' forthcoming conversation with          

                    unknown person
-Brock

-Effect on President
-Firing of Haldeman and Ehrlichman

-Mitchell
-Egil "Bud" Krogh, Jr.
-Calls for impeachment of President

-Bella S. Abzug, Daniel Ellsberg
-Anthony J. Russo, Jr.

-Chicago Seven
-Effect on national policy, on President

-Popular opinion
-Letters
-Helene and Jack Drown
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Conversation Number 937-5

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 12, 1973 at an
unknown time between 9:25 and 10:00 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-A speech by Spiro T. Agnew
-Archibald Cox
-Ervin Committee

-Howard H. Baker, Jr. and Samuel J. Ervin, Jr.
-Daniel K. Inouye's conversation with Peter

Flanigan,
 June 12, 1973

-Forthcoming Brezhnev visit
-President's response
-John W. Dean, III

-Popular reaction
-Wiretaps

-Joseph W. Alsop's forthcoming column
-Joseph Kraft's column, June 13, 1973

-John F. Kennedy, Lyndon B. Johnson
-Kennedy, Johnson

[Segment 2]

Watergate
-New York Times and Washington Post
-Ervin Committee hearings

-Jeb S. Magruder, Dean, H.R. Haldeman, John D.     
                Ehrlichman

- Dean
-Dean

-Alsop
-Alsop

-Conversation with Haig, June 12, 1973
-Forthcoming Soviet summit
-Wiretaps

-Harry S Truman
-Stewart and Joe Alsop
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Conversation Number 937-5 (continued)

-Wiretaps
-Justice Department records

-Dates and number of wiretaps
-William H. Sullivan

-Possible testimony
-Dean, William E. Timmons

-Plumbers
-Kraft

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 3
[National security]
[Duration:  9 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 3

*****************************************************************

-Kraft's home
-Brookings Institution

-Ehrlichman's conversation with President
-Haldeman

-Plumbers
-John F. or Robert F. Kennedy
-Sullivan

-Possible testimony
-Possible conversation with Alsop
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Conversation Number 937-8

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 12, 1973 at an
unknown time between 10:03 and 10:25 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-London Sunday Express article

-Distribution
-John W. Dean, III
-George H. W. Bush
-Congressmen
-Bush

-Press coverage
-London Times

-White House staff roles
-Charles W. Colson
-Ziegler
-Herbert G. Klein

-Ziegler's statement
-London Sunday Express editorial

[Segment 2]

Watergate
-Dean

-Immunity
-Judge John J. Sirica's action

-Ziegler's conversation with J. Fred Buzhardt, Jr.
-Ervin Committee hearings

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Use immunity

-Buzhardt's contacts with Edward W. Brooke
and  Barry M. Goldwater, Jr.

-An unnamed associate of Buzhardt's contacts
 with columnists

-Richard Wilson, James J. Kilpatrick
-Possible perjury
-Prosecutor's letter
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Conversation Number 937-8 (continued)

-News leads
-Vice President Spiro Agnew's speech
-President's meeting with Kissinger, June 11,

     1973
-David S. Broder's column, June 13, 1973

-President's supporters
-Melvin R. Laird, John B. Connally

-Aram Bakshian's article in New York Times
-Charles II of England

-London Sunday Express editorial
-Distribution
-Patrick J. Buchanan

-Anne L. Armstrong's press briefing, June 13, 1973
-Subjects covered
-Ziegler's forthcoming call
-President's accomplishments

-Henry M. Jackson's statement concerning forthcoming   
            Leonid I. Brezhnev visit

-Alexander M. Haig, Jr.'s report
-William E. Timmons' efforts

-Goldwater, Brooke, Mark O. Hatfield
-White House staff

-Bryce N. Harlow's forthcoming role
-Ziegler's role

-Calls to Hatfield, Brooke
-Ervin Committee hearings

-Dean
-Buzhardt
-Cross-examination

-Buzhardt and Fred D. Thompson
-Howard H. Baker, Jr.

-Dean's testimony
-White House response
-Rogers C. B. Morton, Earl-Butz
-Goldwater, Hugh Scott, Gerald R. Ford, Marlow W.

Cook
-John C. Stennis, Edward Herbert, Collins [first

name                unknown]
-Dean

-Popular opinion
-White House response

-Bush
-William J. Baroody, Jr. and staff
-Elliot L. Richardson
-Federal Bureau of Investigation (FBI) story

-Haig, Richardson
-Tone of news
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Conversation Number 937-8 (continued)

-Buchanan's article
-Distribution

-News story concerning Archibald Cox's staff
-London Sunday Express editorial
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Conversation Number 937-13

Portion of a conversation between the President and Roy L. Ash. 
This portion was recorded on June 12, 1973 at an unknown time
between 10:37 and 11:15 a.m. in the President's Oval Office.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Allegations concerning President
-Ervin Committee hearings

-John W. Dean, III
-White House response
-Immunity

-Archibald Cox's views
-Effect on possible trials

-Samuel J. Ervin, Jr.
-Popular support

-Ash's conversation with Rabbi Edgar F. Magnin in
 California
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Conversation Number 937-18

A telephone conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 12, 1973 at an
unknown time between 11:44 and 11:54 a.m. in the President's Oval
Office.  [This conversation is cross-referenced with conversation
40-28.] 
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Conversation Number 937-19

Portions of a conversation between the President, Alexander M.
Haig, Jr. and Manolo Sanchez.  These portions were recorded on
June 12, 1973 at an unknown time between 11:57 a.m. and 12:36 p.m.
in the President's Oval Office.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

[Segment 1] [P, AMH]

Watergate
-John W. Dean, III

-Possible cross-examination
-J. Fred Buzhardt, Jr.
-June 15, 1973 Ervin Committee interview

-Bryce N. Harlow
-Dean's testimony

-Fred D. Thompson
-1972 campaign

-Democrats' finances
-Possible General Accounting Office (GAO)
 investigation

[Segment 2] [P, MS, AMH]

Watergate
-Charles G. "Bebe" Rebozo

Manolo Sanchez left at an unknown time before 12:36  p.m.

Watergate
-Rebozo

-Kenneth Gemmill [Philadelphia lawyer]
-Background

-Dwight D. Eisenhower's and John F.
Kennedy's

 administrations
-Spring Valley

-Advice concerning Howard Hughes contribution
-Federal Bureau of Investigation (FBI),

                      Internal Revenue Service (IRS)
-Handling of Hughes contribution

-Possible leak to press
-Motive

-Haig's conversation with an unknown man, June 13, 1973
-Dean
-John D. Ehrlichman



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 1



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 937-19 (continued)

-John N. Mitchell
-Ehrlichman

-Dean's forthcoming testimony
-Ehrlichman

-Statements concerning the President
-Possible allegations concerning President

-Testimony
-Buzhardt's efforts
-Ehrlichman

-Conversations with Dean
-Dean's meeting with Vernon A. Walters
 concerning Central Intelligence Agency (CIA)  

                    payroll
-Conversations with President

-Clemency offer
-Forthcoming testimony

-Mitchell
-Contacts with President
-Role

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-H. R. Haldeman, Charles W. Colson

-Herbert W. Kalmbach
-Conversations
-President, Rebozo

-San Clemente house
-President's work habits
-Ehrlichman

-Buzhardt
-White House response

-National economy
-Forthcoming Leonid I. Brezhnev visit

-Dean
-March 21, 1973 conversation with President

-Haldeman's forthcoming testimony
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-White House response
-Buzhardt

-Cross-examination
-Buzhardt's influence

-Forthcoming Ervin Committee interview
-Lowell P. Weicker, Jr.
-White House response

-Patrick J. Buchanan, Ronald L. Ziegler,   
                        Buzhardt

-Cross-examination
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Cross-examination
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Conversation Number 937-19 (continued)

-March 21, 1973 conversation with President
-President's response to revelations

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Cross-examination

-Conversations with President, Henry
 E. Petersen
-Content

-CIA payroll and Walters
-Payment
-Clemency

-Ehrlichman
-Petersen

-President's culpability
-President's culpability

-Popular opinion
-John B. Connally's view

-News magazines' stories
-Haldeman, Ehrlichman, Mitchell, President

-Dean's forthcoming Ervin Committee testimony
-Daniel Ellsberg break-in

-Leaks
-E. Howard Hunt, Jr.
-Dean

-Immunity
-Dean conversations

-President
-March, 1973

-Prosecutors
-April, 1973

-President's responsibility, Dean's
 responsibility

-Dean's immunity
-Threat of blackmail by Hunt's attorney
-Ellsberg break-in

-Hunt
-Dean

-Conversation with President concerning blackmail
 threats
-White House response
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Conversation Number 938-6

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 12, 1973 at an
unknown time between 4:52 and 5:27 p.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Conversations with President

-William O. Bittman
-J. Fred Buzhardt, Jr.

-After March 21, 1973
-Bittman

-Possible allegations concerning payoffs
-Allegations

-John D. Ehrlichman
-President

-$1,000,000
-Possible duration

-Dean
-Forthcoming testimony of Ehrlichman, H.R. Haldeman and
 Charles W. Colson

-President
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Conversation Number 938-10

Portions of a conversation between the President, Charles G.
"Bebe" Rebozo and Ronald L. Ziegler.  These portions were recorded
on June 12, 1973 at an unknown time between 4:52 and 5:38 p.m. in
the President's Oval Office.  [Segment 1 contains a portion of a
telephone conversation between the President and Charles G. "Bebe"
Rebozo.  Ronald L. Ziegler was present during the conversation. 
Segment 1 is cross-referenced with conversation 40-37.]  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

[Segment 1] [P, CGR, RLZ]

The President talked with Charles G. "Bebe" Rebozo.

[Conversation No. 938-10A

[See Conversation No. 40-37]

[End of telephone conversation]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Maurice H. Stans
-Ronald L. Ziegler's meeting with George H. W. Bush,

          June 12, 1973
-London Times and Sunday Express editorials

-Distribution
-Gerald L. Warren's press briefing, June 12, 1973

-Watergate

[Segment 2] [P, RLZ]

Watergate
-Henry M. Jackson's statement concerning forthcoming
 Leonid I. Brezhnev visit

-Michael J. "Mike" Mansfield's statement at June 1,
                1973 press conference

-Ervin Committee hearings
-Jeb S. Magruder
-Stans
-J. Fred Buzhardt, Jr.
-Stans
-Magruder's possible testimony

-John N. Mitchell, John W. Dean, III
-Gordon C. Strachan
-H. R. Haldeman
-President
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Conversation Number 938-10 (continued)

-Dean
-Immunity
-Timing
-Brezhnev visit
-William J. Baroody, Jr.'s and Patrick J.      

                    Buchanan's efforts
-Publicity

-Crosby S. Noyes' column, June 12, 1973
-Dean

-White House response
-Ervin Committee hearings

-Timing
-White House public relations efforts

Page 2
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Conversation Number 938-12

Portion of a conversation between the President and Rose Mary
Woods.  This portion was recorded on June 12, 1973 at an unknown
time between 5:56 and 6:00 p.m. in the President's Oval Office. 
The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Ervin Committee

-John N. Mitchell
-Jeb S. Magruder's forthcoming testimony
-Maurice H. Stans testimony
-Mitchell

-Woods' message
-Thomas A. Pappas

-Conversation with Woods
-Martha Mitchell's call to Pappas in Greece

-Activities
-John W. Dean, III's conversation with President

-Money for E. Howard Hunt, Jr.'s lawyers
-Dean

-Grand jury appearance
-Fifth Amendment

-Public's view

Alexander Haig's location

Watergate
-Pappas
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Conversation Number 939-2

Portions of a conversation between the President, Ronald L.
Ziegler and Alexander M. Haig, Jr.  These portions were recorded
on June 13, 1973 at an unknown time between 9:22 and 10:20 a.m. in
the President's Oval Office.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

[Segment 1] [P, RLZ, AMH]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Maurice H. Stans
-John W. Dean, III

-Immunity
-Archibald Cox's possible appeal
-Judge John J. Sirica's role

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Possible effects
-Transactional immunity

-Strategy
-Views of Haig and J. Fred Buzhardt, Jr.

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-John D. Ehrlichman
-President

-Ehrlichman and H. R. Haldeman
-White House response

-Timing
-Buzhardt

-William O. Bittman
-Amount of money

-White House response
-Raymond K. Price

-Actions of Washington Post and New York Times
-Immunity
-White House response

-Buzhardt, Charles A. Wright, Leonard Garment
-Ehrlichman's letter to President

-Garment
-Press

-Elliot L. Richardson
-Garment

-Garment

Haig entered at 9:34 a.m.

-Conversations with Ziegler and Haig
-Defense of President with press
-Ehrlichman letter
-Defense of President
-Contacts with Robert U. Woodward and Seymour M.

Hersh
-Haig's opinion
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Conversation Number 939-2 (continued)

[Segment 2] [P, AMH, RLZ]

Watergate
-Dean

-President's conversation with Ziegler
-Forthcoming Ervin Committee Testimony

-Press
-Treatment of Whittaker Chambers

-Alger Hiss case
-Treatment of Dean

-Need for a White House response
-Haig's opinion
-Buzhardt

-Joseph Alsop's column
-Vice President Spiro T. Agnew's speech

-Columns
-Garment's contacts

-New York Times, Washington Post
-Dean

-Immunity
-White House response
-Peter Lisagor's possible column
-Ziegler's efforts

-Discreditation
-Importance of timing

-Henry M. Jackson's statement concerning Leonid I.     
            Brezhnev visit

-Congressional response
-Dean

-Immunity
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Prosecutors' evidence-gathering
-Buzhardt

-Expectations
-Cross-examination
-Fred D. Thompson

-Buzhardt
-Howard H. Baker, Jr.
-Edward J. Gurney
-Daniel K. Inouye
-Herman E. Talmadge

-Gurney
-Speeches in Florida

-News coverage
-Associated Press, New York Times,

Washington
 Post

-Support for President
-President's role

-Need for speeches by supporters
-Content
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Conversation Number 939-2 (continued)

-Dean
-Haldeman

-Agnew
-Congressmen

-Eugene J. McCarthy
-Statement concerning President tenure

[Segment 3] [P, AMH]

Watergate
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-White House response

-President's activities
-Energy, economy, White House staff,
 Southeast Asia, Brezhnev

-Evidence
-Ervin Committee hearings

-Witness schedule
-Haldeman, Ehrlichman, Dean

-Agnew's speeches
-Barry M. Goldwater, Jr.'s possible speech
-Possible speeches by Congressmen
-Forthcoming Brezhnev visit

-Samuel J. Ervin, Jr.
-Inouye's views
-Ziegler
-Possible speech or press story

-Content
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Conversation Number 940-2

Portions of a conversation between the President, Alexander M.
Haig, Jr., Ronald L. Ziegler and Spiro T. Agnew.  These portions
were recorded on June 14, 1973 at an unknown time between 9:51 and
10:52 a.m. in the President's Oval Office.  The National Archives
and Records Administration prepared the following log of this
conversation.

[Segment 1] [P, AMH, RLZ]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-President's conversation with Billy Graham
-Maurice H. Stans' testimony
-Edward J. Gurney
-Polls

-Television coverage
-Senators

-Samuel J. Ervin, Jr.
-Possible opponents in election

-President's conversation with Graham
-John W. Dean, III's interview, June 15, 1973
-Dean's forthcoming testimony

-White House response
-J. Fred Buzhardt, Jr., Charles A. Wright

-Possible allegations against President
-Dean

-White House response
-News summary coverage

-Background
-Elliot L. Richardson

-News summary coverage

[Segment 2] [P, AMH, STA]

Watergate
-Ervin Committee hearings

 -Possible attacks by witnesses
-Howard Hughes
-Buzhardt

-Howard H. Baker, Jr., Gurney
-Audience response

-Television
-Stans and Ervin, June 13, 1973
-White House response

-Victor Lasky
-1972 voting

-George S. McGovern
-Nixon
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Conversation Number 940-2 (continued)

[Segment 3] [P, AMH, STA]

Watergate
-Possible accusations against Agnew

-Compared to allegations concerning President and
 Watergate

-Cover-up
-Funds for the burglars
-San Clemente home
-Denials
-Strategy

[Segment 4] [P, AMH, STA]

Watergate
-Dean
-Immunity

-New York Times article
-Meetings with President
-Removal of classified documents from the White

House

[Segment 5] [P, AMH, STA]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Lowell P. Weicker, Jr.'s possible questioning of
              H. R. Haldeman

-Origin of $350,000
-Herbert W. Kalmbach

-Weicker's campaign contributions

******************************************************************
*

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 10
[Privacy]
[Duration:  6 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 10

******************************************************************
*
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Conversation Number 940-2 (continued)

[Segment 6] [P, AMH, STA]

Watergate
-Magruder's possible testimony

-Colson
-Lawrence O'Brien
-International Telephone and Telegraph (ITT)

-Haldeman
-John N. Mitchell
-Dean

-Dean's possible testimony
-John D. Ehrlichman
-Haldeman
-President

-Meetings with President

[Segment 7] [P, AMH, STA]

Watergate
-Ken Rietz

-Firing by George H. W. Bush
-Activities
-San Diego

-Demonstrations

[Segment 8] [P, AMH, STA]

Watergate
-Attacks on Ervin Committee
-Possible jail terms

-Mitchell, Stans
-Agnew's speech
-Hugh Scott's statements
-Wiretapping, plumbers

-Agnew's possible response
-President's comments to POWs
-Agnew's possible statements

-Scott's statement
-Robert F. Kennedy

-Newsmen, civil rights leaders,
 politicians

-Federal Bureau of Investigation (FBI) files
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Conversation Number 940-2 (continued)

****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 9
[National security]
[Duration:  23 s  ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 9

*****************************************************************

[Segment 9] [P, AMH, STA]

Watergate
-Mitchell

-Possible conversation with President

[Segment 10] [P, AMH]

Watergate
-Dean
-President's activities
-Richardson
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Conversation Number 940-4

Portion of a conversation between the President and Rose Mary
Woods.  This portion was recorded on June 14, 1973 at an unknown
time between 10:56 and 11:10 a.m. in the President's Oval Office.
 The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Stans

-Forthcoming call from Rose Mary Woods
-President's conversations

-H. R. Haldeman
-Charles W. Colson

-Frank E. Fitzsimmons
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Conversation Number 940-15

Portions of a conversation between the President, Anne L.
Armstrong, Bryce N. Harlow and Alexander M. Haig, Jr.  These
portions were recorded on June 14, 1973 at an unknown time between
12:18 and 1:35 p.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1] [P, ALA]

Watergate
-White House response
-President's accomplishments
-Popular opinion

-Ms. Armstrong's conversation with Robert J. Dole

[Segment 2] [P, BNH, AMH]

Watergate
-John W. Dean, III

-Actions
-Allegations

-Ervin Committee hearings
-Maurice H. Stans
-Audience

-Compared to Hiss Case

[Segment 3] [P, BNH, AMH]

Watergate
-Effects on 1972 election
-Bugging Democratic National Headquarters (DNC)

-President's response
-George S. McGovern

-Causes
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Conversation Number 941-6

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 14, 1973 at an
unknown time between 2:06 and 3:33 p.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Jeb S. Magruder
-H. R. Haldeman's knowledge of perjury
-Haldeman's call

-John N. Mitchell
-Credibility
-Haldeman's knowledge of perjury
-Questions

-John W. Dean, III
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Conversation Number 942-1

Portions of a conversation between the President and Ronald L.
Ziegler.  These portions were recorded on June 15, 1973 at an
unknown time between 8:20 and 8:46 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-News leads

-Jeb S. Magruder's testimony
-Issue

-Richard M. Scammon's view
-Gallup Poll

-Content
-Carl T. Curtis' statement
-Magruder

-Statements
-H. R. Haldeman

-Barry M. Goldwater, Jr.'s statement
-The President
-Melvin M. Laird, Bryce N. Harlow, Alexander M.

              Haig, Jr.
-Washington Post, New York Times
-Forthcoming Leonid I. Brezhnev visit

-Gordon C. Strachan
-Possible statements

-Haldeman's knowledge of cover-up
-Ervin Committee hearings

-Harry Reasoner's comments concerning Samuel J.
 Ervin, Jr.

-John W. Dean,III
-Rowland Evans and Robert D. Novak's column

concerning  credibility
-Ervin

-James Kempton's statement concerning press stories
-Leaks, predicted testimony
-United Press International (UPI)

[Segment 2]

Watergate news stories
-Maurice H. Stans

-List of contributions sent to unknown woman at
White

 House
-Gerald L. Warren's comments
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Conversation Number 942-1 (continued)

[Segment 3]

Watergate
-Dean

-Magruder's testimony
-Press coverage

-John N. Mitchell, Haldeman
-Mary McGrory

-President's April 30, 1973 speech
-John D. Ehrlichman's views

-Ervin Committee hearings
-Magruder

-Haldeman's knowledge of cover-up
-President's knowledge

-Popular opinion
-Break-in, cover-up

-Ervin Committee hearings
-Dean
-Popular opinion
-Dean

-Alleged conversation with President
-Judge Charles R. Richey and civil case

-Lawyers' strategy
-Possible motives
-White House response
-Alleged conversations with President

-Clemency offer
-Payoffs to William O. Bittman and E. Howard

                  Hunt, Jr.
-J. Fred Buzhardt, Jr.

-Press coverage
-Possible conspiracy

-Mitchell, Magruder
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Conversation Number 942-6

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 15, 1973 at an
unknown time between 9:32 and 9:51 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Jeb S. Magruder
-President's knowledge

-John W. Dean, III
-White House response

-Status
-News stories

[Segment 2]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Magruder
-H. R. Haldeman, John N. Mitchell

-Gordon C. Strachan
-Possible immunity

-Haldeman
-Maurice H. Stans
-Harry Reasoner's comments concerning Samuel J.
 Ervin, Jr.
-Report
-Forthcoming Leonid I Brezhnev visit
-Dean

-President's knowledge
-White House staff procedures
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Conversation Number 943-1

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 18, 1973 at an
unknown time between 9:20 and 10:13 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Washington Post story, June 18, 1973

-H. R. Haldeman, John D. Ehrlichman
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s forthcoming conversation

with  John J. Wilson
-White House summary

-Gordon C. Strachan
-Haldeman

-Possible leaks
-Leonard Garment

-Call from Haig
-David R. Gergen

-Relationship with Robert U. Woodward

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 5
[Privacy]
[Duration:  6 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 5

******************************************************************

-Buzhardt, Charles Wright
-Gergen

-Forthcoming conversation with Haig

*****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 6
[Privacy]
[Duration:  5 s ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 6

******************************************************************

-Washington Post story, June 18, 1973
-Ehrlichman, Haldeman, Wilson
-President's strategy
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Conversation Number 943-1 (continued)

-President's knowledge
-John N. Mitchell

-Martha Mitchell, Helen Thomas

[Segment 2]

Watergate
-Allegations concerning President's role

-Egil "Bud" Krogh, Jr.
-John W. Dean, III

-Break-in of Daniel Ellsberg's psychiatrist's office
-Krogh's letter concerning Ehrlichman
-President's knowledge

-Effect on Leonid I. Brezhnev visit
-Dean

-Fred D. Thompson
-Possible immunity

-Buzhardt

[Segment 3]

Watergate
-Washington Post story, June 18, 1973

-Buzhardt's view
-Goal

-Mitchell, Haldeman, Ehrlichman, Dean
-White House strategy
-Haig's forthcoming call to Wilson

-Dean
-Allegations concerning President's role in funds

for
 defendants

-Krogh
-Buzhardt's view

-Possible cross-examination
-Meeting with President, Mitchell, Haldeman,
 Ehrlichman, March 21, 1973

-Need for full disclosure
-Haldeman's possible statement

-Buzhardt's conversation with Wilson
-Ervin Committee hearings

-Witness schedule
-White House strategy

-Buzhardt
-Haldeman's possible statement



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 2



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 943-1 (continued)

-White House strategy
-Buzhardt, Garment, Ronald L. Ziegler
-President's schedule
-Dean's possible allegations
-Buzhardt's statement

-Dean
-March 21, 1973 conversation with President
 concerning funds
-Possible documents

-Buzhardt's views
-Statement

-Possible effect on Brezhnev visit
-Press

-Washington Post, Baltimore Sun
-Jackson

-White House statement
-Buzhardt

-Haldeman's possible statement
-President's possible statement

-President's March 21, 1973 meeting with Dean
-President's investigation

-Buzhardt and staff
-President's methodology

-William O. Bittman
-Howard H. Baker, Jr.'s statement, June 17, 1973

-Buzhardt's reply
-Ervin Committee hearings

-President's possible appearance

[Segment 4]

Watergate
-Buzhardt

-Thompson's views concerning Dean
-Questions
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Conversation Number 943-2

Portions of a conversation between the President and Ronald L.
Ziegler.  These portions were recorded on June 18, 1973 at an
unknown time between 10:14 and 10:35 a.m. in the President's Oval
Office.  The National Archives and Records Administration prepared
the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-John W. Dean, III

-President's previous conversation with Alexander M.
 Haig, Jr.
-White House strategy

-Press reports
-Press coverage

-William Safire's column, June 18, 1973
-White House response

-J. Fred Buzhardt, Jr.
-Fred D. Thompson

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Statement
-White House response
-$1,000,000

-Washington Post story, June 18, 1973

****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 2
[Privacy]
[Duration: 7 s  ]

END WITHDRAWN ITEM NO. 2

*****************************************************************

-Haig
-Leonard Garment

-Dean
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Possible White House response
-$1,000,000

-March 21, 1973 meeting with President
-Funds for defendants

-President's response
-Clemency offer
-Dean's March 22, 1973 meeting with H.

R.
 Haldeman, John D. Ehrlichman and John
 N. Mitchell

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Possible responses
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Conversation Number 943-2 (continued)

-John J. Wilson, Haldeman
-Buzhardt, Charles Wright

-White House response
-Specificity versus generality
-Haldeman

-Washington Post story, June 18, 1973
-Haig
-Robert U. Woodward and Carl Bernstein

-Source(s)
-New York Times
-Dean

-Possible allegations concerning President
-White House response
-Egil "Bud" Krogh, Jr.'s comments to Dean      

                    concerning Daniel Ellsberg break-in
-Ellsberg break-in

-Dean's conversation with President, March 1973
-Krogh's statement concerning John D. Ehrlichman's
 knowledge

-Dean
-Possible allegations concerning President

-White House response
-Counsel's office, Buzhardt

-Statement
-Howard H. Baker, Jr.

-Statement concerning President
-Dean

-Strategy

[Segment 2]

Watergate
-Dean

-Strategy
-White House response

-$1,100,000
-Safire's column, June 18, 1973
-Compared to President
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Conversation Number 943-5

Portions of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  These portions were recorded on June 18, 1973 between
10:35 and 10:40 a.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-John W. Dean, III

-J. Fred Buzhardt, Jr.
-$4,000, $12,000

-Charles W. Colson
-H. R. Haldeman

-White House statement
-Unknown man [Dean?]
-June 18, 1973 Washington Post story

-Ronald L. Ziegler

[Segment 2]

Watergate
-Dean

-White House response
-Colson
-Ronald L. Ziegler's views
-Buzhardt, Charles Wright

-H. R. Haldeman's possible testimony
-$12,000

-Colson
-Possible larceny of $4,000
-Fred D. Thompson
-Colson

-Buzhardt's view
-Story concerning President's role in break-in
-Internal Revenue Service (IRS) audits

-Lawrence F. O'Brien
-$200,000
-George P. Shultz

-Dean
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Buzhardt's view
-Thompson
-Edward J. Gurney
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Conversation Number 944-2

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 18, 1973 between 3:35
and 3:45 p.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-White House response

-Patrick J. Buchanan, Ronald L. Ziegler, J. Fred   
                Buzhardt, Jr., Charles A. Wright

-David R. Gergen
-Possible conversation with Haig

-Washington Post article, June 18, 1973
-Leonard Garment
-Buzhardt's view

-John W. Dean, III
-Forthcoming statement to Ervin Committee

-Length
-Press handling

-Washington Post, New York Times, Newsweek
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Compared to Maurice H. Stans
-Fred D. Thompson's possible cross-examination

-Buzhardt
-Howard H. Baker, Jr.
-Dean

-Possible testimony
-White House response

-Buzhardt
-Buchanan

-H. R. Haldeman's possible response
-President's May 22, 1973 White Paper
-Perjury
-Leaks
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Conversation Number 944-5

Portion of a conversation between the President and John A. Love.
 This portion was recorded on June 18, 1973 at an unknown time
between 6:01 and 6:14 p.m. in the President's Oval Office.  The
National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Love's possible press conference
-President's May 22, 1973 White Paper

-John N. Mitchell
-Press
-Duration
-Ervin Committee hearings
-Allegations concerning President
-President's May 22, 1973 White Paper
-Ervin Committee hearings

-White House cooperation
-John W. Dean, III's forthcoming testimony

-Postponement
-Reason

-Dean
-Role on White House staff
-Role

-Jeb S. Magruder's perjury
-Central Intelligence Agency (CIA)
-Cover-up
-Handling of funds

-Honeymoon
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Conversation Number 944-6

Portion of a conversation between the President and Alexander M.
Haig, Jr.  This portion was recorded on June 18, 1973 between 6:15
and 6:16 p.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-White House response

-Ronald L. Ziegler
-Ervin Committee
-William L. Safire
-Ziegler
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Conversation Number 944-7

Portions of a conversation between the President, Alexander M.
Haig, Jr. and Ronald L. Ziegler.  These portions were recorded on
June 18, 1973 at an unknown time between 6:21 and 6:54 p.m. in the
President's Oval Office.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-John W. Dean, III's possible Ervin Committee testimony

-White House response
-Statement

-Content and phraseology
-Dean
-Value
-Content and phraseology

-Dean
-Leaks

-J. Fred Buzhardt, Jr.
-Statement

-Gerald L. Warren
-Effect of Leonid I. Brezhnev summit
-President's conversation with Buzhardt

-Dean
-Timing

-Ziegler and Haig conversation
-White House response

-Warren

[Segment 2]

Watergate
-White House statement

Ziegler left at 6:27 p.m.

-Dean
-Buzhardt
-Effect on credibility

-Charles W. Colson
-Dean

-Handling of funds
-$4,000
-$16,000
-Possible investigation

-Buzhardt
-Activities
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Conversation Number 944-7 (continued)

-Ervin Committee
-Republican members
-Fred D. Thompson's conversation with Buzhardt
-President's opponents

-Compared to Cambodian actions
-Ervin Committee

-Scheduling of Dean's forthcoming testimony
-Possible statements

Ziegler entered at 6:40 p.m.

-Content of Dean's forthcoming testimony
-Press coverage

[Segment 3]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Brezhnev's visit
-Dean's possible testimony

-Popular response
-Timing

-Brezhnev visit
-Content

-Vernon A. Walters
-Dean's documents
-Dean

-Attacks
-H. R. Haldeman, John D. Ehrlichman
-John N. Mitchell

-Mitchell
-Buzhardt's view

-Dean
-Attacks

-Richard A. Moore
-March 20, 1973 meetings with President and Moore
-Possible attacks
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Unknown man's articles
-Ervin committee

-Scheduling of Dean's testimony
-Brezhnev's visit

-Ervin
-Scheduling of Dean's testimony

-Possible influences
-White House response
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
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Conversation Number 944-7 (continued)

-Press coverage
-Compared with energy story

-White House response
-James W. McCord, Jr.'s allegations
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-William L. Safire

-Columns
-Compared to Victor Lasky

-Dean
-Credibility
-Handling of funds

-Buzhardt's possible release of story
-Colson's views
-$22,000

-Payment of advertisements
-W. Richard Howard
-Gordon C. Strachan

-$15,000
-Colson's view
-Disposition

-Buzhardt
-Ehrlichman, Colson and Mitchell
-Buzhardt

-Possible release of story to press
-Forthcoming conversation with Samuel Dash
-Possible release of story

-Colson
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Conversation Number 945-1

Portions of a conversation between the President and Henry A.
Kissinger.  These portions were recorded on June 19, 1973 between
9:18 and 9:34 a.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-Ervin Committee hearings

-Television coverage by networks
-Archibald Cox

-Studies concerning indictment of a President
-Associates

-Kennedy clan
-Elliot L. Richardson
-Comparison with John J. McCloy

-Effect of Leonid I. Brezhnev visit
-Ervin Committee

-Forthcoming John W. Dean, III's testimony
-Lowell P. Weicker, Jr.'s statement

-President's possible press conference
-Timing of Dean's testimony

-Ervin Committee
-Dean's testimony
-Testimony of other staff

[Segment 2]

Watergate
-Effect of Watergate
-Dean

-Testimony
-Forthcoming Ervin Committee testimony of H. R.
 Haldeman, John D. Ehrlichman, Charles W. Colson and
 Richard A. Moore

-Colson
-Appearance June 18, 1973 on CBS News

-Popular opinion
-Ervin Committee hearings

-Attitudes of Republican Senators and Congressmen
-Hugh Scott
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Conversation Number 945-1 (continued)

[Segment 3]

Watergate
-Cox

-Possible indictment of President
-White House response

-Kissinger's suggestion
-Samuel J. Ervin, Jr.

-President's opponents
-Congressional response

-Carl T. Curtis
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Conversation Number 945-3

Portions of a conversation between the President, Alexander M.
Haig, Jr., Ronald L. Ziegler and J. Fred Buzhardt, Jr.  These
portions were recorded on June 19, 1973 at an unknown time between
9:37 and 11:00 a.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

[Segment 1] [P, AMH, RLZ]

Watergate
-Television networks' coverage

-Lead stories on John W. Dean, III
-Ziegler's views
-Haig's view

-Newspapers' coverage
-Washington Post

-Radio coverage
-Leonid I. Brezhnev visit

-John W. Dean, III
-Handling of funds

-Seymour M. Hersh story in New York Times
-J. Fred Buzhardt, Jr.

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Howard H. Baker, Jr.'s statement

-Samuel J. Ervin, Jr., Lowell P. Weicker,
Jr.

-William P. Rogers' conversation with Michael J.
 "Mike" Mansfield, June 18, 1973
-Haig's conversation with Mansfield, June 18,
 1973
-Rogers
-Mansfield

-Handling of funds
-Archibald Cox

-Henry A. Kissinger
-Possible indictment of President

-Republican Senators
-Leslie C. Arends
-Robert P. Griffin
-Statement by Republicans supporting President
-Buzhardt, Bryce N. Harlow

-Elliot L. Richardson
-Forthcoming conversation with Melvin R. Laird

-Cox
-Cox

-Possible indictment of President
-Press conference

-Response
-Charles W. Colson
-Barry M. Goldwater
-Hugh Scott, Gerald R. Ford
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Conversation Number 945-3 (continued)

-Congress
-Laird

-Dean
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-H.R. Haldeman's forthcoming Ervin Committee 
                       testimony

-Importance
-Ervin, Baker

-White House response
-Cox

-Possible response by member of Congress
-Response

-President
-Edward J. Gurney
-Carl T. Curtis, Scott
-Ford
-George H. W. Bush
-Charles S. Rhyne
-Strategy
-Rhyne
-Senate

-Harlow
-Scott
-Rhyne
-William E. Timmons
-Harlow
-Laird
-Timmons
-Cox

-Dean
-Importance
-Possible press coverage

-Cox
-Scott's possible response
-Charles A. Wright's possible response

-Dean
-Handling of funds

-Buzhardt
-Hersh's story

-Hersh's view

[Segment 2] [P, AMH, JFB]

Watergate
-Dean

-Handling of funds
-Buzhardt's forthcoming meeting
-Ervin Committee
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Conversation Number 945-3 (continued)

-Carmine Bellino
-Statement concerning $14,000
-Buzhardt's forthcoming meeting with Maurice
 H. Stans
-$22,000

-Stans
-Details

-Amounts
-Fred F. Fielding's role
-Amounts

****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 7
[Privacy]
[Duration:  26 s  ]

END WITHDRAWN ITEM NO.7

*****************************************************************

-Handling of funds
-Ervin Committee interest
-Hersh

-New York Times
-Jack N. Anderson's story

-Metromedia
-Les Whitten

-Anderson
-Bail for a former employee

-Dean
-Forthcoming statement

-Handling
-Ervin Committee

-Executive session, June 18, 1973
-Dean

-Lawyer's statement
-Dean's possible testimony

-Effect on possible trial
-Dean

-Handling of funds
-Investigations

-Previous testimony
-Bob Manuel [sp?]

-Role in Billy Sol Estes investigation
-Ervin Committee
-Committee to Re-elect the President (CRP)
-Edward J. Gurney's view

-Gurney
-Dean
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Conversation Number 945-3 (continued)

-Handling of funds
-Possible civil suit by CRP

-Deposition
-Rhyne

-Relationship with President
-Manuel [sp?]

-Cox
-Statement concerning possible indictment of
 President

-Possible Congressional response
-Wright
-Ronald L. Ziegler
-Timmons
-John C. Stennis

-White House response
-Statement, June 18, 1973

-San Clemente
-Gift of President's papers
-Buzhardt's forthcoming conversation with
 Richardson

-Cox's jurisdiction
-San Clemente

-Haig's forthcoming conversation with Richardson
-Richardson

-Possible statement
-Cox's jurisdiction
-Conversation with Buzhardt, June 16, 1973
-Forthcoming conversation with Haig
-Cox's jurisdiction

-San Clemente
-Kennedy family
-Watergate burglary and cover-up campaign  

                        activities
-Grand jury

-Activities
-Cox's investigation

-Prosecutors
-James Neal

-Role
-Background

-John F. Kennedy administration
-James R. Hoffa

-Ervin Committee
-Cox

-Compared to Ervin Committee
-Possible indictments
-White House response
-Publicity
-Democrats' campaign financing
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Conversation Number 945-3 (continued)

-Ervin Committee hearings
-Dean's forthcoming testimony

-Timing
-Buzhardt's possible conversation with Fred
 D. Thompson
-Letter from Mansfield, Scott

-Baker, Ervin
-Dean's lawyer

-Herman E. Talmadge
-"Today" show interview, June 19, 1973

-Reporters' questions
-Dean's forthcoming testimony

-Dean's forthcoming testimony
-Content
-Possible cross-examination

-Thompson
-Effect
-Possible cross-examination

-Sources
-Baker
-Gurney
-Baker
-Gurney

-Questioning
-Buzhardt's assistance

-Thompson
-Dean

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Possible perjury
-Thompson
-Press coverage
-Compared to previous leaks
-Response

-White House
-H. R. Haldeman, John J. Wilson, Buzhardt

-Meeting with President and Haldeman, March 21,
 1973

-President's motive
-Charles N. Shaffer
-Handling of funds

-Timing
-Anderson

-Donald McI. Kendall
-Hersh
-Reporters' views

-Ervin Committee hearings
-Timing of Dean's testimony

-Baker's statement, June 18, 1973
-Mansfield's and Scott's letter
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Conversation Number 945-3 (continued)

-Stennis
-Health
-Forthcoming conversation with Buzhardt

-Goldwater
-Barry M. Goldwater, Jr.'s, relationship to Dean

-Senators' response to Dean
-Curtis, Roman L. Hruska, Strom Thurmond,

              Harry F. Byrd, Jr.
-Dean

-Ervin Committee testimony
-Response
-Subornation of perjury
-Clemency
-Jeb S. Magruder

-L. Patrick Gray, III's statement
-Conversations with Gray and Richard G. Kleindienst

-Content
-White House response

-White House strategy
-Media reports

-Ervin Committee testimony, June 18, 1973
-Martha Mitchell

-Helen A. Thomas' stories
-Conversation with Haig
-John N. Mitchell

-Health
-Mitchell

-Knowledge
-Effect of Martha Mitchell's press contacts

-Thomas

[Segment 3] [P, AMH, JFB]

Watergate
-Samuel Dash
-Cox's statement

-Possible response
-Ziegler, Hruska

-Press coverage
-New York Times, Washington Post, network news

-Buzhardt's forthcoming conversations with Ziegler, 
 Laird
-President's report to Henry E. Petersen
-William O. Bittman

-Possible relationship with Petersen
-E. Howard Hunt, Jr.



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Page 6



White House Tapes
Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 945-3 (continued)

-Financial condition
-Bittman's fee

-Funds from Dean
-Colson's view

-Buzhardt's forthcoming actions
-Possible subpoena of Dean financial information
-Laird meeting

-Stennis
-Meeting with Senators

-Possible effect
-Washington contrasted with rest of nation

-Washington Post
-Possible conversations with Senators

-Wright
-Leonard Garment

-Jacob K. Javits, Charles H. Percy
-Dean

-Handling of funds

Buzhardt left at 10:53 a.m.

-Response to press charges
-Haig's view

-Dean
-Motive

-Richardson
-Forthcoming conversation with Haig

-Cox's jurisdiction
-Mandate for confirmation

-White House response
-John A. Love

-Meeting with President
-Possible press statement

-Possible effect of Dean's testimony
-Forthcoming role on White House staff
-Conversation with Haig

-Dean
-Laird
-President's May 22, 1973 White Paper on
 President's involvement

-White House response
-May 22, 1973 White Paper

-Dean
-Allegations
-Conversation with President and Haldeman,
 March 21, 1973

-$1 million
-President's response

-Camp David
-Mitchell meeting, March 22, 1973
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Conversation Number 945-5

Portion of a conversation between the President, Rose Mary Woods
and Alexander M. Haig, Jr.  This portion was recorded on June 19,
1973 between 11:04 and 11:17 a.m. in the President's Oval Office.
 The National Archives and Records Administration prepared the
following log of this conversation.

Watergate
-Dwayne F. Andreas

-Forthcoming conversation with Woods
-Money

-Return by Woods
-Charles W. Colson

-Hubert H. Humphrey
-Use in campaign

-Howard H. Baker, Jr.
-Woods' forthcoming call to John N. Mitchell[?]

-Trip on plane with the President
-Statement concerning Ervin Committee hearings

-White House response
-Ervin Committee

-Lowell P. Weicker, Jr.
-Edward J. Gurney

-Woods' forthcoming conversation with Mitchell[?]
-Baker

-Martha Mitchell

Alexander M. Haig, Jr. entered at 11:15 a.m.

-Helen A. Thomas' story
-Mitchell

-Calls to Betty Beale
-Elliot L. Richardson

-Previous conversation with Haig
-Archibald Cox's jurisdiction

-Conversation with J. Fred Buzhardt, Jr.
-Forthcoming conversation with Cox

-Cox's jurisdiction
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Abuse of Governmental Power Segments

Conversation Number 945-7

Portions of a conversation between the President, Alexander M.
Haig, Jr. and J. Fred Buzhardt, Jr.  These portions were recorded
on June 19, 1973 at an unknown time between 3:09 and 3:38 p.m. in
the President's Oval Office.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

[Segment 1] [P, AMH, JFB]

Watergate
-Prosecutors

-Envelope
-Ronald L. Ziegler
-Judge
-John w. Dean, III

-Earl J. Silbert
-Archibald Cox

-Committee to Re-elect the President (CRP)
-Forthcoming letter to Dean, June 19, 1973

-$14,000
-Dean

-Ervin Committee testimony
-Handling of funds

-Charles N. Shaffer
-Maurice H. Stans

-Conversation with Buzhardt
-Forthcoming letter to Dean, June 19, 1973

-Seymour M. Hersh
-Dean's finances

-White House response
-Dean

-Handling of funds
-Possible investigations

-Prosecutors
-Ervin Committee

-Possible newspaper stories
-$14,000

-W. Richard Howard
-Gordon C. Strachan

-Knowledge
-Conversation with Dean, November 1972

-Conversation with Stans
-$22,000

-$22,000
-Fred Fielding and Strachan
-H. R. Haldeman and John D. Ehrlichman

-Stans
-Fielding and Strachan

-Possible use
-Jeb S. Magruder
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Conversation Number 945-7 (continued)

-John N. Mitchell
-Frederick D. LaRue

-LaRue
-Buzhardt's attempted phone calls, June 19,
 1973

-$14,000 and $22,000
-Hersh

-Source of information
-Finances
-Handling of funds

-Lawyer's possible advice
-Trust account

-Reasons
-Hersh

-Investigation
-Possible press coverage

-Investigations
-Compared to Department of Defense (DOD)
 improprieties

-Letter from CRP
-CRP's possible suit

[Segment 2] [P, AMH]

Watergate
-Dean

-Motives
-Immunity

-Handling of funds
-Testimony

-Haldeman, Ehrlichman
-Press coverage
-Dean

-Motives
-Handling of funds
-Testimony
-Ehrlichman
-March 21, 1973 meeting with President
-Visit to Camp David
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Conversation Number 945-11

Portion of a conversation between the President and Henry A.
Kissinger.  This portion was recorded on June 19, 1973 between
4:40 and 4:41 p.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Handling of funds
-J. Fred Buzhardt, Jr.'s view
-Seymour M. Hersh

-New York Times
-$14,000
-$4,800
-Lawyer
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Conversation Number 946-6

Portions of a conversation between the President, Alexander M.
Haig, Jr. and Ronald L. Ziegler.  These portions were recorded on
June 22, 1973 at an unknown time between 9:45 and 10:28 a.m. in
the President's Oval Office.  The National Archives and Records
Administration prepared the following log of this conversation.

[Segment 1]

Watergate
-President's conversation with J. Fred Buzhardt, Jr.,

          June 21, 1973
-Press coverage of John W. Dean, III

-Dean
-White House response

-Buzhardt
-Patrick J. Buchanan, Kenneth W. Clawson

-Hugh Scott's statement, Barry M. Goldwater's      
                statement

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-White House response

-William E. Timmons
-Cross-examination
-H. R. Haldeman's lawyer
-Goldwater's statement, June 21, 1973

-Press coverage
-Handling of funds

-Views of David and Julie Eisenhower,
                      Edward and Tricia Cox

-Ervin Committee memoranda
-Washington Post story concerning March 21, 1973

-A memorandum
-Haldeman's notes
-Buzhardt

-Ervin Committee
-Controversy concerning leaks
-Lowell P. Weicker, Jr.'s relationship with Dean

-Edward Cox
-Buzhardt

-Haldeman's possible testimony
-Controversy concerning leaks

-White House response
-Goldwater
-George H. W. Bush
-Senators
-Bush
-Spiro T. Agnew
-Ziegler's conversation with Scott
-Howard H. Baker, Jr.
-Goldwater's statement

-Chappaquiddick
-Bugging in 1964 campaign
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Conversation Number 946-6 (continued)

-1968 bugging
-Buzhardt's conversation with President
-J. Edgar Hoover's conversation with President
-Goldwater
-Lyndon B. Johnson
-Joseph A. Califano, Jr.
-George  E. Christian
-William C. Sullivan
-Cartha D. De Loach, Sullivan

-Dean
-March 21, 1973 conversation with President

-1968 bugging
-Hoover, Johnson, Sullivan, Kendall [first 

                        name unknown], De Loach

[Segment 2]

Watergate
-News leads

-Dean
-Handling of funds

-Dean
-Committee to Re-elect the President (CRP)
-Gordon C. Strachan

-Lawyer
-$350,000

-Dean, Strachan
-Frederick D. LaRue

-$120,000
-E. Howard Hunt, Jr.'s payoffs

-Remainder of funds
-Dean

-Testimony
-Cross-examination

-Time's possible story
-Newsweek

-Conversation with Ziegler, June 21, 1973
-Press coverage

-Edward Cox's view
-Lead stories

-Effects
-Congressmen
-Secretary of Transportation

-White House response
-Buzhardt
-Buchanan, Herman Kahn
-Clawson, Buchanan
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Conversation Number 946-6 (continued)

-Congressmen
-Goldwater
-Buzhardt, Melvin R. Laird

-Elliot L. Richardson
-Conversation with Haig, June 21, 1973
-Conversation with Buzhardt

-Archibald Cox
-Tenure in office

[Segment 3]

Watergate
-Dean

-White House response
-Fred D. Thompson's cross-examination
-Haig's forthcoming meeting with Buzhardt
-Buchanan
-Buzhardt's approach
-Possible use of Haldeman's notes
-Possible leak concerning handling of funds

-Buzhardt
-Falls Church [VA] Journal

-Handling of funds
-Buzhardt
-Thompson's questioning
-Financing of trips for Dean and wife
-Buzhardt

-Conversations with President
-Supreme Court
-L. Patrick Gray, III

-Press coverage
-Dean's March 21, 1973 conversation with President

-William O. Bittman
-John N. Mitchell
-White House staff involvement
-$1,000,000
-Haldeman's possible statement

[Segment 4]

Watergate
-White House response
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Conversation Number 946-6 (continued)

[Segment 5]

Watergate
-White House response

-Buzhardt, Buchanan
-Charles W. Colson's office
-William J. Baroody. Jr.
-Dan Hanken [?]

-Ervin Committee hearings
-Colson's possible testimony

-Buzhardt
-1968 bugging

-Robert S. McNamara, Califano
-Task force

****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 6
[National security]
[Duration:  14 s  ]

END WITHDRAWN ITEM NO.6

*****************************************************************

-Hoover's conversation with President
-Mitchell

-Dean
-Richardson

-Buzhardt
-Federal Bureau of Investigation (FBI) activities  

                under John F. Kennedy
-Possible release
-List

-Buzhardt
-Misspelled names

****************************************************************

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 5
[Privacy]
[Duration:  19 s  ]

END WITHDRAWN ITEM NO.5

*****************************************************************

-Possible leak
-Joseph W. Alsop
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Conversation Number 946-6 (continued)

-John F. Kennedy, Robert F. Kennedy    
                       relations

-President
-Edmund G. Brown
-Robert F. Kennedy

-Possible leak
-List

-Use
-Alsop
-Types of people
-Califano
-Possible leak
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Conversation Number 946-21

Portion of a conversation between the President and J. Fred
Buzhardt, Jr.  This portion was recorded on June 22, 1973 between
3:52 and 4:04 p.m. in the President's Oval Office.  The National
Archives and Records Administration prepared the following log of
this conversation.

Watergate
-John W. Dean, III

-Handling of funds
-Sunday newspapers

-New York Times
-Forthcoming Ervin Committee testimony

-Statement
-Plumbers unit

-White House response
-Assignments from John D. Ehrlichman
-Handling of funds

-$350,000
-Frederick D. LaRue

-Finances
-Conflict of interest divestitures by White House  

                staff
-Fred F. Fielding

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Purpose
-Internal Revenue Service (IRS)
-International Telephone and Telegraph (ITT)

-Files
-ITT
-Location
-News summaries with President's comments
-Buzhardt's examination
-H.R. Haldeman, Ehrlichman

-Forthcoming Ervin Committee testimony
-Statement

-Press coverage
-Cross-examination
-Duration

-Relationship with Lowell P. Weicker, Jr.
-Mary McGrory's story

-Weicker and wife
-McGrory's stories

An unknown man entered at an unknown time after 3:52 p.m.

President's schedule

The unknown man left at an unknown time before 4:04 p.m.
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Conversation Number 946-21 (continued)

Watergate
-Dean

-Relationship with Weicker
-Weicker

-Haldeman, Ehrlichman
-Howard H. Baker, Jr., Fred D. Thompson, Archibald
 Cox, minority staff
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